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GODINA LXVII I BROJ 3153 I ČETVRTAK I 28 I 3 I 2019 I CIJENA 6,50 KUNA

MAJSTORI DIZALA ĐURČEVIĆ 
SERVISIRAJU  I MONTIRAJU 
LIFTOVE PO CIJELOJ HRVATSKOJ 
Kad ti je ured lift, a sigurnost 
drugih posao, moraš uvijek 
biti na oprezu  str. 12

MINISTARSTVO POLJOPRIVREDE 
ULAŽE U VRTIĆ U NAJMLAĐOJ 
OPĆINI U HRVATSKOJ 

Počela izgradnja dječjeg 
vrtića u Ćeralijama za 
tridesetak mališana str. 10

Print Studio

ODRŽANO JAVNO IZLAGANJE IZMJENA 
I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA 
UREĐENJA SREDIŠTA VIROVITICE 

U planu je ‘smiriti’ promet 
u centru grada, sačuvati 
povijesnu cjelinu, ali i 
učiniti središte grada 
primamljivim za investitore 

str. 4

SPORT
4. NOGOMETNA LIGA

Virovitica dočekuje 
Dinamo,Pitomača će 
pokušati srušiti Papuk

str. 18VAŠA BANKA

DILJEM ŽUPANIJE OBILJEŽEN DAN NARCISA  
Dobročinitelji pomažu u humanitarnoj akciji za nabavu 
uređaja koji otkriva karcinom na prvoj biopsiji str. 8

str. 2.
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Blaženka Grdenić 

SAMOZAPOŠLJAVANJE JE PRAVA HIT-MJERA, 
U HRVATSKOJ SMO U SAMOM VRHU  

Prošle godine svoj obrt, servis 
ili salon uz pomoć države 
osnovalo 115 
ljudi s naše županije 

Hrvatski zavod za zapošljavanje Područni 
ured Virovitica u prošloj je godini pot-
pisao 115 ugovora s nezaposlenim oso-
bama koje su odlučile iskoristiti mjere 
samozapošljavanja. Naša županija svrsta-
la se tako u sam vrh u Hrvatskoj po broju 
osoba koje su iskoristile ovu mjeru, a koja 
se pokazala kao pravi hit. Nezaposleni su 
tako uspjeli registrirati poslovne subjekte, 

otvoriti obrte i paušalne obrte, trgovačka 
i jednostavna trgovačka društva. Djelat-
nosti su različite: od grafičkog dizajna, 
razvoja web aplikacija, računalnog pro-
gramiranja, promocije i marketinga, 
djelatnosti prevođenja intelektualnih us-
luga, frizerskih i kozmetičkih salona, obr-
ta za postavljanje grijanja i klimatizacije, 
knjigovodstvenih servisa, usluge prijevo-
za, ugostiteljstva i trgovine, proizvodnje 
namještaja, proizvodnje obuće do raznih 

drugih djelatnosti. Prošle godine sufinan-
ciranje Zavoda za zapošljavanje bilo je u 
iznosu od 55.000 kuna, a taj iznos mogao 
se još dodatno povećati do 70.000 kuna, 
ako su korisnici bili zainteresirani za is-
tovremeno korištenje mjere stručnog os-
posobljavanja za rad bez zasnivanja rad-
nog odnosa. Početkom ove godine došlo 
je do određenih izmjena u samoj mjeri, 
a iznosi su povećani do maksimalnih 
70.000 kuna. 

DR. NATAŠA GRŽETIĆ-CAR OTVO-
RILA JE VLASTITU ORDINACIJU 
DENTALNE MEDICINE

U prvoj godini 
poslovanja ova mi 
je mjera bila velika 
pomoć 

Pomoć iz mjere samozapošljavanja s 
Hrvatskog zavoda za zapošljavanje prije 
dvije godine iskoristila je i dr. Nataša 
Gržetić-Car i to kako bi otvorila vlastitu 
ordinaciju dentalne medicine u Virovitici. 
Dobila je 35.000 kuna, iznos koji joj je, 
ističe, bio važna pomoć pri pokretanju 
vlastitog posla. 
- Radila sam šest godina u ambulanti 
u Domu zdravlja u Virovitici. Suprug 
Branimir također je iskoristio ovu mjeru, 
otvorio je vlastitu ambulantu prije par 
godina i imao je jako dobra iskustva 
pa sam se i sama odlučila na isti korak. 
Ova mjera bila mi je velika potpora u toj 
prvoj godini poslovanja – istaknula je dr. 
Nataša koja ističe kako je novac koji je 
dobila od države iskoristila za kupovinu 
opreme, administrativne troškove vezane 
za rad sestre u ambulanti i knjigovodst-
vene usluge. – Samo opremanje jedne 
ambulante za dentalnu medicinu iziskuje 
velika financijska sredstva, pa smo koris-
tili i ušteđevinu skupljenu tijekom godina. 
Ova pomoć, u vidu pomoći u doprinosima 
i sličnom, zaista mi je bila važna – rekla je 
dr. Nataša. Sam postupak prijave ocjen-
juje jednostavnim i poručuje svima koji 
razmišljaju o pokretanju vlastitog obrta, 
tvrtke ili drugog poslovnog subjekta da 
se odvaže, naprave dobar poslovni plan i 
iskoriste priliku koja im se nudi. – Mislim 
da je malim poduzetnicima, osobito oni-
ma koji nemaju velike početne troškove, 
ova mjera velika pomoć, osobito jer prvih 
godinu dana ne moraju razmišljati o do-
prinosu i sličnome  – ocjenjuje dr. Nataša 
iza koje je već više od godinu i pol dana 
uspješnog poslovanja, ali i zadovoljnih 
pacijenata.         M.L., foto: privatni album

DARIO SANTRO OTVORIO JE OBRT ZA STROJNU OBRADU METALA 

Povećan mu je opseg posla, 
a hitno traži dva tokara ili CNC operatera 
Nekad frizer, a danas uspješni tokar Dario Santro prije dvije godine otvorio je vlastiti obrt „Santro“ za 
hidrauliku i strojnu obradu metala u Virovitici. Iskoristio je mjeru samozapošljavanja na Zavodu i uložio u 
pokretanje vlastitog obrta. – Dobio sam 35.000 kuna pomoći, uz 10.000 kuna za stručno osposobljavanje. 
Sredstva sam iskoristio za nabavu stroja, alata, opremu i doprinose. Mogu reći kako sam zadovoljan. 
Opseg posla mi se povećao, tako da tražim i nove radnike – istaknuo je Dario Santro. Uz klijente iz Viro-
vitice i okolice, njegov obrt radi i za njemačko tržište, zahvaljujući modernim CNC strojevima u pogonu. 
Posla ima, ali teško je  doći do radnika, ističe nam Dario S. 
- Trenutno nas je trojica koji radimo. Tražim još dva radnika, no nažalost nema puno tokara na tržištu 
rada, škole nemaju programe za ovo zanimanje pa je cijela struka u problemu. Osobno, planiram širenje, 
posla je puno, no bez novih djelatnika bit će to jako teško – kaže Dario koji ističe kako uz tokare traži i 
CNC operatere za svoj obrt. Spreman je, ističe, i na prekvalificiranog radnika, po uzoru ne samo na svoj 
primjer nego i na primjer dvojice kolega s kojima radi, a koji su se u strojnoj obradi pronašli nakon dugog 
traženja u izboru zanimanja na tržištu rada.                                                                                                      M. Lo.
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• Korisnik može ostvariti sredstva do 70.000 kuna preko 
Zavoda za zapošljavanje ako 50 posto tog iznosa utroši na 

opremu i strojeve koji su mu potrebni za obavljanje djelatnosti, 
s tim da i taj iznos od 70.000 kuna još dodatno može biti 

povećan ako korisnik istovremeno uzme neku osobu na stručno 
osposobljavanje za rad ili na mjeru osposobljavanja na radnom 

mjestu – objasnio je Hrvoje Belobrk iz HZZ-a.  

SAMOZAPOŠLJAVANJE JE PRAVA HIT-MJERA, 
U HRVATSKOJ SMO U SAMOM VRHU  

Prošle godine svoj obrt, servis 
ili salon uz pomoć države 
osnovalo 115 
ljudi s naše županije 

KORANA KOLEC OTVORILA JE STUDIO JOGE

Konačno u svom prostoru 
U poduzetničke vode u studenom prošle godine upustila se i 
Korana Kolec iz Virovitice te je za svoju inovativnu ideju koristila 
potporu za samozapošljavanje Hrvatskog zavoda za zapošljavanje. 
Naime, ova poduzetnica završila je školu za učiteljicu joge te je 
zbog pomanjkanja odgovarajućeg prostora u gradu odlučila opre-
miti svoj prostor. 
- U gradu nisam mogla pronaći odgovarajuć prostor za tu vrstu 
vježbe pa sam odlučila otvoriti nešto svoje kako bi ljudima bilo 
ugodno i intimno te kako bi to bio prostor isključivo za to – kaže 
Korana K., koja je, kaže, znala da je to „pun pogodak“ jer u Viro-
vitici nema takve vrste vježbe, a inovativnost je osobito važna kod 
ove mjere. Sve je, kaže, išlo vrlo jednostavno i brzo, a djelatnici 
Zavoda bili su susretljivi i na raspolaganju za sve nejasnoće. 
- Na Zavodu su mi sve objasnili i pomogli u svemu. Nisam 
očekivala da će biti tako jednostavno i brzo – zadovoljno nam priča 
Korana K. te ističe da je vrlo jednostavno napisati poslovni plan 
budući da se sve upute nalaze na internetu. Zato savjetuje drugima 
da se bez ikakvog straha odluče za ovu mjeru. Korana K. putem 
ove mjere dobila je 55 000 kuna (bez PDV-a) koje je koristila 
za opremu i uređenje, kao i za otvaranje i brendiranje studija, a 
smjestila ga je u lokalu svojih roditelja. No, važno je, ističe, da se 
sredstva koriste namjenski te da je, dok prima potporu, obavezna 
plaćati doprinose. 
- Otvorila sam paušalni obrt gdje su troškovi za obrtnike najmanji 
– kaže Korana K. koja radi od siječnja ove godine i kod koje jogu 
vježba 40 do 50 ljudi te je prezadovoljna ovim poduzetničkim 
pothvatom.                                                                         Ž. Đaković Leš

KRISTINA PEJAKOVIĆ OTVORILA JE SALON ZA 
ULJEPŠAVANJE

Novac koji joj je dala država iskoristila 
je za opremu i kozmetičke aparate 
Zbog pomanjkanja posla o poduzetništvu je počela razmišljati i Kris-
tina Pejaković iz Virovitice. Budući da dolazi iz poduzetničke obitelji, 
a posao nije mogla naći, odlučila je otvoriti salon za uljepšavanje i to 
uz pomoć mjere samozapošljavanja. 
- Nakon što sam se raspitala o ovoj mjeri, odlučila sam probati. Išla 
sam na edukacije u Osijek, Zagreb i Našice, a potom sam se obratila 
Zavodu. Sama sam bez problema napisala poslovni plan, a za sve os-
tale nejasnoće i informacije djelatnici Zavoda bili su na raspolaganju, 
osobito Danijela Lukač koju sam zvala gotovo u svako doba dana – 
priča nam Kristina P., te dodaje da se otvaranje salona odužilo jer je 
morala preurediti prostor koji se nalazi u roditeljskoj kući. 
Za otvaranje salona za uljepšavanje „Kris“ Kristina je putem Mjere 
samozapošljavanja dobila 55 000 kuna koje je većinom koristila za 
kozmetičke aparate i opremu. 
- Novce koje sam dobila putem ove mjere koristila sam za nabavu 
kozmetičkih aparata od kojih mi je najveća stavka bio solarij. Tu su i 
druga oprema i namještaj, kao i dio edukacija i doprinosi koje moram 
plaćati prvu godinu – ispričala nam je Kristina P., jedna od brojnih 
uspješnih poduzetnica kojoj je „vjetar u leđa“ dao HZZ sa svojom 
Mjerom samozapošljavanja. 
- Puno mi znači ova mjera jer se bez potpore vjerojatno ne 
bih upuštala u ovaj poduzetnički pothvat. Zahvaljujući mjeri 
samozapošljavanja upustila sam se u vlastiti biznis, našla se u njemu 
i on se polako širi – zadovoljno je rekla Kristina P.                    Ž. Đ. Leš

JEDNOSTAVNA 
PROCEDURA 

- Korisnik može ostvariti sredst-
va preko Zavoda za zapošljavanje 
ako 50 posto tog iznosa utroši 
na opremu i strojeve koji su mu 
potrebni za obavljanje djelatnos-
ti, s tim da i taj iznos od 70.000 
kuna još dodatno može biti 
povećan ako korisnik istovreme-
no uzme neku osobu na stručno 
osposobljavanje za rad  ili na 
mjeru osposobljavanja na rad-
nom mjestu – objasnio je Hrvoje 
Belobrk, predstojnik Područnog 
ureda Hrvatskog zavoda za 

zapošljavanje u Virovitici. Odo-
brena sredstva nakon potpisivan-
ja ugovora moraju biti namjenski 
utrošena u skladu s poslovnim 
planom i troškovnikom na temelju 
kojeg je ta potpora odobrena, ob-
jasnio je te dodao kako postupak 
dobivanja sredstava nije kom-
pliciran. - Svi koji se odluče na 
ovaj korak imaju potporu od Za-
voda za zapošljavanje i u svakom 
trenu mogu doći u Područni ured 
kod savjetnika, gdje će dobiti sve 
potrebne informacije i pomoć pri 
popunjavanju poslovnog plana – 
rekao je Hrvoje Belobrk. 

Hrvoje Belobrk, predstojnik 
Područnog ureda Hrvatskog zavoda 

za zapošljavanje u Virovitici
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U virovitičkoj Gradskoj upravi u srijedu je održano 
javno izlaganje prijedloga izmjena i dopuna 
Urbanističkog plana uređenja središta Virovitice. 
Uz javni uvid u prijedlog izmjena i dopuna koji 
traje do 1. travnja, ovo javno izlaganje pružilo je 
građanima priliku postaviti pitanja nadležnima za 
izradu i provođenje Plana kako bi saznali što one 
znače za njihove domove i poslovne prostore. 
Nacrt prijedloga plana izradila je tvrtka APE iz Za-
greba, a voditeljica izrade Mirela Ćordaš prezenti-
rala je građanima planirane promjene. 

NOVA NAMJENA 
- Izmjene se tiču namjene površina, gdje se poslovna 
namjena mijenja u mješovitu, što omogućuje i stam-
benu i poslovnu gradnju. Jednako tako, određena je 
i etažnost u središtu Virovitice. Središnji dio je pod 
zaštitom konzervatora i sada je planom određeno 
da se etažnost i ukupna visina građevina određuje 
prema njihovim smjernicama koje oni određuju te-
meljem idejnih projekata – rekla je Mirela Ćordaš, 
istaknuvši kako je kod postojećih zgrada, koje su 
više od visine određene ovim Planom, zadržana 
postojeća visina, ali da nemaju mogućnost 
nadograđivanja. 
Glavni cilj ovih izmjena je smisleno i namjen-
ski odrediti izgled središta Virovitice kojeg kao 
zaštićenu povijesnu cjelinu treba očuvati. Osim 
izgleda građevina u smislu pročelja i boja fasada, 
pozornost je posvećena etažnosti i visini građevina 
kako bi se uklopile u cjelinu koju čini središte Viro-
vitice. Promjenom namjene građevina iz poslovnih 
u mješovite, dana je prilika investitorima za izgrad-
nju i poslovnih, ali i stambenih objekata kako bi 
središte grada postalo pogodnije za nove inves-
ticije. 
Jedan od važnijih ciljeva izmjena Urbanističkog 
plana je poboljšanje parkirališnog prostora i ot-
varanje novih pješačkih zona oko Gradskog parka, 
što je kod građana dovelo do straha od smanjenja 

zelenih površina i njihova betoniranja.
- Nemamo nikakav plan betoniranja javnih 
površina. U planu je uvođenje novih parkirališta i 
infrastrukturnih namjena, što ne znači betoniranje 
površina, već omogućavanje građanima u središtu 
grada rješavanje parkinga koji je stvarno problem 
– rekla je voditeljica Odsjeka za prostorno uređenje 
Grada Virovitice Alida Saračević Moslavac, dodavši 
kako planirana šetnica ne znači i zatvaranje središta 
za promet svih vozila. 
- ‘Smirit’ ćemo promet tako da se ne dogodi da se 
na prekrasnu šetnicu, primjerice, zaleti teretnjak 
iz poduzetničke zone. To nam je cilj, a ne revo-
lucionarne promjene. Promet planiramo smiriti 
uvođenjem kružnih tokova, što smo već i napravili 
te primjenjujući posebne propise iz područja pro-
meta – istaknula je Alida Saračević Moslavac. 
Prema riječima M. Ćordaš, promjene se neće do-
goditi preko noći niti naglo, nego je riječ o izmje-
nama koje se donose i planiraju na duži vremen-
ski rok, najčešće za razdoblje od 15 do 20 godina. 
Naime, zatvaranje prometa u središtu je planirano 
Urbanističkim planom iz 1998. godine, no do danas 
nisu stvoreni preduvjeti da bi se to ostvarilo.
- Mi smo taj plan zatvaranja središta zadržali u ovim 
izmjenama plana, a uvjet da bi se promet u središtu 
mogao zatvoriti je stvaranje prometnih mogućnosti. 
Dakle mora se osigurati dovoljan broj parkirališnih 

ili garažnih mjesta za sve one koji dolaze u centar, 
a moraju se po standardima urediti i prometnice 
koje preuzimaju promet iz centra – rekla je Mirela 
Ćordaš, a to potvrđuje i gradonačelnik Virovitice Iv-
ica Kirin ističući kako se Urbanistički plan uređenja 
središta grada mijenja zbog katastarskih izmjera 
grada kojom su utvrđene nove čestice. 

POMOĆI U OBNOVI FASADA 
- Izmjene i dopune plana se, prije svega, odnose na 
sam koncept razvoja grada. Nakon završetka obnove 
Dvorca i Gradskog parka, sljedeće na čemu ćemo 
raditi je projektno i prometno rješenje za uvođenje 
jednosmjernog prometa u samom središtu, odnos-
no oko parka. Gdje bude moguće bit će uređena 
nova parkirališta, a postojeći kružni tokovi ostaju i 
dalje. Time ćemo smiriti promet u središtu grada i 
omogućiti prilaz poslovnim prostorima i sadržajima 
u našem gradu – rekao je gradonačelnik, dodavši 
kako će se urediti sve okolne zgrade u središtu 
grada te će Grad stanarima zgrada i vlasnicima 
poslovnih objekata koji se nalaze u konzervatorskoj 
jezgri pomoći u obnovi fasada.
- Trenutno smo u pregovorima oko uređenja 
zgrade Fine, pripremamo projekt uređenja Va-
nadisa. Nama je interes da se urede fasade i da s 
dovršetkom uređenja dvorca i parka Virovitica do-
bije jedno novo ruho – zaključio je gradonačelnik 
Kirin.

VIROVITICA4 I

VIJESTI IZ 
GRADA

Gradska uprava, VTA, Turistička 
zajednica grada, gradske tvrtke

Mirjana Lukačić 

KRENULA 
TESTIRANJA 
DJECE ZA UPIS 
U PRVI RAZRED 
Prilikom 
upisa u Brliće 
i Nazore na 
raspolaganju i 
produženi 
boravak  
U Osnovnoj školi Ivane Brlić-
Mažuranić i Osnovnoj školi 
Vladimir Nazor, čiji je osnivač 
Grad Virovitica, u tijeku je tes-
tiranje učenika koji će sljedeće 
školske godine 2019./2020. 
krenuti u prvi razred. Paralelno 
s testiranjem, roditelje se 
ujedno informira o mogućnosti 
produženog boravka u školama 
koji će biti raspolaganju od 
jeseni. Time će se omogućiti 
zbrinjavanje djeteta mlađe 
školske dobi koje nakon 
redovne nastave odlazi kući i 
bez nadzora provodi vrijeme do 
dolaska roditelja.
Podsjetimo, Grad Virovitica i 
osnovne škole kojima je Grad 
osnivač ishodili su sve potrebne 
suglasnosti za rad produženog 
boravka te se s istim trebalo 
krenuti od veljače ove godine. 
Iako je cilj bio da produženi 
boravak u Brlićima i Nazo-
rima „zaživi“ što prije, zbog 
smanjenog interesa roditelja 
odgođen je do početka nove 
školske godine kada se očekuje 
da će znatno veći broj roditelja 
biti zainteresiran za ovakav 
oblik produžene nastave.
Suglasnosti za produženi 
boravak roditeljima će biti 
ponuđene prilikom upisa 
početkom lipnja.
Ekonomska cijena produženog 
boravka je 1 000 kuna 
mjesečno po učeniku, a osnivač 
škola, Grad Virovitica, sufinan-
cirat će ga sa 60 posto. Prema 
tome, roditelje će produženi 
boravak za dijete koštati 400 
kuna. Zbog organizacije rada 
škole u dvije smjene, zaposlit će 
se po dva učitelja ili učiteljice 
razredne nastave u svakoj školi. 

V.L. 

U VIROVITICI ODRŽANA VELIKA BURZA MALIH VLAKOVA 
I UTRKE AUTIĆA NA DALJINSKO UPRAVLJANJE
Ljubitelji malih vlakova i autića stigli su iz cijele Hrvatske 
Na Željezničkom kolodvoru u Virovitici 
proteklog je vikenda  održana 8. Velika 
burza malih vlakova i autića na kojoj su  
sudjelovali brojni kolekcionarski klubovi 
iz cijele Hrvatske. Na vanjskom pros-
toru, ispred kolodvorske zgrade, održan 
je i 2. Grand Prix Virovitica, utrka autića 
na daljinsko upravljanje, koja je privukla 
mnoštvo natjecatelja svih uzrasnih kat-

egorija, a najviše su uživali oni najmlađi. 
U kategoriji do šest godina najbrži je bio 
Luka Prce iz Zagreba, u kategoriji od 
sedam do devet godina Neo Kovačević iz 
Virovitice, a u kategoriji deset godina i 
stariji Filip Kavalir, također iz Virovitice.
Uz trkaću stazu bili su postavljeni 
izložbeno-prodajni štandovi na kojima 
su posjetitelji mogli kupiti razne modele 

vlakova i auta s raznim popustima. 
Mnogobrojni posjetitelji posjetili su 
usput i izložbu „Virovitica voli vlakove” 
koja svakim danom sve više oduševljava 
svojim brojnim i zanimljivim ekspona-
tima malih vlakova, autića, tramvaja, 
autobusa kao i dioramama koje oduz-
imaju dah.  

M.R. 

ODRŽANO JAVNO IZLAGANJE IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA SREDIŠTA VIROVITICE 

U planu je ‘smiriti’ promet u centru grada, 
sačuvati povijesnu cjelinu, ali i učiniti središte 
grada primamljivim za investitore 
• Izmjene i dopune plana se, prije svega, odnose na sam koncept razvoja grada. Nakon završetka obnove Dvorca i Gradskog 
parka, sljedeće na čemu ćemo raditi je projektno i prometno rješenje za uvođenje jednosmjernog prometa u samom središtu, 
odnosno oko parka. Gdje bude moguće bit će uređena nova parkirališta, a postojeći kružni tokovi ostaju i dalje – rekao je I. Kirin.
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IZ MIKEŠKOG KUTA

Stogodišnjica naše ‘’Gimnazje Petra Preradovića’’ se lipo 
proslavla prigodnim programima i bivši đaki, današnja 
uvažena gospoda, se sa zahvalnicama poslikala usput 
promoviravši monografju  profesorce Zdenke Kos i suradničkog 
trija; Bezak, Markušić, Strija. Pored svečane akademje i 
predavanja uvaženi’ stručnjaka D. Grisogona, Z. Vakule i O. 
Polašeka još uvik traje ‘’Izložba slika, crteža i fotografija’’ u 
gradskoj knjižnici koju preporučam da se pogleda. Kojom su 
se učeniki; Trupinović, Tarbuk, Ena Fučkar, Nika Lamešić i 
drugi zanimljivim i nagrađivanim radovma predstavli iz koje 
se lipo vidi talenat ko iznimna blagodat i jedino im treba pružt’ 
šansu da se dalje dokraja pokažu... Dolaskom prolića raširle 

se ženskinje s motikama i grabljicama svud po bašćama potli 
muškog udarničkog štijanja i frezanja te zasađivale sjemena 
pa j’ tak’ i moja Reza posadla si boba?! Jeeerume... dobla j’ od 
njekog bobice, pa j’ šteta da propadne, a ja se nemogu sjet’t kad 
sam ga zadnji put ždroko. A toj’ fino i zasitno jelo od kojeg se, 
za razliku od grava, njišt’ ne čuje zavama tak’ da ga se more 
slobodno sadt i jest pa Vam ga s pečenim mesom i dinstanom 
na luku prezlom lipo preporučam. Inače, da nješt’ rade  vide 
se samo   snaše al’ njigdi ne primjećujem one gospojice mlađe. 
Biće da lakiraju i lipe nokte pa nemogu da ji masnom ilovačom 
zamaste. A štaš... njiko ne volji radt al’ svi vole jest friško iz 
bašće... Gledajuć’ naše dalekovidnice baš nam je lipo. Kod 
jedni’ ‘’Zvijezde pjevaju’’, kod drugi’ plešu a ja još pogledo i 

‘’Večernjakovu ružu’’ pa mi se sve sa subote na nedlju pomišalo i 
to baš u snu?! Moja bolja pola minjala zimsku ponjavu i jorgane 
za tanje te stavla i njeke pernate male vanjkuše za pod 
glavu da se najdu pa sam tak’ i zaspo, al’ pero 
njeko izvirlo i po glavi me pomilovalo kad sam 
našeg Trpimira, novinara i voditelja  te prvog 
precjednika gradskog i župani’skog Ogranka HND-ea z
a umirovljenike sanjo daj’ dobjo nagradu za životno djelo?! Ko 
štaj’ te večeri dobjo Oliver Mlakar. Kad sam se probudjo šaku 
perja sam okolo glave skupjo i dobro da se nisam zbog toga, a 
i sna, zamalo ugušjo. Mora da ima njeka poveznica med njima 
sam je nemogu sad  momentalno odgonetnit’ pa ć’  Vas lipo sve 
pozdravt...   

Vaš Bera

Izložba gimnazijalaca i prolitnja snoviđenja 

Prvi u nizu sastanaka 
gradonačelnika Virovitice 
Ivice Kirina s građanima 
mjesnih odbora održan je 
u Podgorju. Na sastanku su 
mještani, kao i svake godine, 
virovitičkom gradonačelniku, 
njegovim zamjenicima, 
Damiru Mareniću i Vlasti 
Honjek – Golinac, gradskim 
pročelnicima te direktorima 
gradskih tvrtki mogli izni-
jeti probleme na području tog 
mjesnog odbora.
Grad Virovitica izradio je pro-
jekt za obnovu Društvenog 
doma te je isti odobren na 
natječaju Ministarstva gra-
diteljstva i prostornoga 
uređenja i u narednom se 
periodu očekuje raspisivanje 
natječaja za izvođenje radova. 
Osim toga, kraju su prive-
deni radovi na rekonstrukciji 
III. odvojka u Ulici sv. Nikole 
Tavelića. Također, u skladu sa 
zahtjevima Mjesnog odbora u 
tijeku je rješavanje javne ras-
vjete u II. odvojku Ulice sv. 
Nikole Tavelića.

UREĐENIJI PRUŽNI 
PRIJELAZI 

Nakon Podgorja, 
gradonačelnik Virovitice Ivica 
Kirin sa suradnicima održao je 
sastanak s mještanima Mjesnog 
odbora Taborište. Naručeni su 

projekti željezničko-cestovnih 
prijelaza u Podravskoj i Istar-
skoj ulici te je sklopljen ugovor 
s Hrvatskim željeznicama za 
sufinanciranje projektne do-
kumentacije. Nadalje, riješeni 
su imovinsko-pravni odnosi 
za novi kanal u Ulici Miroslava 
Krleže, uređena je površina is-
pred doma (asfalt i zacjevljen-
je) za proširenje parkirališta te 
je izrađen projekt za prijavu 
Mjesnog doma za energetsku 
obnovu. Za naredno razdo-
blje, gradonačelnik Ivica Ki-

rin sa suradnicima najavio je 
željezničko-cestovni prijelaz i 
nogostup u Podravskoj ulici.
U Mjesnom domu Golo Brdo 
na zboru građana izdvojeno 
je uređenje željezničko-
cestovnog prijelaza na Par-
adajzovom putu, kao i javna 
rasvjeta na dijelu ulice Par-
adajzov put te projektna do-
kumentacija za energetsku 
obnovu Mjesnog doma, brdski 
kolektor, izgradnju spomen-
obilježja poginulim hrvatskim 
braniteljima ispred Doma te 

sanaciju ulice Zadnji jarak. 
Osim toga, u narednom peri-
odu u planu je, između osta-
log, i asfaltiranje Vinogradske 
ulice, ulice Zadnji jarak – 
odvojak te realizacija prijevoza 
starijih i nemoćnih osoba do 
grada putem Crvenog križa.

VAŽNA SANACIJA 
CESTA 

Što se Rezovca tiče, na 
natječaju Ministarstva gra-
diteljstva i prostornoga 
uređenja odobrena je ener-

getska obnova Mjesnog doma 
te se sada očekuje raspisivanje 
natječaja za izvođenje radova. 
Osim toga, naručeni su pro-
jekti željezničko-cestovnog 
prijelaza na prijelazu Marko-
vac – Istarska te je sklopljen 
sporazum s Hrvatskim 
željeznicama za sufinanciranje 
izrade projektne dokument-
acije, dok je na natječaj Mini-
starstva graditeljstva i prostor-
noga uređenja za 2019. godinu 
prijavljen nogostup od Iločke 
ulice do mosta u Rezovcu. 
Također, programom gradnje 
za 2019. godinu predviđena 
je i izrada stepenica i rukoh-
vata na Mjesnom groblju, a 
ujedno je naručena i analiza 
tla kod klizišta na groblju, na-
kon koje će se prići izradi pro-
jektne dokumentacije sanacije 
klizišta. Već je uređen Mjesni 
dom, Spomen-Trg i uređeno je 
nekoliko šumskih puteva. 
Zbor građana Milanovac kao 
potrebito je istaknuo sanaciju 
nerazvrstane ceste u Ulici Sv. 
Trojstva te projektnu doku-
mentaciju za sanaciju neraz-
vrstane ceste u Ulici 30. svib-
nja i Vinogradski put. Posebno 
je istaknut projekt izvođenja 
sanitarne i oborinske odvod-
nje u Ulici Sv. Križa čiji se 
početak očekuje uskoro. U 
sklopu projekta rekonstruirat 
će se kolnik, izgraditi pješačke 
i biciklističke staze i oborin-
ska odvodnja te rekonstrui-
rati javna rasvjeta i EKI mreža. 

Realizacijom projekta znatno 
će se utjecati na povećanje sig-
urnosti u prometu, a riješit će 
se i problem odvodnje brdskih 
voda.
Što se tiče aktivnosti u nared-
nom razdoblju, najavljena je 
rekonstrukcija ceste u Ulici Sv. 
Trojstva – II. odvojak, nasta-
vak izgradnje nogostupa u Uli-
ci 30. svibnja te uređenje pros-
tora ispred Mjesnog doma.
Mjesni dom Rezovačke 
Krčevine bio je u 
nezadovoljavajućem stanju i 
dotrajao, a rekonstruiran je i 
nadograđen uz pomoć sred-
stava Ministarstva regional-
nog razvoja i EU fondova. U 
narednom periodu u planu je 
i energetska obnova doma, za 
što je potpisan ugovor o sufi-
nanciranju s Ministarstvom 
graditeljstva i EU fondova i 
Fondom za zaštitu okoliša i 
energetsku učinkovitost. Osim 
toga, na skijalištu se započelo 
sa zamjenom postojeće ras-
vjete novom LED rasvjetom. 
Zbog vremenskih uvjeta dio 
radova još nije završen, a 
očekuje se uskoro.
Prigradsko naselje Korija, 
pozdravlja plan izrade projek-
tne dokumentacije za javnu 
rasvjetu uz nogostup na di-
onici državne ceste D2 od Vi-
rovitice do Korije te uređenje 
parka u Koriji, rekonstrukciju 
Školskog trga te izgradnju no-
gostupa.        

   V.L. 

• U mjesnim odborima i ove godine bit će radno, od nove javne rasvjete i saniranih 
prometnica do sigurnijih pružnih prijelaza, najavljeno je na zborovima građana. 

PREDSTAVNICI GRADA VIROVITICE I GRADSKIH TVRTKI NA ZBOROVIMA GRAĐANA  

Mjesni odbori istaknuli što im treba i koju 
je problematiku važno što prije riješiti  

UDRUGA DIJABETIČARA VIROVITICE SKRBI O SVOJIM ČLANOVIMA

Za odgovorne je glavna zadaća osigurati 
preventivu i kvalitetne lijekove
Udruga dijabetičara  Virovitice 
u četvrtak je održala redovnu 
Izvještajnu skupštinu na ko-
joj su podnesena izvješća o 
radu i financijska izvješća te 
doneseni planovi rada Udruge 
i klubova roditelja i djece te 
mladih dijabetičara. Predsjed-
nica Udruge Zdenka Mikulčić-
Drakulić osvrnula se na izuzet-
no uspješnu 2018. godinu 
te istaknula kako su najveći 
dio rada Udruge temeljili na 
edukaciji članova i javnosti o 
važnosti prevencije dijabetesa.
Ono po ćemu će pamtiti 2018. 
godinu zasigurno je najava HZ-
ZO-a o uvođenju nadoplate za 
gotovo sve vrste inzulina i osta-
lih lijekova dijabetičara.

– To je izazvalo zabrinu-
tost i nezadovoljstvo svih 
dijabetičara, pa tako i članova 
naše Udruge. Aktivnosti naše 
krovne Udruge HSDU-a i priti-
sak ostalih udruga dovele su 
do odustajanja od te namjere. 
Zato pozivamo sve odgov-
orne da u planiranju troškova 
liječenja šećerne bolesti pred-
nost daju preventivi i osigu-
ranju kvalitetnih lijekova. U 
konačnici to će smanjiti velike 
troškove za liječenje dijabetesa 
jer će se manji dio trošiti za 
liječenje komplikacija te boles-
ti – istaknula je predsjednica 
Mikulčić-Drakulić.
Kao najznačajniju aktivnost 
u prošloj godini Udruga ističe 

susrete djece i mladih obo-
ljelih od dijabetesa tip 1 koje 
je u Višnjici organizirao Klub 
mladih dijabetičara i Klub 
roditelja i djece dijabetičara. I 
u ovoj godini najveću pažnju i 
dalje planiraju posvetiti edu-
kacijama, kako članova, tako i 
javnosti. Skupštini su, uz pred-
stavnike brojnih dijabetičkih 
udruga, nazočili i podršku 
dali županijska pročelnica Up-
ravnog odjela za zdravstvo i 
socijalnu skrb Melita Sirovica 
te gradski pročelnik Upravnog 
odjela za društvene djelatnosti 
Alen Bjelica.

M. Lukačić

R E P U B L I K A  H R V A T S K A
VIROVITIČKO-PODRAVSKA ŽUPANIJA
GRAD VIROVITICA
UPRAVNI ODJEL ZA KOMUNALNE POSLOVE,   
PROSTORNO UREĐENJE  I GRADITELJSTVO
KLASA:340-01/19-01/21
UR.BROJ:2189/01-03-01/03-19-1
Virovitica, 27. ožujak 2019.g.

Na temelju članka 131., 132. i 133. Zakona o cestama („Narodne novine“ 
broj:84/11., 22/13. i 54/13.), članka 2. i 3. Odluke o nerazvrstanim cestama 
(„Službeni vjesnik Grada Virovitice“ broj:1/13.) i Objašnjenja Središnjeg ureda 
Državne geodetske uprave Klasa:932-01/12-02/182, Urbroj:541-03-1-12-28 od dana, 
24. listopada 2012.godine, Upravni odjel za komunalne poslove, prostorno uređenje 
i graditeljstvo Grada Virovitice objavljuje

JAVNI POZIV
kojim Grad Virovitica obavještava nositelje stvarnih prava na nekretninama koje 
neposredno graniče sa zemljištem na kojem je izvedena cesta o započinjanju postupka 
evidentiranja nerazvrstane ceste u zemljišnu knjigu u okviru kojeg se izrađuje snimka 
izvedenog stanja nerazvrstane ceste i geodetski elaborat.
Oznaka ceste je Ulica Svetog Trojstva, k.č.br.6042/1 k.o. Virovitica.
Službene osobe Upravnog odjela za komunalne poslove, prostorno uređenje i graditeljst-
vo Grada Virovitice započet će s obilježavanjem granica zemljišta na kojem je izgrađena 
cesta dana, 04. travnja 2019.g., uz stručnu pomoć ovlaštenog inženjera geodezije 
Želimira Bistrovića predstavnika tvrtke GEO-BAZIS d.o.o. iz Virovitice, Gajeva 10/I koji 
se brine da lomne točke granica zemljišta budu  ispravno stabilizirane i obilježene.
Nositelji stvarnih prava na zemljištu koje graniči sa zemljištem na kojem je izvedena 
predmetna nerazvrstana cesta mogu obaviti uvid u Geodetski elaborat izvedenog stanja i 
zatražiti dodatna pojašnjenja dana, 10. travnja 2019.g., u prostoru Gradske vijećnice, Trg 
kralja Zvonimira 1, Virovitica od 10 do 12 sati.

PROČELNIK Kristijan Sabo, dipl.ing.građ.
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ŽUPAN IGOR ANDROVIĆ POTPISAO UGOVORE S 26 LIJEČNIKA

Županija subvencionira liječnicima 
1 000 kuna kamata na stambeni 
kredit i 1 500 kuna za troškove najma

Jedna od tema na satu sjednice 
Županijske skupštine u utorak bio 
je rad Opće bolnice Virovitica. Do 
povećanog opsega posla u bolnici 
dovela je nova oprema kupljena 
projektom „Dogradnja i opreman-
je dnevnih bolnica Opće bolnice 
Virovitica” kojom su opremljene 
operacijske sale, jedinica inten-
zivne njege i centralna steril-
izacija, a riječ je o opremi koja 
je zajedno s opremom za pedi-
jatrijske, kirurške, internističke i 
oftalmološke dnevne bolnice, vri-
jedna gotovo 26 milijuna kuna. 
Sam projekt dogradnje i opre-
manja dnevnih bolnica vrijedan 
je 50 milijuna kuna odobrenih 
u stopostotnom iznosu te pred-
stavlja financijski najveći ostva-
reni europski projekt Razvojne 
agencije VIDRA i Virovitičko-
podravske županije. 

NARUDŽBE KRAJEM 
MJESECA 

Opseg posla povećala je i nova 
magnetska rezonanca za koju su 
krenule narudžbe pacijenata.
– Nabavkom uređaja za mag-
netsku rezonancu od 18. ožujka 
započeli smo s dijagnostikom, a od 
20. ožujka zaprimamo narudžbe 
za preglede putem „crvene up-
utnice”. Dinamika naručivanja 
je od 20. u tekućem mjesecu za 
sljedeći mjesec, do popune ter-
mina. Na taj način omogućili 
smo bolju kontrolu nad listama 
čekanja, s obzirom na to da 
pored tzv. ‘vanjskih’ pacijenata, 
neprestano radimo i preglede za 
pacijente koji su hospitalizirani u 
našoj bolnici – rekao je ravnatelj 
Opće bolnice Virovitica Dinko 
Blažević.
– U prva dva mjeseca ostvarili 

smo mjesečnu realizaciju od 
110 posto. Istodobno, u prva 
tri mjeseca imamo povećanje 
mjesečnog limita sredstava od 
deset posto više nego u istom 
razdoblju prošle godine. Sva 

nova oprema koja je postavlje-
na u našoj bolnici, zahvaljujući 
Virovitičko-podravskoj županiji i 
Vladi Republike Hrvatske, nudi 
bolju uslugu našim stanovnicima 
i svima onima koji gravitiraju 
našoj bolnici – dodao je Blažević.

NA PREGLED DO 19 SATI 
Ravnatelj Blažević najavio je i 

novosti u radu oftalmološke am-
bulante.
– Kako bismo ponudili bolju 
uslugu našim stanovnicima, od 
1. travnja, a s obzirom na to da 
imamo dovoljan broj liječnika, 
krećemo s poslijepodnevnim ra-
dom oftalmološke ambulante, 
koja će ponedjeljkom i srijedom 
raditi od 11 do 19 sati. Osim toga, 

radimo i na daljnjem privlačenju 
liječnika u Opću bolnicu Viroviti-
ca, pa tako u našoj bolnici imamo 
šest novih specijalizanata – rekao 
je Blažević dodavši da je riječ o 
dva specijalizanta ginekologije te 
specijalizantima anesteziologije, 
otorinolaringologije, neurologije i 
dječje i adolescentne psihijatrije.

M. Lukačić 

U OPĆOJ BOLNICI VIROVITICA POVEĆAN OPSEG POSLA
Od početka travnja oftalmološka 
ambulanta radit će i u poslijepodnevnoj smjeni 

• Nabavkom uređaja za magnetsku rezonancu od 18. ožujka započeli smo 
s dijagnostikom, a od 20. ožujka zaprimamo narudžbe za preglede putem 
„crvene uputnice”. Dinamika naručivanja je od 20. u tekućem mjesecu za 
sljedeći mjesec, do popune termina – kaže D. Blažević.

Ravnatelj Opće bolnice Virovitica Dinko 
Blažević

NOVOSTI IZ ŽUPANIJSKOG DOMA ZDRAVLJA 

U Orahovicu dolazi specijalistica pedijatrije, na slatinskom 
bazenu vrtićarci će pobjeđivati strah od vode
Zahvaljujući Virovitičko-
podravskoj županiji 
i Domu zdrav-
lja Virovitičko-
podravske 
županije, u 
„slobodnim 
terminima” djeca 
dječjih vrtića iz 
cijele Županije moći 
će koristiti bazen u Sla-
tini kako bi se oslobodila 
straha od vode, rekao je ravnatelj 
županijskog Doma zdravlja Ivica Fotez 
u utorak na aktualnom satu sjednice 
Županijske skupštine.
– Već dan nakon otvorenja, bazen u Slati-
ni počeo je s radom. U skoroj budućnosti, 
u jednom od termina, dolazit će nam 
djeca iz svih vrtića na našem području, 
kako bi se oslobodila straha od vode te 
tako počela i što ranije plivati – istaknuo 
je Fotez. Osim toga, naglasio je kako će 
od 1. travnja ambulanta Doma zdravlja u 

Orahovici dobiti specijalisticu pedijatrije 
na neodređeno vrijeme, a koja dolazi 
iz Našica. Zahvalio je na angažmanu 
Virovitičko-podravskoj županiji i Gradu 

Orahovici, čime će mnoštvo djece s tog 
područja dobiti još bolju i kvalitetniju 
zdravstvenu skrb. 

K.T. 

ODRŽANO JAVNO IZLAGANJE 

Građani mogli saznati sve 
o županijskoj Strateškoj 
studiji utjecaja na okoliš 
U Velikoj vijećnici Virovitičko-podravske županije, 
u organizaciji Upravnog odjela za gospodarstvo, 
poljoprivredu i europske fondove Virovitičko-
podravske županije, održano je javno izlaganje u 
vezi s predmetom javne rasprave Strateške studije 
utjecaja na okoliš Županijske razvojne strategije za 
razdoblje do kraja 2020. godine i nacrta prijedloga 
Županijske razvojne strategije za razdoblje do kraja 
2020. godine Virovitičko-podravske županije. Sudi-
onike Javne rasprave pozdravio je zamjenik župana 
Virovitičko-podravske županije Marijo Klement. 
Navedena javna rasprava otvorena je do 30. ožujka 
2019. godine.                                                              K.T. 
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Virovitičko-podravski župan Igor 
Andrović u četvrtak je potpisao  
ugovore s 26 liječnika kojima će 
Virovitičko-podravska županija 
subvencionirati kamate na stam-
bene kredite do 1 000 kuna i 
troškove najma nekretnine u 
iznosu do 1 500 kuna mjesečno. 
Ugovore za subvenciju kamata na 
stambene kredite potpisalo je 19 
liječnika, a njih sedam za subven-
ciju najamnine stana. I dok je lani 
Virovitičko-podravska županija 
liječnicima subvencionirala ka-
mate na stambene kredite, novost 
ove godine je što pomaže dodatno 
– onima koji su u podstanarstvu.

ŽUPANIJA I 7

ŽUPAN IGOR ANDROVIĆ POTPISAO UGOVORE S 26 LIJEČNIKA

Županija subvencionira liječnicima 
1 000 kuna kamata na stambeni 
kredit i 1 500 kuna za troškove najma
• Za ovu vrstu potpore 
iz proračuna Virovitičko-
podravske županije ove 
godine izdvojeno je 200 000 
kuna, a u odnosu na prijašnje 
mjere potpore liječnicima, 
subvencije po novom 
uključuju i liječnike koji imaju 
nekretninu i na području neke 
druge županije, ali rade na 
zdravstvenim institucijama 
na području Virovitičko-
podravske županije – rekao je 
župan Igor Andrović.

Marija Lovrenc 

NAŠI „DOWNIĆI“ OBILJEŽILI SVOJ SVJETSKI DAN 
Žele biti ravnopravni dio zajednice i zahvaljuju 
svim “šarenim čarapicama“ na potpori 

S potpisivanja ugovora s liječnicima

JOŠ VEĆA POMOĆ 
– Nastavak je to mjera ulaganja u 
zdravstvo na području Virovitičko-
podravske županije. Nakon svih 
ulaganja u novoj zgradi dnevnih 
bolnica Opće bolnice Virovitica, 
nakon opremanja operacijskih 
sala i jedinica intenzivnog liječenja 
i puštanja u rad novog uređaja 
za magnetsku rezonancu, ovo je 
svojevrsna nadogradnja svega 
toga. To su pozitivne stvari za 
zdravstvo naše županije, no ako 
nemate adekvatne ljude, liječnike, 
sve zgrade i oprema koja se gradi 
i nabavlja, ništa ne znače. Liječnici 
su rezultat dobrog zdravstva 
neke lokalne sredine. Zato im 
pomažemo, s jasnim ciljem kako 

bi naši stanovnici, kao i oni koji 
gravitiraju našem području, imali 
vrhunsku brigu i skrb o svojem 
zdravlju. Za ovu vrstu potpore iz 
proračuna Virovitičko-podravske 
županije ove godine izdvojeno 
je 200 000 kuna, a u odnosu na 
prijašnje mjere potpore liječnicima 
subvencije po novom uključuju i 
liječnike koji imaju nekretninu i na 
području neke druge županije, ali 
rade na zdravstvenim institucijama 
na području Virovitičko-podravske 
županije – rekao je župan Igor 
Andrović.

NATJEČAJ JOŠ TRAJE 
Ovo nije kraj ulaganjima kojima 
se pomaže liječnicima, najavio je 
župan, dodavši da je natječaj otvo-

ren do kraja godine i tko god da se 
od liječnika javi i zadovolji uvjete, 
ostvarit će pravo na subvencije 
Virovitičko-podravske županije.
Ugovori su potpisani u nazočnosti 
zamjenika župana Darka Žužaka i 
Marija Klementa, pročelnice Up-
ravnog odjela za zdravstvo i soci-
jalnu skrb Virovitičko-podravske 
županije Melite Sirovica, kao i 
ravnatelja Opće bolnice Virovitica 
Dinka Blaževića. Pročelnica Me-
lita Sirovica potpisnicima ugovora 
objasnila je uvjete isplate te ih upu-
tila da i druge liječnike obavijeste 
i potaknu na korištenje ove mjere 
pomoći  Virovitičko-podravske 
županije.

Foto: K. Toplak

ŠTO KAŽU 
LIJEČNICI? 
“Ovo je 
pohvalna 
potpora radu 
i ostanku 
liječnika 
na našem 
području“ 
Ugovor je u četvrtak potpisala i 
liječnica dentalne 
medicine Ma-
rina Kirhma-
jer Taboršak 
iz Doma 
zdravlja u 
Virovit ic i . 
Pozdravi la 
je ovu vrstu 
potpore koju 
Virovitičko-podravska županija 
daje liječnicima.
- I prošle godine potpisala sam 
ugovor za subvencioniranje ka-
mata na stambene kredite. Jako 
je dobra ova vrsta pomoći jer 
može privući i druge liječnike 
koji su u najmu. Nisu svi u 
mogućnosti kupiti stanove pa 
nam je ova pomoć itekako važna 
- smatra dr. Marina Kirhmajer 
Taboršak, inače rodom iz Za-
greba.

S time se slaže i dr. Miša Ben-
jek, specijalizant 
hitne medicine 
iz virovitičke 
Opće bolnice 
i pomoćnik 
ravnatelja 
za kvalitetu 
zdravstvene 
zaštite u Općoj 
bolnici Viroviti-
ca. Rodom je iz Novog Sada, a 
na području naše županije radi 
od 2005. godine. Dvanaest go-
dina putovao je na posao, a 
tek prije dvije godine uspio je 
uzeti nekretninu u Virovitici. 
Ova vrsta pomoći itekako mu je 
dobrodošla, kaže.
- Bio sam podstanar u Domu 
zdravlja Slatina, a prije dvije 
godine uzeo sam nekretninu. 
Korisnik sam subvencije na 
kamate za stambeni kredit i 
zahvalan sam na ovoj potpori 
liječnicima. To je pozitivan stav 
lokalne samouprave iskazan 
prema liječnicima i njihovom 
ostanku na ovom području - re-
kao je dr. Miša Benjek.
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Mirjana Lukačić

Virovitička Opća bolnica usko-
ro će dobiti novo krilo, a s 
njime i novu dnevnu bolnicu. 
Ravnateljica Opće bolnice Viro-
vitica Mirjana Peček s tim u vezi 
potpisala je 20 milijuna kuna 
vrijedan ugovor o dogradnji i 
stručnom nadzoru sa zajedni-
com ponuditelja: Nexe gradnjom 
Našice, Panon gradnjom Našice, 
Elektrocentrom Petek Ivanić 
Grad te Vodovod montažom 
Osijek. Ugovor za stručni na-
dzor nad radovima dogradnje 
Aneksa B1 – Dnevne bolnice 
potpisan je sa zajednicom ponu-
ditelja, King Art Studio Viroviti-
ca, NNM energetika Virovitica i 
Rešetar Slatina. Vrijednost ovog 
ugovora iznosi 193.750 kuna. 
U novo krilo bolnice smjestit 
će se dnevna internistička bol-
nica te tri laboratorija koji se 
trenutačno nalaze u dvorištu 
bolnice: patohistološki, citološki 
i medicinsko-biokemijski. 

OBRADA, DIJAGNOSTIKA, 
LIJEKOVI

Koliko je novi prostor za dnevnu 
internističku bolnicu potreban, 
uvjerili smo se i sami. Liječnik, 
tri sestre i četiri pacijenta u isto 
vrijeme borave u jednoj pros-
toriji. Ovdje im se pruža sve – 
obrada, dijagnostika, terapija, 
a kroz dnevnu bolnicu svakod-
nevno prođe i do 20 pacijenata. 
Vijesti o novom, većem prostoru 
za dnevnu bolnicu svi su s ve-
seljem dočekali. 
- U novom krilu zasigurno ćemo 
imati puno bolje uvjete za rad. 
Trenutačno u jednoj prostoriji 

USKORO POČINJE DOGRADNJA NOVOG KRILA OPĆE BOLNICE VIROVITICA

Pacijentima nova dnevna bolnica, a liječnicima 
i sestrama još kvalitetniji uvjeti za rad 
• Ovdje sam svaki tjedan, a dok primam injekcije, dolazim sedam dana zaredom. U novom 
prostoru će biti lakše i nama i sestrama, govori nam Ivka V.

Kroz dnevnu bolnicu dnevno prođe i do 20 pacijenata

radimo sve, pripremamo terap-
iju u istoj prostoriji u kojoj leže 
pacijenti, oni nemaju nikakvu 
intimu i natiskani su u ovom 
malom prostoru - rekla nam je 
doktorica Gordana Kotur, spec. 
inter. 
Isto mišljenje dijeli i glavna ses-
tra dnevne bolnice Anica Car-
Marković. 
- Dnevna bolnica funkcionira 

17 godina. U početku smo imali 
malo pacijenata, tek pet dnevno, 
no sada su se ljudi naučili i vi-
djeli da im ovo odgovara pa se 
prije nekoliko godina izrazito 
povećao broj pacijenata, a upra-
vo zbog toga nam je veći prostor 
prijeko potreban - objašnjava 
nam glavna sestra, dodajući 
kako dnevna bolnica omogućuje 
pacijentima brže obavljanje pre-

Dr. G. Kotur, M. Peček, sestra A. Car Marković i pacijent

traga bez ostanka u bolnici, a što 
pacijentima olakšava nošenje 
s bolesti jer nisu odvojeni od 
svojih obitelji. 

DRUGI DOM 
Ivka Vinković iz Starog Gradca 
u ovom prostoru boravi jednom 
tjedno po nekoliko sati. 
- Ovdje sam svaki tjedan, a dok 
primam injekcije, dolazim se-
dam dana zaredom. U novom 
prostoru će biti lakše i nama i 
sestrama - govori nam Ivka V. 
Dnevna bolnica na neki način 
je drugi dom i Josipu Nokti iz 
Daruvara, koji nakon operacije 
srca i ugrađenih premosnica u 
Zagrebu sve potrebne preglede 

i kontrole obavlja u virovitičkoj 
dnevnoj bolnici. 
- Stalno sam ovdje i primam lijek 
za jačanje kostiju. Novi prostor 
olakšat će svima boravak ovdje i 
pružiti nam ugodnije uvjete - re-
kao je Josip N. 
Nedaleko od njega kemoter-
apiju prima Zdenko Štraus iz 
Grubišnog Polja, no kako kaže, 
njemu skučenost i nije problem. 
- Nekada dobro dođe što smo 
si blizu pa se šalimo i pričamo, 
brže vrijeme prođe - kroz smijeh 
govori Zdenko Š., dodajući kako 
veći prostor ipak treba te će 
svima biti lakše kada se izgradi 
novo krilo bolnice.

M. Peček i D. Štaba potpisali ugovore

Na prvi dan proljeća obilježava se i Svjetski dan sindroma Down. Tim povodom članovi Udruge 
za Down sindrom Virovitičko-podravske županije u četvrtak su kod sata izložili svoje unikatne 
radove.  Ovom akcijom nastoji se upoznati svijet s ovim poremećajem i pritom potaknuti ljude 
na veće poštivanje prava ljudi s Down sindromom jer većim razumijevanjem i poboljšanjem nji-
hovog položaja u društvu poboljšat će se i kvaliteta njihova života. Simbol Međunarodnog dana 
Down sindroma su rasparene šarene čarape čijim nošenjem ukazujemo na različitost osoba s 
Down sindromom, akcija koju su i ovaj put podržali mnogi. – Hvala svim čarapicama koje su 
se šarenile za Downiće, svima koji su posjetili naš štand, kao i Učeničkom domu gdje su naši 
članovi posebno uživali i osjećali se ravnopravno s ostalima. Hvala svima što su ovaj mjesec i 
ovaj dan mislili na nas, pričali o nama i družili se s nama jer jedino na taj način postajemo dio 
naše zajednice i njezini punopravni članovi – istaknula S. Matošina-Borbaš.                      Ž. Đ. L.

U OPĆOJ BOLNICI VIROVITICA POVEĆAN OPSEG POSLA
Od početka travnja oftalmološka 
ambulanta radit će i u poslijepodnevnoj smjeni 

Foto: ilustracija
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ženama koje se bore s ovom 
bolešću i naglasiti važnost 
preventivnih pregleda. 
Kao društvo, od lokalne do 
državne razine moramo 
maksimalno ulagati u zdrav-
lje i ne smijemo štedjeti 
novce kad se radi o zdravlju 
ljudi, jer ono zaista nema 
cijenu. Pohvaljujem sve koji 
su se uključili u današnju 

akciju i koji 
su joj dali potporu – rekao je 
I. Kirin.
O važnosti uređaja za čiju 
su se kupovinu diljem naše 
županije skupljala sred-
stva najbolje znaju one koje 
su prošle i prolaze težak 
put svoje borbe s karcino-
mom dojke. Jedna od njih 
je Marija Ponikvar, kojoj 
je karcinom dojke otkriven 

prije šest godina i koja je 
dosad prošla operaciju u dva 
akta, kaže, kao i primila ve-
liku dozu zračenja. Danas je 
njezin karcinom u remisiji 
i ne može, ističe, dovoljno 
naglasiti važnost uređaja i 
sonde za koje se skupljaju 
sredstva.
– Igla koju su dosad naši 
liječnici koristili jednostav-
no ne može uzeti dovoljnu 
količinu uzorka za točnu 
dijagnozu. Moja divna dok-
torica jako se trudila, zaista 
su svi bili divni kad je stigla 
sumnja na karcinom dojke. 

Tu sam bila tri puta na uz-
imanju uzorka i svaki 

put je pokazalo 
negativno. Zatim 
sam upućena na 
pregled u Osijek 
gdje mi je već u 
prvom pregledu 
potvrđen karci-
nom. Tamo su 

imali takvu iglu i 
uređaj i odmah su 

mi mogli reći na čemu 
sam – kaže Marija P.

Put liječenja tako je znatno 
ubrzan, što oboljelima daje 
prednost u borbi protiv ove 
bolesti.
– Drago mi je što će, ako se 
uspije skupiti novac za taj 
uređaj, i našim liječnicima 
biti lakše. Moći će brže rea-
girati i pokrenuti postupak 
liječenja  – kaže Marija P.

8 I ŽUPANIJA

Marija Lovrenc

Udruga Liga protiv raka 
Virovi t ičko-podravske 
županije obilježila je tijekom 
prošlog tjedna u našim gra-
dovima i općinama Dan nar-
cisa. Riječ je o tradicionalnoj 
humanitarnoj akciji u pov-
odu Svjetskog dana borbe 
protiv karcinoma dojke pod 
nazivom „Cvijet za dan duže“ 
u kojoj su građanima dijelili 
narcise i prikupljali humani-
tarnu pomoć.
Ove godine cilj je skupi-
ti 54.012 kuna za kup-
nju ultrazvučnog uređaja  
(EDAN DUS60) i linearne 
sonde (L761-2 EDAN 
DUS60) za potrebe Odjela 
za patologiju i kliničku ci-
tologiju Opće bolnice Vi-
rovitica, objasnila je Maja 
Truhlaž iz županijske Lige.  
Ovaj uređaj već u ranoj fazi 
otkriva karcinom ne samo 
dojke nego i drugih organ-
skih sustava te je neophodan 
liječnicima u dijagnostici 
rane faze bolesti.
-Zahvaljujemo zato svima 
koji su svojom potporom 
pomogli, bilo da je riječ sud-
jelovanjem u akciji ili donaci-
jama. I ove godine priključile 
su nam se naše osnovne i 
srednje škole te udruge, koji-
ma od srca zahvaljujemo – 
rekla je M. Truhlaž na akciji 
u Virovitici. 
Narcise i promotivni ma-
terijal u Virovitici su dijelili 
učenici i nastavnici Tehničke 
škole, Osnovne škole Vladi-
mir Nazor, vrijedne članice 
Udruge žena Bukovčanke, 
Virovitičke „Katarine“ (HDZ-

ova Zajednica žena „Katarina 
Zrinski“ Virovitica), učenici 
Osnovne škole Ivane Brlić-
Mažuranić, Udruga žena 
Gornje Bazje i članice Lions 
cluba Vereucha. 

VAŽNA RANA 
DIJAGNOSTIKA 

Akciju su i ove godine u Viro-
vitici podržali gradonačelnik 

Ivica Kirin sa suradnicima 
i župan Igor Andrović sa 
suradnicima kao i mnogi 
građani. Kad maknemo sve 
druge probleme i pitanja iz 
svakodnevnice, ostaje uvijek 
jedan koji je jako važan, a to 
je pitanje bolesti, rekao je 
gradonačelnik Ivica Kirin.
– Ovom akcijom prije sve-
ga moramo dati potporu 

DILJEM ŽUPANIJE OBILJEŽEN DAN NARCISA 
Dobročinitelji pomažu u humanitarnoj 
akciji za nabavu uređaja koji otkriva 
karcinom na prvoj biopsiji

• Moja divna doktorica jako se trudila, zaista su svi bili divni kad je stigla sumnja na karcinom dojke. Tu sam bila tri puta na 
uzimanju uzorka i svaki put je pokazalo negativno. Zatim sam upućena na pregled u Osijek, gdje mi je već u prvom pregledu 
potvrđen karcinom. Tamo su imali takvu iglu i uređaj i odmah su mi mogli reći na čemu sam – kaže Marija P.

Akciji su se odazvali i predstavnici Grada i Županije

Još uvijek možete pomoći, akcija traje do 19. lipnja 
Iako se Dan narcisa obilježava simbolično, akcija pomoći ne staje samo na jednom danu. Od 
prošlog petka pa sve do 19. lipnja bit će aktivan račun za posebne namjene – Humakcija Cvijet za 
dan duže 2019., Zagrebačka banka d.d. IBAN:HR3923600001502500180, na koji možete upla-
titi iznos za pomoć pri kupovini uređaja koji ciljanom biopsijom ne otkriva samo karcinom dojke 
nego i ostalih organskih sustava. On će pomoći pacijentima kako bi što prije došli do dijagnoze ili 
kako bi otklonili sumnju na tešku bolest, ali i liječnicima kojima će omogućiti da što ranije krenu 
u pružanje odgovarajuće zdravstvene zaštite.

U VIROVITICI ODRŽANO PREDAVANJE U VEZI S IZBORIMA ZA EU PARLAMENT 

Tihomir Cipek: “Ne izaći na izbore krajnji je čin egoizma“
U sklopu projekta Informacijskog centra 
Europe Direct Virovitica u Panonskom 
drvnom centru kompetencija u utorak 
je održano „Predavanje u vezi s izborima 
za EU parlament 2019.” Predavanje je 
održao profesor znanosti Tihomir Cipek 
s Fakulteta političkih znanosti iz Zagreba, 
a sudjelovali su učenici 4. razreda Stru-
kovne škole Virovitica, koji ove godine 
imaju pravo prvi put izaći na izbore, te os-
tala zainteresirana javnost.  Uvodnu riječ 
održala je Katarina Ivanac, viša stručna 
suradnica VIDRE, Agencije za regionalni 
razvoj Virovitičko-podravske županije. 
Cilj predavanja bio je informirati učenike 
te zainteresiranu javnost o kampanji Eu-
ropskog parlamenta vezanoj za izbore za 
EU parlament („Ovaj put glasam”), po-
taknuti ih da se uključe u kampanju i ob-
jasniti na koji način mogu sudjelovati u 
kampanji. 
- Ovim predavanjem nastojao sam ukazati 
na prednost Europe te razbiti predrasude 
koje se kod nas često čuju - da se više daje 
Europskoj uniji nego što se dobiva od nje, 

što nije točno. Također, Europska unija 
nije samo zajednica dobrog biznisa nego 
zajednica mira. I što je najvažnije, nigdje se 
ne živi tako dobro kao u Europi – rekao je 
profesor Cipek koji je ovim  predavanjem 
svim zainteresiranima objasnio i izborne 
mehanizme, D’Hondtovo izračunavanje, 

razmjerni izborni sustav i zašto je on 
najpravedniji, kao i brojne druge važne st-
vari vezane za izbore. Naposljetku, profe-
sor Cipek apelirao je na učenike da izađu 
na glasovanje jer je po njegovom mišljenju 
ne izaći na izbore „krajnji čin egoizma“.

Ž. Đaković Leš

DIREKTOR SAJMA VIROEXPO BOJAN MIJOK NAJAVIO 

Zemlja partner Viroexpa sljedeće 
godine bit će Republika Njemačka  
U sklopu aktualnog sata 
Županijske skupštine 
Virovitičko-podravske županije, 
kratak osvrt na nedavno završe-
ni 24. Viroexpo, u utorak je dao 
direktor sajma Bojan Mijok.
– Ovo je, po mojem mišljenju, 
bio najbolji sajam do sada. 
Viroexpo je dobio svoj dom, 
svoju stalnu adresu, a najviše 
zahvaljujući Ministarstvu po-
ljoprivrede, koje je kroz Raz-
vojni sporazum za Slavoniju, 
Baranju i Srijem izdvojilo 
14.000.000 kuna. Virovitičko-
podravska županija izdvojila je 
još 2.500.000 kuna, a Grad Vi-
rovitica financirao je asfaltiranje 
cesta, postavljanje rasvjete… 
Izlagači ovogodišnjeg sajma 
oduševljeni su i već danas ima-
mo rezervacije za iduću godinu, 
jer izlagači žele veći prostor – 
rekao je Mijok koji je naglasio 

kako su posebno oduševljeni 
izlagači s poljoprivrednim 
strojevima i mehanizacijom, 
koji su prodali velik dio iz svojeg 
asortimana. Dogodine žele i veći 
prostor, rekao je. - Sada kada 
imamo svoj prostor, vrijeme 
ćemo posvetiti omogućavanju 
još boljih sadržaja sajma, više 
B2B sastanaka, stručnih pre-
davanja, a ono što nas posebno 
veseli je to da će zemlja partner 
iduće godine biti najznačajnija 
europska gospodarska sila, Re-
publika Njemačka. Viroexpo će 
nastaviti svoj razvoj, a cilj nam 
je za dvije do tri godine biti 
najbolji gospodarski sajam u 
Hrvatskoj – poručio je Mijok. 
Republika Njemačka tako će 
drugi put biti zemlja partner Vi-
roexpa. Prvi put je to bila 2008. 
godine. 

                    K.T. 
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U općini Čačinci neprestano se 
radi na poboljšanju životnog 
standarda stanovnika, ulaže se u 
sve uzraste, a sve s ciljem da što 
više mještana ostane živjeti i ra-
diti na ovom području. Smatra to 
načelnik Mirko Mališ, koji nam 
je o svemu što se radi i gradi na 
području općine Čačinci ispričao 
u našoj novoj emisiji – „Iz moje 
općine“. 
U samo dva mjeseca prijavili 
ste četiri različita projekta. 
Što će oni donijeti stanovnici-
ma? 
Prijavili smo ih na natječaje Mini-
starstva regionalnog razvoja i fon-
dova EU i Ministarstva graditeljst-
va i prostornog uređenja i svi su 
vezani za izgradnju infrastrukture. 
Tako je prijavljen projekt izvanre-
dnog održavanja nerazvrstanih 
cesta, vrijedan oko 600.000 kuna, 
kojim će se urediti nešto više od 
deset kilometara nerazvrstanih 
cesta. Drugi projekt je uređenje 
tržnice u Čačincima, u vrijednosti 
oko 300.000 kuna, u okviru kojeg 
se planira uređenje ograde oko no-
vokupljene nekretnine za tržnicu. 
Ove godine u planu su zeml-
jani radovi, a za sljedeću godinu 
planiramo izgradnju nadstrešnice, 
asfaltiranje parkirališta i sve drugo 
što bude potrebno za tržnicu koja 
treba biti gotova do ljeta iduće go-
dine. S 300.000 kuna vrijednim 
projektom planiramo projektirati 
trasu biciklističke staze Guttmano-
vom prugom. Konkretno, planira-
mo izgraditi biciklističku stazu od 
Čačinaca do Slatinskog Drenovca 
pa sve do Jankovca na korist svim 
našim mještanima, ali i turistima 
koji budu dolazili na područje naše 
općine, čime bismo turističku po-
nudu podigli na jednu višu razinu. 
Uključili bismo i odgovarajuća 

obilježja te staze, info-table, klupe, 
stanice za popravljanje bicikla i 
slično.
Jedan od većih projekata 
je izgradnja dječjeg vrtića. 
Postojeći vrtić pri OŠ A. G. 
Matoša postao je premali 
pa ste krenuli u jedan dosta 
zahtjevan projekt izgradnje 
novoga. Do kud ste stigli?  
Hvala Bogu pa imamo potrebu 
za izgradnjom novog vrtića, jer je 
postojeći postao pretijesan za svu 
djecu. Uz pomoć naše županije, a 
posebno potpredsjednika Vlade 
RH i ministra poljoprivrede 
Tomislava Tolušića prošli smo na 
natječaju kroz Mjeru 7.4. za izgrad-
nju dječjih vrtića i očekujemo da 
ćemo početkom ljeta započeti grad-
nju nove zgrade dječjeg vrtića.
Jedan od najvažnijih i najvećih 
projekata je izgradnja kanali-
zacijske mreže u općini Čačinci. 
Godinama Općina nije mogla do-
biti ni kune za ovakav projekt, ali 
u posljednje vrijeme situacija se 
promijenila. 
Nastavljate li s tim projektom 
i u ovoj godini?
Projekt kanalizacije aktualan je 
još od 2007. godine, a od 2012. do 
2016. godine nismo imali nikakvu 
državnu potporu za projekt. Na-
kon toga svake smo godine krenuli 
s određenom trasom izgradnje 
kanalizacije pa su zadnjih dvije 
godine odrađene trase kroz četiri 
ulice, a za ovu godinu već je dogo-
vorena izgradnja trase u Bukvičkoj 
ulici i sanacija same ceste. 
Aktivno ste se uključili i u pro-
jekt Aglomeracija Orahovica-
Čačinci?

Tako je. Izradili smo idejni pro-
jekt Aglomeracije u koji je uvršten 
završetak izgradnje kanalizaci-
jskog sustava naselja Čačinci, 
jedan oblik kanalizacijskog sus-
tava naselja Bukvik i Paušinci te 
izgradnja vodoopskrbne mreže za 
naselja Vojlovica i Humljani. Ove 
godine očekujemo da projektna 
dokumentacija bude gotova, kako 
bismo iduće godine mogli prijaviti 
projekt na odgovarajuće natječaje.
Jedan od gorućih problema 
vaše općine je i Podravska 
magistrala na Trgu dr. Franje 
Tuđmana. Što donosi projekt 
vezan za magistralu?  
Državna cesta D2, koja prolazi 
kroz naselje Čačinci u dužini od 
5,5 kilometara, dosta je frekventna 
i opasna, tako da smo proteklih 
godina krenuli u poboljšanje te 
prometne infrastrukture izgrad-

njom pješačkih staza, nove javne 
rasvjete, a na red je došla i nova 
kolnička konstrukcija. U suradnji 
s Hrvatskim cestama izradili smo 
idejno rješenje uređenja navede-
nog trga i sada se radi glavna pro-
jektna dokumentacija i ishođenje 
građevinske dozvole. Prema nekim 
planovima, do kraja godine mogli 
bismo krenuti u izgradnju. 
Poznati ste po svojoj Školi 
nogometa, ali to nije jedini 
projekt po kojem ste kao 
općina posebno zanimljivi. 
Što se točno krije iza zvučnog 
projekta Staza mirisa bagre-
ma?   
Da, nedavno smo dobili pozi-
tivnu ocjenu projekta koji je 
Općina Čačinci izradila u surad-
nji s Nogometnim klubom, za 
razvoj Škole nogometa, odnosno 
za razvoj sporta na području naše 

Općine.  Nogometni klub od na-
cionalne Zaklade za razvoj civilnog 
društva dobio je 950.000 kuna za 
provođenje ovog projekta. Bit će za-
poslene četiri osobe, nabavit će se 
oprema za Školu nogometa te tere-
tana na otvorenom, ali i mnoštvo 
drugih stvari koje će koristiti mladi. 
Drugi projekt je energetska obno-
va zgrade Nogometnog kluba Mla-
dost Čačinci. Uskoro očekujemo 
potpisivanje ugovora, a vrijednost 
ovog projekta je oko 800.000 
kuna. Još jedan projekt koji bih 
izdvojio je Staza mirisa bagre-
ma, vrijedan 750.000 kuna. Tim 
projektom planiramo   uređenje 
staze oko Ribnjaka na ulazu u 
Čačince, izgradnju nadstrešnice 
za potrebe svih mještana, bunar 
za potrebe punjenja ribnjaka, 
promatračnicu… prošli smo prvu 
administrativnu provjeru, što nas 
raduje. Inače, svaki projekt koji 
dolazi na područje općine Čačinci 
podiže kvalitetu življenja naših 
stanovnika. 
Koja je Vaša vizija za 
Čačince? 
Ne možemo očekivati da će se na 
području općine Čačinci otvoriti 
neka mega tvornica, tisuću radnih 
mjesta, ali pokušavajući stvarati 
nekakve uvjete za otvaranje obrta 
i malih postrojenja, ipak otvaramo 
mogućnost novih radnih mjesta. 
Cilj nam je uvijek stvoriti bolje uv-
jete za život i upravo zato gradimo 
novi dječji vrtić, pješačke staze, 
ulažemo u javnu rasvjetu, kanali-
zacijske sustave i sve ono što život 
mještana čini boljim. U tom smje-
ru i dalje ćemo raditi, a vidim da i 
naši građani to prepoznaju.

I 9OPĆINE

“IZ MOJE OPĆINE“ – NAČELNIK ČAČINACA MIRKO MALIŠ

Mještani dobivaju ljepšu tržnicu, 
biciklističku stazu uz Guttmanovu 
prugu i Stazu mirisa bagrema

Mirko Mališ, načelnik općine Čačinci

Dobročinitelji pomažu u humanitarnoj 
akciji za nabavu uređaja koji otkriva 
karcinom na prvoj biopsiji

Razgovarao Vladimir Grgurić • Cilj nam je uvijek stvoriti bolje uvjete za život i upravo zato gradimo novi dječji vrtić, pješačke staze, 
ulažemo u javnu rasvjetu, kanalizacijske sustave i sve ono što život mještana čini boljim. U tom smjeru i 
dalje ćemo raditi, a vidim da i naši građani to prepoznaju.

MIKLEUŠ

Uređena Ulica bana 
Jelačića
Općina Mikleuš nastavila je s uređenjem ulica kroz mjesto 
kako bi se mještani što lakše i prije svega sigurnije kretali. 
Ovog puta u tijeku su završni radovi na uređenju lokalne 
ceste u Ulici bana Jelačića u Mikleušu. Ugovorena vrijednost 
radova je 257.987 kuna, od čega je Ministarstvo regionalnog 
razvoja i fondova Europske unije sufinanciralo iznos od 92.000 
kuna, a ostatak je pokrio općinski proračun. Izvođač radova je 
Prijevoz i trgovina „Tomislav i Slavko Uremović” d.o.o. iz Našica.
-Trudimo se godinama, od kada sam ja u mandatu načelnika, uređivati 
ulice po cijeloj općini, što obnavljanjem, što novim uređenjem.  Cilj nam je prije svega 
zaštititi našu djecu, a onda i sve ostale građane kako bi se sigurnije i lakše kretali. Ni Ulica bana Jelačića 
nije velika, ali svaka naša ulica mora biti sigurna i zato smo i u njoj odradili potrebne radove – rekao je 
Milan Dundović, načelnik općine Mikleuš. 

V.G.
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Počela izgradnja dječjeg vrtića u 
Ćeralijama za tridesetak mališana

U ponedjeljak su u 
Ćeralijama, mjestu u općini 
Voćin, svečano započeli rado-
vi na izgradnji novog dječjeg 
vrtića. Radove su zajednički, 
polaganjem temeljnog ka-
mena otvorili potpredsjednik 
Vlade RH i ministar poljo-
privrede Tomislav Tolušić, 
virovitičko-podravski župan 
Igor Andrović i načelnik 
općine Voćin Predrag Filić. 
Dječji vrtić u Ćeralijama 
bit će izgrađen kroz projekt 
mjere ruralnog razvoja koji 
financira Ministarstvo poljo-
privrede. Ukupna vrijednost 
projekta iznosi oko 3,7 mili-
juna kuna. Kada se završi, 
u njemu će mjesto pronaći 
tridesetak djece uz nekoliko 
novozaposlenih djelatnika. 
Radove na izgradnji vrtića 
izvodi tvrtka IDM gradnja 
d.o.o. iz Našica.
DRUGI OD JEDANAEST 

– Ministarstvo poljoprivrede 
kroz program ruralnog raz-
voja financira izgradnju oko 
dvjesto vrtića u Republici 
Hrvatskoj, uglavnom u ru-
ralnim područjima, u mjes-
tima s manje od pet tisuća 
stanovnika. Većinu tih vrtića 
Ministarstvo poljoprivrede fi-
nancira u stopostotnom izno-
su, tako da neće biti dodatnih 
opterećenja za općine i gra-
dove u kojima se vrtići grade. 
U Virovitičko-podravskoj 
županiji je jedanaest vrtića 
koji su prijavljeni i koji su 
dobili potporu Ministarstva 
poljoprivrede, a jedan od tih 
je ovaj u Ćeralijama. Voćin 
je naša najmlađa općina u 
Hrvatskoj s možda i najviše 
djece po glavi stanovnika 
i apsolutno su zaslužili da, 
osim u Voćinu, vrtić imaju i u 
Ćeralijama, kako se djeca ne 
bi morala više voziti u Voćin 
– rekao je potpredsjednik 
Vlade RH i ministar poljo-
privrede Tomislav Tolušić te 
dodao da, kada se izgradi svih 
200 vrtića, od kojih je većina 
nova, a tek manji dio ide u 
rekonstrukciju, pokrit će se 
sve potrebe za ovom vrstom 
odgojno-obrazovnih insti-
tucija u Hrvatskoj.
-Nakon izgradnje nove škole, 

u Ćeralijama smo na otvaran-
ju početka radova za novi 
vrtić. Ovo je početak radova 
za drugi vrtić od ukupno je-
danaest koji će se graditi na 
području naše županije i sigu-
ran sam da su to projekti koji 
će poboljšati kvalitetu života u 
ruralnim područjima, ali i biti 
poticaj roditeljima i obitelji-
ma da se šire, kao i poticaj za 
ostanak na ovim područjima 
i Virovitičko-podravskoj 
županiji. Vrtić, kao odgojno-
obrazovna ustanova, mnogo 

znači za odgoj i obrazovanje 
djece i samim time ta su djeca 
spremnija za daljnje obrazo-
vanje u školama – istaknuo je 
virovitičko-podravski župan 
Igor Andrović.

POMOĆ OD ROĐENJA  
– U našoj najmlađoj općini u 
Republici Hrvatskoj moramo 
razvijati ono što je najpotreb-
nije, a to je infrastruktura 
upravo za one najmlađe, i to 
je politika koju mi u općini 
Voćin slijedimo dugi niz go-
dina. Pratimo našu dječicu 

od rođenja pa do njihovog 
osamostaljenja na način da 
sufinanciramo boravak djece 
u Dječjem vrtiću Jelenko u 
Voćinu u kojemu roditelji 
boravak svoje djece plaćaju 
dvjesto kuna mjesečno, a 
ostalo plaća Općina. Budući 
vrtić u Ćeralijama od vi-
talne je važnosti zato što su 
upravo Ćeralije najmlađe 
mjesto u općini Voćin, a 
time i  najmlađe mjesto u 
Hrvatskoj – rekao je načelnik 
općine Voćin Predrag Filić 
koji nije skrivao zadovoljstvo 
početkom radova. Vrtić u 
Voćinu je prepun, objasnio je, 
pa se ukazala potreba, a i pri-
lika da se takav objekt realiz-
ira kroz mjeru ruralnog raz-
voja Ministarstva poljoprivrede. 
Svečanom obilježavanju 
početka radova nazočili su i 
načelnici općina s područja 
Virovitičko-podravske županije, 
predstavnici županijskih, grad-
skih i općinskih institucija te 
zamjenici župana Virovitičko-
podravske županije Marijo 
Klement i Igor Pavković, kao i 
mještani Ćeralija.

• Voćin je naša najmlađa općina u Hrvatskoj s možda i najviše djece 
po glavi stanovnika i apsolutno su zaslužili da, osim u Voćinu, vrtić 
imaju i u Ćeralijama, kako se djeca ne bi morala više voziti u Voćin – 
rekao je potpredsjednik Vlade RH i ministar poljoprivrede Tomislav 
Tolušić. 

MINISTARSTVO POLJOPRIVREDE ULAŽE U VRTIĆ U 
NAJMLAĐOJ OPĆINI U HRVATSKOJ

Polaganjem temeljnog kamena počeli radovi na izgradnji

A.D. Fišli 

PITOMAČA

Općina na natječaje prijavila 
dva vrijedna projekta 
Općina Pitomača prošlog je tjedna prijavila dva 
projekta kojim će unaprijediti život mještana na 
svom području. Jedan od projekata rekonstrukcija je 
nerazvrstane ceste u naselju Sedlarica vrijedan 711 
000 kuna koji je prijavljen u sklopu Javnog poziva za 
sufinanciranje projekata gradova i općina za poticanje 
razvoja komunalnog gospodarstva i ujednačavanje 
komunalnog standarda u 2019. godini. Drugi projekt, 
Igrajmo se zajedno, prijavljen je na Program održivog 
razvoja lokalne zajednice, a vrijedan je gotovo 400 
tisuća kuna. Cilj je projekata pridonijeti održivom 
razvoju općina i poboljšanju kvalitete života. Projektne 
prijedloge izradila je tvrtka Draft d.o.o.

M.L.

U PITOMAČI OBILJEŽILI SVJETSKI DAN KAZALIŠTA 
ZA DJECU I MLADE 

U prepunoj kinodvorani 
publika uživala 
u dvjema predstavama
U povodu Svjetskog dana kazališta za djecu i mlade 
Centar za kulturu „Drago Britvić” u četvrtak je u surad-
nji s Kazalištem Smješko iz Zagreba u pitomačkom 
Domu kulture organizirao predstave za mlade 
Pitomačane.
Vrtićarci i školarci imali su priliku pogledati dvije 
predstave: „Kraljević Čuperko” prema bajci Charlesa 
Perraulta i „Ivana u svijetu bajki” o životu naše pro-
slavljene spisateljice Ivane Brlić-Mažuranić. U pre-
punoj kinodvorani uživali su u zanimljivim i poučnim 
predstavama, a glumce su na koncu nagradili velikim 
pljeskom.

M. L.

DJECA IZ VRTIĆA UŽIVALA U ZANIMLJIVOJ 
RADIONICI 

Vrtićarci postali mali 
farmaceuti, učili o lijekovima i 
izradi krema 
Suhopoljski 
vrtićarci na 
jedan su dan 
postali mali 
ljekarnici. 
Naime, Dječji 
vrtić Suhopolje 
u suradnji s 
Ljekarnom Fett 
iz Suhopolja 
organizirao je ra-
dionice za dvije 
starije vrtićke 
skupine. Magis-
trice farmacije 
Vesna Fett i Ana 
Fett te magistra 
nutricionizma 
Katarina Hunjet 
mališane su 
naučile razne 
tajne svojeg za-
nimanja, savje-
tovale su ih oko 
uzimanja lijekova i pokazale im kako se radi krema. 
-Reakcije djece i roditelja na ovakav oblik suradnje su 
odlične, planiramo nastaviti s ovakvim aktivnostima 
jer obogaćuju svakodnevni odgojno-obrazovni rad naše 
ustanove – rekla je ravnateljica vrtića Ivanka Škala.

M. L.

Ćeralije se mogu pohvaliti velikim brojem djece
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NOVA OAZA LJEPOTE U VIROVITICI 
Ivana Vanjhal otvorila frizerski salon Diva

Dječji vrtić Potočnica iz Pitomače 
prigodnim je aktivnostima obilježio 
Dan šuma. Sonja Rukavina, koor-
dinatorica projekta „Škola u šumi, 
šuma u školi” koprivničke Uprave 
šuma, zajedno s Valentinom Majcen 
te Željkom Kovačevom, upraviteljem 
Šumarije Pitomača, održala je preda-
vanje za pitomačke mališane. Vrtićarci 
su tako pozorno slušali i upijali in-

formacije o šumama, a najviše ih je 
zanimalo o životu unutar šume. S os-
mijehom su nabrajali životinje koje 
žive u šumama, a naučili su i koje se 
biljke, osim različitih stabala, unutar 
nje mogu pronaći. Mnoštvo pitanja 
imali su i za temu šumara, zanimalo ih 
je što je točno njihov posao, a posebnu 
pozornost predavačica je usmjerila na 
važnost zaštite šuma.

– Željko Kovačev donirao nam je 
sadnicu pančićeve omorike koju smo 
posadili u vrtićkom dvorištu. Preda-
vanje je djeci bilo izuzetno zanimljivo 
i zahvaljujemo djelatnicima Hrvatskih 
šuma na ovoj suradnji – rekla je Mari-
ja Jakelić, ravnateljica Dječjeg vrtića 
Potočnica.         

  M.L.

I 11PROMO

Mališani uživali u otkrivanju tajni
šuma, pričama o biljkama, drveću i životinjama

DJEČJI VRTIĆ POTOČNICA IZ PITOMAČE PRIGODNIM AKTIVNOSTIMA OBILJEŽIO DAN ŠUMA

• Željko Kovačev donirao nam je sadnicu pančićeve omorike koju smo posadili 
u vrtićkom dvorištu. Predavanje je djeci bilo izuzetno zanimljivo i zahvaljujemo 
djelatnicima Hrvatskih šuma na ovoj suradnji – rekla je Marija Jakelić, ravnateljica 
Dječjeg vrtića Potočnica.

U Virovitici je otvoren novi frizerski salon iz kojega ćete se, kada izađete, 
osjećati kao diva. Poznata i nagrađivana virovitička frizerka Ivana Vanjhal 
otvorila je frizerski salon Diva nakon kojega ćete biti nikad ljepši i zado-
voljniji svojim izgledom.
Iza nje i njezinog tima su brojna natjecanja i edukacije. Koliko su njezine 
„škare“ i ruke magične, govori činjenica da je Ivana na Svjetskom prven-
stvu u Parizu bila 11. u konkurenciji čak 1500 natjecatelja, okrunila se i 
1. mjestom na Europskom prvenstvu u Budimpešti, a iza nje su i brojna 
državna zlata. Stoga se bez straha možete prepustiti u njezine ruke i 
osjećati se kao prava diva.
Frizerski salon Diva ima status VIP Keune salona te vam kao takav pruža 
najkvalitetniju uslugu uz visoko kvalitetne Keune proizvode.

Već danas rezervirajte svoj termin 
u Frizerskom salonu Diva 
na adresi Stjepana Radića 14, 

Virovitica
Tel. 033/553-465, mob. 098/763-608
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se mogu i napuhati baloni helijem kako bi 
ugođaj rođendana bio potpun. Slavljenik će 
po završetku proslave dobiti gratis fotografije, 
čestitku i simboličan poklončić, kažu. Ovakva 
vrsta proslave rođendana omogućuje roditeljima 
svojevrstan ‘luksuz’ i mir, da na rođendan dođu 
bez brige oko organizacije, zabavljanja uzvanika 
i čišćenja prije i poslije rođendana te sitnih izda-
taka koji se uvijek nagomilaju prilikom ovakvih 
proslava. 

Proslava dječjih rođendana najčešće znači mno-
go balona, konfeta, šarenila, veselih pjesmica, 
poklona i posebnih torti, no jednako tako može 
se pretvoriti i u pravu malu organizacijsku noćnu 
moru za roditelje. Nekolicina roditelja će orga-
nizaciju proslave rođendana svojeg djeteta pre-
pustiti nekome drugome, kako bi vješto izbjegli 
pripremu kolača, animiranje uzvanika, čišćenje 
prostora prije i poslije te nabavku svih potre-
pština kao što su grickalice, sokovi, šampanjci, 
baloni i pinjate. Provjerili smo koja su to mjesta 
na kojima možete proslaviti dječje rođendane, 
što sve možete unajmiti i što očekivati za poje-
dine usluge. 

OČISTITI NAKON KORIŠTENJA 
Dječje rođendane u gradu možete proslaviti na 
nekoliko lokacija. Jedan od njih je Restoran 
„Flora“, koji roditelji najčešće odabiru kako bi 
rođendan obilježili uz svečani ručak s obitelji. 
-Sve je stvar ljudi, njihovih mogućnosti i želja. 
Ovdje ljudi najčešće organiziraju prvi ili drugi 
rođendan, na kojemu se okupi bliža obitelj – 

istaknula je Anita Grizelj ispred Restorana 
„Flora“. Početni paket za ručak je 65 kuna, a 

u paket ulazi juha, glavno jelo od tri vrste 
mesa, tri vrste priloga, salate, kruh.  – 
Tortu obitelj može donijeti i sama, ali 
uz obavezno predočenje računa – kaže 
A. Grizelj.  
Za onu nešto stariju djecu, koja vole 
trčkarati po vani i uživati na suncu za 

vrijeme proslave, roditelji vole odab-
rati lokal s terasom. Caffe bar „Vegeška“ 

(također u sklopu Flore VTC) nudi 
mogućnost najma prostora (za ‘klince’ do 12-

13 godina u trajanju od četiri do pet sati). Na-
jam košta 200 kuna, a roditelji sami biraju hoće 
li dogovoriti catering iz Restorana „Flore“ ili će 
sami donijeti svoje grickalice, sokove i hranu. 
U slučaju najma, roditelji su obavezni i počistiti 
za sobom. Taj prostor, ističu nam, također je 
moguće može unajmiti za proslave „noćnih“ 
rođendana, kao što su proslave 18. rođendana. 

NAPUHANCI, ANIMATORI I 
POKLONČIĆ 

Jedan od lokala koji je i otvoren isključivo s ciljem 
da privuče obitelji s malom djecom je Lollipop, 
family friendly caffe. Dosad je prepoznat kao 
mjesto koje nudi cjelovito organizirane proslave 
dječjih rođendana.  Krenuli su s toboganima na 
napuhavanje i trampolinima koje je bilo moguće 
unajmiti za kućne rođendane, a danas u svojem 
prostoru imaju četiri različite ponude koje se 
odnose na proslavu rođendana, uključujući 
hranu i piće te animatora koji će djecu zabavljati 
dok proslava traje. 
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Na torti se može uštedjeti 
do stotinu kuna 
Čak iako se odlučite na proslavu dječjega 
rođendana izvan udobnosti svojeg doma 
te samo iznajmite prostor, i dalje će to 
biti znatan izdatak u vašem kućnom 
budžetu. Majka desetogodišnjeg dječaka 
podijelila je s nama iskustvo organizacije 
rođendana. Za najam prostora izdvojila 
je 200 kuna, za tortu 250 kuna, pizze za 
16 uzvanika koštale su je 200 kuna, sok-
ovi te dječji šampanjac koštali su je 150 
kuna, grickalice oko 100 kuna, a baloni, 
plastične čaše, pribor, tanjuri, salvete i 
baloni oko 60 kuna. Dakle, troškovi jed-
nog takvog rođendana neće proći ispod 

1000 kuna, rekla nam je. Cijena 
torti se u ugostiteljskim ob-

jektima u Virovitici, ovisno 
o veličini i vrsti, kreće 

oko 200-250 kuna, a 
ako je sama priprema 
kod kuće, za 10-15 
uzvanika, onda će 
uštedjeti do stotinjak 
kuna, rekla nam je 
mama sugovornica. 

• Redakcija Virovitičkoga lista provjerila je koja su to mjesta na 
kojima možete proslaviti dječje rođendane, što sve možete unajmiti i što 
očekivati za pojedine usluge. 

Lucija M. Hock

Posao montera i servisera dizala mnogima 
je nepoznanica. Koliko je to važan i opasan 
posao saznali smo od njih samih - servisera i 
montažera tvrtke Dizala Đurčević iz Virovitice, 
Ivana Škvarića, Željka Kraljevića i Leopolda 
Majstorovića. Oni svakodnevno brinu o dizalima 
u brojnim zgradama pa i o našem u virovitičkom 
neboderu, kao i platformama za invalide. Kad ih 
vidimo, prva pomisao nam je da dizalo opet ne 
radi, ljuti smo i nervozni jer moramo ići pješice. 
No, treba shvatiti da oni to rade kako bismo bili 
sigurni i kako bismo imali „prijevoz“ do svojeg 
odredišta. 

RADE DILJEM HRVATSKE 
- Kada dođemo servisirati dizalo, ljudi znaju biti 
neugodni, iako dolazimo samo jednom mjesečno 
ili u slučaju kvara. Ne shvaćaju da je to zbog nji-
hove sigurnosti – kaže Ivan Škvarić koji ovaj 
posao radi već gotovo dvije godine. Sviđa mu 

se, kaže, što nije monotono. Svaki proizvod koji 
montiraju ima nešto drugačije, ne postoje dva 
potpuno ista dizala. Ujedno,  terenski su radnici 
pa puno putuju. 
- Servise i montaže radimo u Podravini, Slavoniji 
i na Jadranu – kaže Ivan te dodaje da se stalno 
radi na usavršavanju dizala i platformi. Samim 
tim i oni moraju neprestano učiti nešto novo. 
Upravo redovito servisiranje i poznavanje ovih 
prijevoznih sredstava je ono zbog čega smo sig-
urni i zbog čega se možemo neometano voziti 
našim zgradama. To nije lagan ni bezazlen pos-
ao, osobito ako uzmemo u obzir da se serviseri ne 
voze u dizalu, nego – na njemu! Mnogi se groze 
od same pomisli, budući da se radi o mračnom i 
skučenom prostoru. No to je jedini način da pre-

gledaju i poprave ako je nešto dotrajalo. 
UVIJEK U PARU 

- Dok smo gore na kabini i radimo inspekciju, 
odnosno sami vozimo dizalo i pregledavamo sva 
vrata, kontakte, zabrave, užad, rasvjetu, zbog 
naše sigurnosti, moramo raditi u paru. Uvijek 
nas mora biti dvoje. U slučaju da onaj koji se 
vozi ne može zaustaviti dizalo, to će učiniti kole-
ga u strojarnici, isključivši sigurnosnu sklopku 
– priča nam Leopold te dodaje da osim dizala 
treba održavati i strojarnicu. Leopold ovaj posao 
radi već godinu i pol dana, a uvijek se, kaže, trudi 
otkloniti kvar što prije, kako bi se stanari opet 
mogli neometano voziti.   
Također, da bi radili ovaj posao, ne smiju se bo-
jati visine - njihova svakodnevica uključuje rad 
na visini od dvadesetak metara i više. Tek mjesec 
dana ovaj posao radi Željko Kraljević kojemu vi-
sina nije problem.  Da mu to predstavlja prob-
lem, kaže, ne bi mogao obavljati ovaj posao. 
- Nije me strah visine, a i prije ovoga radio sam 
krovove, tako da sam već naviknuo biti visoko. 
Ipak, sada sam u zatvorenom pa mi je ovo kao da 
sam u uredu – kaže nam Željko Kraljević.  Mnogi 
bi željeli znati što se može dogoditi ako dođe do 
neke nezgode ili situacije u kojoj nemamo kon-
trolu. Nikome nije svejedno kad zaglavi u dizalu, 
osobito ako vani grmi ili ako čujemo čudne zvu-
kove, kao da voda curi po zidovima, što je u našoj 
„osmici“ slučaj. Ako još i nestane struje, sve je 
još strašnije. No ovi dečki, koji su svakodnevno 
u i na dizalu, tvrde da nam se ništa ne može do-
goditi. 

SAMO BEZ PANIKE
- Dizalo ima dodatnu bateriju koja će ga, u slučaju 
da nestane struje, dovesti do prve 
stanice i otvoriti vrata te će 
se upaliti zamjensko 
svjetlo – kaže Leo-
pold te napominje, 
ako „zaglavimo“ u 
dizalu odmah tre-

bamo nazvati dežurnog servisera. Broj se nalazi 
na pločici, uz tipke. No, često u dizalu nemamo 
signala ili ne ponesemo mobitel sa sobom. Što 
tada? Postoji alarm koji treba pokrenuti: pritis-
nuti žuti gumb (sa zvonom) i držati ga. Alarm 
će podići uzbunu u zgradi i netko će obavijes-
titi dežurnog servisera. Pomisao o tome da se 

zaglavi u dizalu, osobito ako je riječ u gužvi u 
njemu, mnogima je neugodna i teška. No 

serviseri tvrde kako dizalo ima ventilac-
iju, što znači da će biti dovoljno zraka 
za sve, dok pomoć ne dođe. Ujedno 
dizalo ima i vatrootporna stakla, a 
njegov sigurnosni sustav je takav da 
se on jednostavno „ukopa“ na mjestu 
i ne može pasti u ponor, od čega stra-

huju mnogi pri pomisli na nestanak 
struje, potres ili slično. Također, tu su 

i „spasitelji“, serviseri, koji stižu najbrže 
što mogu. Kada dođu, prvo komuniciraju s 

osobama u dizalu, potom ručnom kočnicom iz 
strojarnice voze dizalo do prve stanice (kata), na 
kojem se mogu otvoriti vrata i izaći. 
- Dizalo ne može pasti jer postoji puno sigurnos-
nih mjera koje će ga zaustaviti. Ako krene pre-
brzo, sustav ga odmah blokira, kao i ako pukne 
čelična užad, što je gotovo nemoguće jer ih ima 
nekoliko, sustav će jednostavno zaustaviti dizalo 
– rekli su nam naši serviseri te istaknuli da je 
sigurnost na prvom mjestu. Tim povodom svake 
godine njihov rad i rad dizala koja oni održavaju 
provjeravaju i iz Zavoda za internu kontrolu, 
kako bi svi putnici bili sigurni i bezbrižni. 

MAJSTORI DIZALA ĐURČEVIĆ SERVISIRAJU  I MONTIRAJU DIZALA PO CIJELOJ HRVATSKOJ 

Kad ti je ured dizalo, a sigurnost drugih 
posao, moraš uvijek biti na oprezu

• Dizalo ne može pasti jer postoji puno sigurnosnih mjera koje će ga zaustaviti. Ako krene prebrzo, sustav ga odmah blokira, kao i ako pukne čelična 
užad, što je gotovo nemoguće jer ih ima nekoliko, sustav će zaustaviti dizalo – rekli su nam naši serviseri.

Željka Đaković Leš

Servise i montaže radimo 
u Podravini, Slavoniji i na 

Jadranu – kaže Ivan te dodaje da se 
stalno radi na usavršavanju dizala i 
platformi, a samim time i oni moraju 
neprestano učiti nešto novo. 

OBRT IZ VIROVITICE UZ ZGRADE, DIZALA I PLATFORME 
UGRAĐUJE I U OBITELJSKE KUĆE

Među prvima su u Hrvatskoj po ugrađenim 
platformama za prijevoz osoba s invaliditetom  

Obrt Dizala-Đurčević, u vlasništvu Vladimira Đurčevića, sa sjedištem u Virovitici, radi na 
hrvatskom tržištu već 20 godina. Surađuje s brojnim vodećim europskim i hrvatskim tvrt-
kama, što omogućuje potpunu prilagodbu željama i potrebama korisnika. Obrt ima devet 
zaposlenih, kao i dva naučnika, a poslove montaže i remonta obavlja diljem Hrvatske te 
servisira dizala u jamstvenom roku i kasnije. Za servise u udaljenijim mjestima brinu se kolege 
iz kooperantskih firmi.
- Naša najbolja preporuka su mnogi uspješno i kvalitetno obavljeni poslovi diljem cijele 
Hrvatske te naši brojni zadovoljni kupci i korisnici. S ponosom možemo reći da je naš obrt 
među vodećima u Hrvatskoj po broju ugrađenih platformi za prijevoz osoba s invaliditetom 
i smanjene pokretljivosti – rekao je V. Đurčević te istaknuo da u obavljanju poslova koriste 
usluge brojnih kooperanata, čime osiguravaju visoku razinu kvalitete i brzinu rješavanja 
problema.
Također, V. Đurčević ističe da je za ugradnju dizala u postojeće objekte značajno povećan 
interes od kad je najavljeno sufinanciranje iz europskih fondova, no problem će biti radna 
snaga. - U Hrvatskoj nemamo školu za instalatera dizala i kada krene sufinanciranje iz EU 
fondova, najveći problem će nam biti radna snaga. Također, osim škole, da biste radili ovaj 
posao, morate biti fizički spremni jer ovo je opasan posao i svaki dan radi se na visinama. Kada 
dođe do kvara dizala, naši serviseri moraju pješice doći do strojarnice koja je u većini slučajeva 
na samom vrhu zgrade – objašnjava V. Đurđević te dodaje da osim u zgrade sve češće dizala 
ugrađuju i u privatne kuće kako bi se poboljšala kvaliteta života i u tim stambenim objektima. 

Oni svakodnevno brinu o dizalima u brojnim zgradama pa i o našem u virovitičkom neboderu

I sami smo iskusili kako je 
„zaglaviti“ između katova  
Kao što većina zna, 
naša redakcija nalazi 
se na samom vrhu 
virovitičkog 
nebodera, na 
devetom katu. 
Dnevno se u 
dizalu vozimo 
nekoliko puta, 
a neki od nas 
u njemu su i 
„zaglavili“. Nije 
bilo ugodno, ali bilo 
je brzo i bezbolno: 
dojavili smo stana-
rima, a oni zatim 
majstorima koji su 
stigli najbrže što su 
mogli. Kada su se 
majstori popeli u 
strojarnicu, dovezli su nas na najbližu stanicu 
i otvorili nam vrata. Najgori je napadaj panike, 
no lakše je kada znate da vam se ništa ne može 
dogoditi. Jer, dizalo je sigurno, a spasitelji 
sigurno već na putu. 

• S ponosom možemo reći da je naš obrt među vodećima u Hrvatskoj 
po broju ugrađenih platformi za prijevoz osoba s invaliditetom 
i smanjene pokretljivosti – rekao je V. Đurčević te istaknuo da u 
obavljanju poslova koriste usluge brojnih kooperanata. 

Obrt Đurčević među vodećima je u Hrvatskoj po broju ugrađenih platformi za prijevoz osoba 
s invaliditetom i smanjene pokretljivosti

Već slijedeće godine, 
sukladno zahtjevima EU, 

sva dizala će morati imati 
govornu vezu sa servisom

ISTRAŽILI SMO GDJE MOŽETE PROSLAVITI DJEČJE 
ROĐENDANE U GRADU I KOLIKO ĆE VAS TO KOŠTATI? 

Za dječje slavlje roditelji moraju zaviriti 
dublje u džep, u prosjeku oko tisuću kuna 

-Želja nam je da kada Virovitičani pomisle na 
dječje rođendane, da im u glavi uvijek bude 
prisutan Lolipop. Prvo smo krenuli s toboganima 
na napuhavanje, nakon nekog vremena vidjeli 
smo da nam to dobro ide, pa smo se proširili i 
uložili u još nekoliko tobogana. Danas ih ima-
mo pet i koristimo ih prema željama gostiju ili 
prema dobnoj granici, a osmislili smo i nudimo 
četiri različite standardne ponude za proslavu 
rođendana  – istaknuo vlasnik, M. Nater.  
U ovom lokalu proslava rođendana traje tri sata i 
standardno uključuje do 15 djece. Ako slavljenik 
ili slavljenica imaju više uzvanika, nadoplata za 
svako dodatno dijete je 20 kuna. Osnovni paket 
iznosi 600 kuna, a uključuje dekoraciju prostora, 
grickalice, sok te pizze. Žele li roditelji animatora, 
tu će uslugu platiti 150 kuna više. Najskuplja po-
nuda, koja iznosi 1000 kuna, uključuje 
sve već navedeno te dva ani-
matora, disco žarulju i ‘face 
painting’. Torta i dječji 
pjenušac nisu uključeni 
u cijenu, no Lollipop 
nudi nadoplatu i za 
to. Djeca, ovisno o 
programu proslave, 
mogu koristiti i 
tobogan na napu-
havanje, a kod njih 

U Lollipopu djeci su tobogani pravi užitak

Restoran “Flora” gosti često biraju za proslave prvog rođendana s obitelji

Caffe bar ”Vegeška” primamljiva je zbog 
blizine igrališta
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Aka Morchiladze:
Putovanje 
u Karabah

Autor romana je nagrađivani i 
najpoznatiji suvremeni gruzi-
jski pisac s opusom od 20-tak 
romana i tri
zbirke priča. Putovanje u 
Karabah, u prijevodu Mirne 
Čubranić, donosi nama 
poznate obrasce, a
hrvatski nakladnik nas uvodi 
u roman sljedećim osvrtom:
„Rane su devedesete. Zemlja 
je prepuna paravojnih snaga, 
političari se svrgavaju, bježe, 
korupcija
cvjeta, zlatna mladež kupuje 
diplome, seks i droga kon-
zumiraju se s neutaživim 
žarom, a dominantno
stanje duha nepovratna je 
besperspektivnost. Ova odveć 
poznata kulisa ne odvija se u 
nama bliskom
podneblju, već u Gruziji. U 
priču nas uvodi mladić Gio, 
sin utjecajnog Gruzijca, čiji 
dani neprimjetno
prolaze u druženju s prijatelji-
ma i žicanju benzina. Kada se 
zaljubi u prostitutku Yanu, na 
trenutak mu
se učini da ipak nije sve 
besmisleno, ali ta je sreća 
kratkog vijeka. Da mu odvrati 
misli od slomljenog
srca. Prijatelj Goglik nagovara 
ga na putovanje u obližnji 
Karabah, a u šumi metaka i 
sivilu zime Gio će
postati zatočenikom ne samo 
svoje sudbine već i okrutnog 
režima.“
Svoj primjerak ovog sjajnog 
romana možete potražiti u 
Gradskoj knjižnici i čitaonici 
Virovitica!

Pripremio Robert Fritz

NOVE KNJIGE U 
GRADSKOJ KNJIŽNICI I 
ČITAONICI VIROVITICA

Gradska 
knjižnica 
i čitaonica 
Virovitica

Trg bana J. Jelačića 5
RADNO VRIJEME:

Ponedjeljak – petak: 8.00-19.30
Subota: 8.00-13.00

www.knjiznicavirovitica.hr

Početak proljeća u Virovitici u 
Centru kulture su glazbenim 
spektaklom obilježile Glaz-
bena škola „Jan Vlašimsky” 
Virovitica i Glazbena škola 
Franje Kuhača iz Osijeka. 
Naime, riječ je o proljetnim 
glazbenim susretima osječkih 
i virovitičkih glazbenika pod 
nazivom „Od klasike do fil-
ma”. Na početku ove glazbene 
poslastice goste iz Osijeka, 
pročelnika Upravnog odjela 
za društvene djelatnosti Gra-
da Virovitice Alena Bjelicu, 
direktoricu Turističke zajed-
nice Grada Virovitice Katar-
inu Đurđević te vjernu pub-
liku pozdravio je domaćin, 
ravnatelj virovitičke glazbene 
škole Damir Mihaljević.
– Ovaj glazbeni spektakl još 
je jedna poslastica za naše 
Virovitičane, ali i suradnja ko-
jom razmjenjujemo iskustva, 
znanja i vještine sa školom iz 
Osijeka. Također, ovaj kon-
cert 30. ožujka održat ćemo 
i u Osijeku, a to će ujedno 
biti i prvo gostovanje našeg 
Malog simfonijskog orkestra 
izvan našeg grada – rekao je 

D. Mihaljević.
Na ovoj suradnji i gosto-
vanju zahvalila je ravnatelji-
ca osječke glazbene škole 
Sunčana Bašić te je poseb-
no zahvalila profesoru 
virovitičke glazbene škole 
Vedranu Gorjupu koji je 
inicirao ovu suradnju.

KREATIVNOST I 
DRUŽENJE

–  Ova suradnja nastala je 
na inicijativu kolege Ve-
drana Gorjupa koji je bio 
učenik osječke glazbene 
škole i kojemu sam bila raz-
rednica. Na tome sam mu 
iznimno zahvalna jer ova 
suradnja nam puno znači. 
Ona je svojevrstan poticaj 
kreativnosti i nastavnika i 
djece, ali jedno prekrasno 
druženje, putovanje i kreaci-
ja, susret iz kojeg se rađa um-
jetnost i kroz koji svi zajedno 
rastemo – rekla je ravnatelji-
ca S. Bašić te istaknula da će 
virovitički Mali simfonijski 
orkestar u Osijeku dočekati 
sa srcem i dobrodošlicom 
kakvu su i oni ovdje dobili.

BOGAT REPERTOAR 
Nakon pozdrava ravnatelja 

ovih dviju glazbenih škola 
s bogatom poviješću, a koje 
su iznjedrile brojne uspješne 
i vrhunske glazbenike, pub-
lika je uživala u prekrasnim 
melodijama klasične i filmske 
glazbe. Dječji zborovi mlađeg 
i starijeg uzrasta Glazbene 
škole Franje Kuhača Osijek, 
koje čine 70-ak djece, pod 
dirigentskom palicom 
Ivančice Hinek i Valerije 
Fischbach te uz klavir-
sku pratnju Andreje Gribl  
počastili su virovitičku pub-
liku bogatim repertoarom 
kojim su potvrdili svoje 
brojne nagrade.
Nakon toga nastupio je Mali 
simfonijski orkestar Glaz-
bene škole „Jan Vlašimsky” 
Virovitica koji djeluje od 
2016. godine. Orkestar je 
pokrenut na inicijativu pro-
fesora Tomislava Vrabca s 
ciljem da mladi glazbenici, 
koji možda nikada ne bi im-
ali priliku svirati u nekom 
simfonijskom orkestru, os-
jete žar zajedničkog sviranja 
i druženja. Nakon još jed-
nog predstavljanja domaćoj 
publici sada slijedi gosto-
vanje u Osijeku u kojemu 
će, sigurni smo, uživati.

Željka Đaković Leš

GLAZBENI SUSRET „OD KLASIKE DO FILMA“ ODRŽAN U CENTRU KULTURE 

Virovitičani uživali u spektaklu glazbenih škola

• Ovaj glazbeni spektakl još je jedna poslastica za naše Virovitičane, ali i suradnja kojom razmjenjujemo 
iskustva, znanja i vještine sa školom iz Osijeka. Također, ovaj koncert 30. ožujka održat ćemo i u Osijeku, a to će 
ujedno biti i prvo gostovanje našeg Malog simfonijskog orkestra izvan našeg grada – rekao je D. Mihaljević.

Mali simfonijski orkestar Glazbene škole „Jan Vlašimsky” Virovitica i Dječji zborovi mlađeg i starijeg uzrasta Glazbene škole Franje Kuhača Osijek

Život DJ-a često je popraćen ste-
reotipnim mišljenjem koje ih 
vidi kao ‘partijanere’ koji svaku 
večer nastupaju u klubovima u 
kojima alkohol ‘teče u potocima’, 
a atraktivne plesačice žare i pale. 
Dakako, ništa od toga nije točno. 
Život DJ-a nije nimalo lagan. Za 
svaki projekt, odnosno za svaku 
pjesmu, potrebni su sati, pa i 
dani rada. Tome svjedoče Marko 
Vampovac i Dominik Vukić, duo 
zvučnog imena Radiology, koji 
radni dan započinje oko 9 sati do-
laskom u studio. Ondje rade cijeli 
dan, ponekad i do kasno u noć - 
sve kako bi projekt bio završen na 
vrijeme i kako bi pjesma mogla 
biti puštena fanovima. 

ŽELE OSVOJITI 
EDM SCENU 

Njihova suradnja počela je 
slučajno –Moj je bratić  poznavao 
Dominika pa mu je jednom pri-
likom rekao kako ima bratića koji 

se bavi eletroničkom glazbom. 
Uskoro smo se Dominik i ja up-
oznali - prisjetio se Marko. Is-
prva su momci samo izmjenjivali 
projekte na kojima su radili, a 
put do ozbiljne suradnje trajao 
je malo duže. Na službeni ko-
rak odlučili su se 2015. godine, 
kada su oformili duo Radiology. 
Upečatljiv naziv ima zanimljivu 
pozadinu. Naime, Dominik je 
student Radioloških tehnologija 
na Zdravstvenom veleučilištu u 
Zagrebu pa mu se njegova stru-
ka učinila dovoljno dobrom i 
zvučnom za svjetski poznato DJ 
ime. Snovi su bili veliki, a plan za 
uspjeh bio je ujediniti se i „rastu-
riti“ Hrvatsku EDM scenu. Iako 
imaju velike snove, ovaj mladi 
duo ustraje u skromnosti. Upravo 
to, kao i naporan rad, dovelo ih 
je do velikih uspjeha i svjetskih 
pozornica. Danas, nakon četiri 
godine svakodnevnoga rada, 
Radiology je na turneji po Kini. 
Marko i Dominik punih mjesec 
dana predstavljat će Hrvatsku, 

ali i Viroviticu diljem te zemlje, 
nastupajući gotovo svaku večer u 
drugom gradu. 

OTVARAJU ULTRA 
MUSIC FESTIVAL 

Po povratku iz Kine, očekuje ih 
mukotrpan rad jer će ove godine, 

Dominik je student 
Radioloških tehnologija 

na Zdravstvenom veleučilištu 
u Zagrebu pa mu se njegova 
struka učinila dovoljno dobrom 
i zvučnom za svjetski poznato 
DJ ime.

UPOZNAJTE MARKA VAMPOVCA I DOMINIKA VUKIĆA IZ DJ DUA „RADIOLOGY“

Nakon što “osvoje Kinu“, s virovitičkom Vatrom 
nastupat će na popularnom Ultra music festivalu

DJ-i u Poduzetničkom inkubatoru
Kako bi projekte mogli raditi u ‘miru i tišini’, momci su 
registrirali tvrtku „Fanatik Studios“ krajem 2018. godine 
te zatražili pomoć od Virovitičko-podravske županije 
u vidu prostora za studio. Pomoć i potporu su dobili - 
momcima su odlučili ustupiti prostoriju u virovitičkom 
Poduzetničkom inkubatoru. Dobivena prostorija je 
sjedište Radiologyja, a unutar prostorije nalazi se zvučno 
izolirana soba u kojoj nastaju sve produkcije. Poseban de-
talj zasigurno je CD na kojemu je Hardwellov autogram. 
Dečki su ovaj izvanredan poklon dobili od Hardwella na-
kon pobjede na natjecanju. 

Lucija M. Hock

• Nakon četiri godine svakodnevnoga rada, Radiology 
je na turneji po Kini. Marko i Dominik punih mjesec dana 
predstavljat će Hrvatsku, ali i Viroviticu diljem te zemlje, 
nastupajući gotovo svaku večer u drugom gradu. 

zajedno s virovitičkim rock 
bandom „Vatra“ imati čast 
otvoriti sedmi Ultra music 
festival. 
– Bit će izazovno spojiti 
dva žanra kroz tih nekoliko 
pjesama. Ideje su tek u nas-
tanku, no pokušat ćemo nji-
hove pjesme producirati na 
svoj način, pa ćemo se onda 
na kraju dogovoriti kako će 
to sve zvučati – uz smiješak 
je istaknuo Marko dodavši 
kako se jako vesele suradnji 
s Vatrom. 
Iza Radiologya nalazi se 
mnogo uspjeha i uspješnih 
produkcija s diskografs-
kim kućama među kojima 
su velike Revealed Rec., 
Dharma Worldwide, Spin-
nin’ Records. Također, duo 
se može pohvaliti produkci-
jama pjesama nekih 
poznatih izvođača. Najveći 
uspjeh zasigurno je pobjeda 
na natjecanju „#MadeWith-
Hardwell remix competi-
tion“ iz 2016. godine s re-
mixom Hardwellove pjesme 
„Mad world“. -Bili su to ludi 
dani za nas. Dovršeni pro-
jekt poslali smo na natječaj 
koji je objavio Hardwell 
i mogli smo samo čekati. 

Prema skupljenim likeovi-
ma bili smo na oko stotom 
mjestu na listi, no diskograf-
ska kuća oformila je žiri koji 
je prosudio u našu korist 
– s veseljem se prisjeća Do-
minik koji se u trenu kada je 
dobio mail u kojem je pisalo 
da je Radiology pobjednik 
natjecanja, nalazio u stu-

dentskom domu u kojem 
je počeo skakati od sreće. 
Marko je bio u Virovitici s 
prijateljem, a kaže kako mu 
je taj tren ostao u posebnom 
sjećanju. Ovim simpatičnim 
momcima, velika podrška u 
svemu što rade su njihove 
djevojke, bez obzira na ste-
reotipe koje prate DJ-eve. 
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USPJEŠNI I ZLATNI RODOLJUBAŠI 

Nižu uspjehe i prelaze 
na međunarodnu 
suradnju
• Tamburaški orkestar prošle je godine na Međunarodnom natjecanju 
osvojio još jedno zlato, šesto po redu, no zbor prošle godine nije bio na 
natjecanju. Umjesto toga svi zajedno održali smo prekrasan cjelovečernji 
koncert na trgu u Poreču – ponosno je rekla dirigentica M. Mihalković te 
posebno zahvalila ravnatelju virovitičke glazbene škole Damiru Mihaljeviću 
koji je zaslužan za taj koncert.

Hrvatsko pjevačko društvo 
„Rodoljub” Virovitica u sub-
otu je u svojim prostorijama 
održalo redovnu godišnju 
Skupštinu. Uz članove i pri-
jatelje Društva Skupštini 
su nazočili i pročelnik Up-
ravnog odjela za društvene 
djelatnosti Grada Virovitice 
Alen Bjelica te ravnatelj 
virovitičke Glazbene škole 
Damir Mihaljević. Tom 
prilikom dirigentica Mir-
na Mihalković iznijela je 
Izvješće o radu Društva u 
prošloj godini pri čemu je 
istaknula još jedno zlato 
u kolekciji Tamburaškog 
orkestra.

PRIPREME ZA 
OBLJETNICU 

– Tamburaški orke-
star prošle je godine na 
Međunarodnom natjecanju 
osvojio još jedno zlato, šesto 
po redu, no zbor prošle go-
dine nije bio na natjecanju. 
Umjesto toga svi zajedno 
održali smo prekrasan 
cjelovečernji koncert na trgu 
u Poreču – ponosno je rekla 
dirigentica M. Mihalković te 
posebno zahvalila ravnatelju 
virovitičke glazbene škole 
Damiru Mihaljeviću koji je 
zaslužan za taj koncert.
Ove godine u orga-
nizaciji HSK u suradnji s 
Tamburaškim orkestrom 
HPD-a Rodoljub prvi put 
održan je seminar za diri-
gente i voditelje tamburaških 
orkestara koji su vodili 
Dražen i Petar Varga, a 
nazočilo mu je oko 35 po-

laznika iz  cijele Hrvatske. 
Također, dirigentica je 
istaknula da se suradnja 
Rodoljuba i virovitičke glaz-
bene škole svakako nastavlja 
jer ona je budućnost ovog 
Društva, koje broji 70-ak 
članova, a sljedeće godine 
proslavit će 140. obljetnicu 
rada.
– Već radimo na snimanju 
CD-a povodom proslave 
140. obljetnice Društva, koja 
se obilježava sljedeće godine, 
no još nas čeka puno posla – 
rekao je predsjednik Društva 
Kristijan Fujs te najavio kako 
će Tamburaški orkestar i ove 
godine sudjelovati na 42. 
Međunarodnom festivalu 
tamburaške glazbe, a zbor 
na jesen na Smotri zborova. 

OTVORENI ZA SURAD-
NJU 

Osim toga, HPD „Rodoljub” 
prošle je godine prvi put 
održao Dane otvorenih vra-
ta, što će i nastaviti, a nada 
se da će tako biti i sa surad-
njom s društvima iz Požege i 
Cernika.
– Prvo smo gostovali u 
Požegi, godinu poslije u 
Cerniku, a prošle godine ta 
su dva društva gostovala 

kod nas. Nadamo se da će 
se ta suradnja nastaviti i da 
ćemo ove godine gostovati 
kod jednog od ta dva društva 
– rekao je K. Fujs te najavio 
da će ovogodišnji završetak 
sezone, odnosno završna 
proslava prije ljetnih prazni-
ka, biti drugačija – u planu 
je jednodnevni izlet.
Predsjednik je posebno 
istaknuo jednu novu surad-
nju i to međunarodnu. 
Naime, Rodoljubaše su ne-
davno posjetile ravnatelji-
ca i dirigentica Glazbene 
umjetničke škole iz Pečuha 
koje su zainteresirane za 
suradnju s HPD-om Rod-
oljub.
– Ova suradnja zamišljena 
je kao gostovanje društva 
jednom godišnje, odnosno 
za Prosinac u gradu. Tako 
bi se oni predstavili na našoj 
virovitičkoj manifestaciji, 
kao i mi na njihovoj.  Ubrzo 
će nas nekoliko iz Rodoljuba 
posjetiti njihovu glazbenu 
školu kako bismo konkretno 
dogovorili suradnju – najav-
io je K. Fujs te istaknuo kako 
su zadovoljni novim pros-
torom na koji su se sada već 
navikli i u kojem se osjećaju 
„kao kod kuće“. 

Početak proljeća u Virovitici u 
Centru kulture su glazbenim 
spektaklom obilježile Glaz-
bena škola „Jan Vlašimsky” 
Virovitica i Glazbena škola 
Franje Kuhača iz Osijeka. 
Naime, riječ je o proljetnim 
glazbenim susretima osječkih 
i virovitičkih glazbenika pod 
nazivom „Od klasike do fil-
ma”. Na početku ove glazbene 
poslastice goste iz Osijeka, 
pročelnika Upravnog odjela 
za društvene djelatnosti Gra-
da Virovitice Alena Bjelicu, 
direktoricu Turističke zajed-
nice Grada Virovitice Katar-
inu Đurđević te vjernu pub-
liku pozdravio je domaćin, 
ravnatelj virovitičke glazbene 
škole Damir Mihaljević.
– Ovaj glazbeni spektakl još 
je jedna poslastica za naše 
Virovitičane, ali i suradnja ko-
jom razmjenjujemo iskustva, 
znanja i vještine sa školom iz 
Osijeka. Također, ovaj kon-
cert 30. ožujka održat ćemo 
i u Osijeku, a to će ujedno 
biti i prvo gostovanje našeg 
Malog simfonijskog orkestra 
izvan našeg grada – rekao je 

D. Mihaljević.
Na ovoj suradnji i gosto-
vanju zahvalila je ravnatelji-
ca osječke glazbene škole 
Sunčana Bašić te je poseb-
no zahvalila profesoru 
virovitičke glazbene škole 
Vedranu Gorjupu koji je 
inicirao ovu suradnju.

KREATIVNOST I 
DRUŽENJE

–  Ova suradnja nastala je 
na inicijativu kolege Ve-
drana Gorjupa koji je bio 
učenik osječke glazbene 
škole i kojemu sam bila raz-
rednica. Na tome sam mu 
iznimno zahvalna jer ova 
suradnja nam puno znači. 
Ona je svojevrstan poticaj 
kreativnosti i nastavnika i 
djece, ali jedno prekrasno 
druženje, putovanje i kreaci-
ja, susret iz kojeg se rađa um-
jetnost i kroz koji svi zajedno 
rastemo – rekla je ravnatelji-
ca S. Bašić te istaknula da će 
virovitički Mali simfonijski 
orkestar u Osijeku dočekati 
sa srcem i dobrodošlicom 
kakvu su i oni ovdje dobili.

BOGAT REPERTOAR 
Nakon pozdrava ravnatelja 

ovih dviju glazbenih škola 
s bogatom poviješću, a koje 
su iznjedrile brojne uspješne 
i vrhunske glazbenike, pub-
lika je uživala u prekrasnim 
melodijama klasične i filmske 
glazbe. Dječji zborovi mlađeg 
i starijeg uzrasta Glazbene 
škole Franje Kuhača Osijek, 
koje čine 70-ak djece, pod 
dirigentskom palicom 
Ivančice Hinek i Valerije 
Fischbach te uz klavir-
sku pratnju Andreje Gribl  
počastili su virovitičku pub-
liku bogatim repertoarom 
kojim su potvrdili svoje 
brojne nagrade.
Nakon toga nastupio je Mali 
simfonijski orkestar Glaz-
bene škole „Jan Vlašimsky” 
Virovitica koji djeluje od 
2016. godine. Orkestar je 
pokrenut na inicijativu pro-
fesora Tomislava Vrabca s 
ciljem da mladi glazbenici, 
koji možda nikada ne bi im-
ali priliku svirati u nekom 
simfonijskom orkestru, os-
jete žar zajedničkog sviranja 
i druženja. Nakon još jed-
nog predstavljanja domaćoj 
publici sada slijedi gosto-
vanje u Osijeku u kojemu 
će, sigurni smo, uživati.

Željka Đaković Leš

GLAZBENI SUSRET „OD KLASIKE DO FILMA“ ODRŽAN U CENTRU KULTURE 

Virovitičani uživali u spektaklu glazbenih škola

• Ovaj glazbeni spektakl još je jedna poslastica za naše Virovitičane, ali i suradnja kojom razmjenjujemo 
iskustva, znanja i vještine sa školom iz Osijeka. Također, ovaj koncert 30. ožujka održat ćemo i u Osijeku, a to će 
ujedno biti i prvo gostovanje našeg Malog simfonijskog orkestra izvan našeg grada – rekao je D. Mihaljević.

Mali simfonijski orkestar Glazbene škole „Jan Vlašimsky” Virovitica i Dječji zborovi mlađeg i starijeg uzrasta Glazbene škole Franje Kuhača Osijek

Sa redovne godišnje Skupštine

Život DJ-a često je popraćen ste-
reotipnim mišljenjem koje ih 
vidi kao ‘partijanere’ koji svaku 
večer nastupaju u klubovima u 
kojima alkohol ‘teče u potocima’, 
a atraktivne plesačice žare i pale. 
Dakako, ništa od toga nije točno. 
Život DJ-a nije nimalo lagan. Za 
svaki projekt, odnosno za svaku 
pjesmu, potrebni su sati, pa i 
dani rada. Tome svjedoče Marko 
Vampovac i Dominik Vukić, duo 
zvučnog imena Radiology, koji 
radni dan započinje oko 9 sati do-
laskom u studio. Ondje rade cijeli 
dan, ponekad i do kasno u noć - 
sve kako bi projekt bio završen na 
vrijeme i kako bi pjesma mogla 
biti puštena fanovima. 

ŽELE OSVOJITI 
EDM SCENU 

Njihova suradnja počela je 
slučajno –Moj je bratić  poznavao 
Dominika pa mu je jednom pri-
likom rekao kako ima bratića koji 

se bavi eletroničkom glazbom. 
Uskoro smo se Dominik i ja up-
oznali - prisjetio se Marko. Is-
prva su momci samo izmjenjivali 
projekte na kojima su radili, a 
put do ozbiljne suradnje trajao 
je malo duže. Na službeni ko-
rak odlučili su se 2015. godine, 
kada su oformili duo Radiology. 
Upečatljiv naziv ima zanimljivu 
pozadinu. Naime, Dominik je 
student Radioloških tehnologija 
na Zdravstvenom veleučilištu u 
Zagrebu pa mu se njegova stru-
ka učinila dovoljno dobrom i 
zvučnom za svjetski poznato DJ 
ime. Snovi su bili veliki, a plan za 
uspjeh bio je ujediniti se i „rastu-
riti“ Hrvatsku EDM scenu. Iako 
imaju velike snove, ovaj mladi 
duo ustraje u skromnosti. Upravo 
to, kao i naporan rad, dovelo ih 
je do velikih uspjeha i svjetskih 
pozornica. Danas, nakon četiri 
godine svakodnevnoga rada, 
Radiology je na turneji po Kini. 
Marko i Dominik punih mjesec 
dana predstavljat će Hrvatsku, 

ali i Viroviticu diljem te zemlje, 
nastupajući gotovo svaku večer u 
drugom gradu. 

OTVARAJU ULTRA 
MUSIC FESTIVAL 

Po povratku iz Kine, očekuje ih 
mukotrpan rad jer će ove godine, 

Dominik je student 
Radioloških tehnologija 

na Zdravstvenom veleučilištu 
u Zagrebu pa mu se njegova 
struka učinila dovoljno dobrom 
i zvučnom za svjetski poznato 
DJ ime.

UPOZNAJTE MARKA VAMPOVCA I DOMINIKA VUKIĆA IZ DJ DUA „RADIOLOGY“

Nakon što “osvoje Kinu“, s virovitičkom Vatrom 
nastupat će na popularnom Ultra music festivalu

DJ-i u Poduzetničkom inkubatoru
Kako bi projekte mogli raditi u ‘miru i tišini’, momci su 
registrirali tvrtku „Fanatik Studios“ krajem 2018. godine 
te zatražili pomoć od Virovitičko-podravske županije 
u vidu prostora za studio. Pomoć i potporu su dobili - 
momcima su odlučili ustupiti prostoriju u virovitičkom 
Poduzetničkom inkubatoru. Dobivena prostorija je 
sjedište Radiologyja, a unutar prostorije nalazi se zvučno 
izolirana soba u kojoj nastaju sve produkcije. Poseban de-
talj zasigurno je CD na kojemu je Hardwellov autogram. 
Dečki su ovaj izvanredan poklon dobili od Hardwella na-
kon pobjede na natjecanju. 

Lucija M. Hock

• Nakon četiri godine svakodnevnoga rada, Radiology 
je na turneji po Kini. Marko i Dominik punih mjesec dana 
predstavljat će Hrvatsku, ali i Viroviticu diljem te zemlje, 
nastupajući gotovo svaku večer u drugom gradu. 

zajedno s virovitičkim rock 
bandom „Vatra“ imati čast 
otvoriti sedmi Ultra music 
festival. 
– Bit će izazovno spojiti 
dva žanra kroz tih nekoliko 
pjesama. Ideje su tek u nas-
tanku, no pokušat ćemo nji-
hove pjesme producirati na 
svoj način, pa ćemo se onda 
na kraju dogovoriti kako će 
to sve zvučati – uz smiješak 
je istaknuo Marko dodavši 
kako se jako vesele suradnji 
s Vatrom. 
Iza Radiologya nalazi se 
mnogo uspjeha i uspješnih 
produkcija s diskografs-
kim kućama među kojima 
su velike Revealed Rec., 
Dharma Worldwide, Spin-
nin’ Records. Također, duo 
se može pohvaliti produkci-
jama pjesama nekih 
poznatih izvođača. Najveći 
uspjeh zasigurno je pobjeda 
na natjecanju „#MadeWith-
Hardwell remix competi-
tion“ iz 2016. godine s re-
mixom Hardwellove pjesme 
„Mad world“. -Bili su to ludi 
dani za nas. Dovršeni pro-
jekt poslali smo na natječaj 
koji je objavio Hardwell 
i mogli smo samo čekati. 

Prema skupljenim likeovi-
ma bili smo na oko stotom 
mjestu na listi, no diskograf-
ska kuća oformila je žiri koji 
je prosudio u našu korist 
– s veseljem se prisjeća Do-
minik koji se u trenu kada je 
dobio mail u kojem je pisalo 
da je Radiology pobjednik 
natjecanja, nalazio u stu-

dentskom domu u kojem 
je počeo skakati od sreće. 
Marko je bio u Virovitici s 
prijateljem, a kaže kako mu 
je taj tren ostao u posebnom 
sjećanju. Ovim simpatičnim 
momcima, velika podrška u 
svemu što rade su njihove 
djevojke, bez obzira na ste-
reotipe koje prate DJ-eve. 
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Jeste li znali da na virovitičkom 
području možete pojesti vi-
nogradarsku pizzu, gurman-
ski uštipak, kraljevsku salatu 
ili sendvič s oslićem? I da 
ćete, ako u jednom restoranu 
naručite, primjerice, meksičku 
pizzu, na njoj dobiti Bolognese 
umak, a u drugom umjesto Bo-
lognese umaka papriku, grah i 
ljuti umak? Sve to i puno više 
otkrila je Mateja Podravac, 
studentica 3. godine smjera 
programskog računarstva na 
Visokoj školi Virovitica, kada 
je morala istraživati za projekt 
u okviru prakse u virovitičkoj 
Plavoj tvornici. Mateja je po-
taknuta šefovima za svoj pro-
jekt na praksi morala razviti 
mrežnu stranicu klopa.factory.
hr na kojoj se nalazi cjenik 
fast foodova i restorana na 
području Virovitice. Ono što 
je zanimljivo je da prvi put na 
jednom mjestu svi oni koji se 
zažele brze i omiljene hrane 
mogu usporediti koliko će ih 
pizza, sendvič, kebab ili ražnjić 
s piletinom koštati u restoranu 
na koji su navikli, a koliko isto 
jelo naplaćuju u drugim restor-
anima kao i što će od sastojaka 

dobiti. 
JEDNO JELO, RAZLIČITI 

SASTOJCI 
Mateja je više od mjesec dana 

intenzivno prikupljala sve po-
datke, proučavala jelovnike 
na društvenim mrežama i 
službenim stranicama i ko-
ristila službene letke kako bi 
kompletirala popis osam ob-
jekata, a zatim i unijela više 
stotina jela s njihovih jelovni-
ka brze hrane u našem gradu u 

mrežnu sferu. 
- Samo za unos pizza trebao 
mi je jedan cijeli dan – 
smiješeći se kaže nam Mateja 
koja ističe kako se iznenadila 
brojem vrsta ove inače svjetski 
poznate talijanske delicije, a 
koju je svaka sredina malo pri-
lagodila sebi. Tako je, kaže, u 
jednom restoranu uspjela doći 
do popisa od čak 50 vrsta pizza 
koje nude na svom jelovniku. 

– Ovaj rad otkrio je ne samo 
razlike u cijenama nego i u 
samim sastojcima pizza. 
Tako, na primjer, u slavon-
sku pizzu negdje idu fef-
eroni, a negdje ih nema, 
netko će u pikantnu staviti 

i čili i feferone, a negdje 
ćete naići na samo feferone. 
Neki su otišli i korak dalje pa 

nude zaista svakakve varijante 
sastojaka na pizzama – kaže 
Mateja. Seljačka pizza zaista je 
jedan od najboljih primjera – 
u tri ponude, jedni nude vrat-
inu i domaći sir, drugi kulen i 
šunku, treći kobasicu i špek. 
Ili gurmanska salata –u jed-
nom ćete restoranu dobiti luk, 
masline, vratinu i rajčice, u 
drugom kulen, šunku, vratinu, 
feferone i papriku, a u trećem 
šunku, vrhnje, povrće i začine. 
Čovjek bi rekao, prava gastro 
lutrija, s obzirom na različite 
sastojke. Na stranici je moguće 
usporediti vrstu sastojaka i ci-
jenu i za hamburgere, lazanje, 
kebabe, sendviče, dodatke, 
salate, priloge, tjesteninu i jela 
s roštilja... 

STIŽE JOŠ PODATAKA 
- Stranica je sad tek neko 
vrijeme „online“, podatke još 
uvijek unosim pa će konačan 
popis jela, sastojaka i ci-
jena biti uskoro gotov. Slične 
stranice ima Zagreb, ali u 
manjim sredinama nisu baš 
česte pa mislim da smo ovim 
napravili svojevrstan isko-
rak. U budućnosti, razmatrali 
smo da omogućimo direktno 
naručivanje putem stranice, 
a nije isključena ni aplikacija. 
O tome će odlučiti moji men-
tori u Plavoj tvornici – smatra 
Mateja koja je jako zadovoljna 
praksom u ovoj poznatoj i 
uspješnoj IT tvrtki. Plava tvor-
nica otvorena je za suradnju 
sa studentima - prošle godine 
imala je 24 prakse, sedam 
studenata dobilo je priliku 
rada na studentskom ugovoru, 
a njih troje produžilo je surad-
nju putem ugovora o radu, 
kaže Matej Sudar, direktor i je-
dan od vlasnika. Imaju urede 
u Virovitici i Osijeku, a osim 
s Visokom školom Virovitica 
surađuju i s osječkim Odjelom 
za matematiku, osječkog FER-
ITa, Fakultetom organizacije i 
informatike u Varaždinu, Filo-
zofskim fakultetom u Osijeku 
i Ekonomskim fakultetom u 
Osijeku. Prošli tjedan, ova tvrt-
ka je zbog ulaganja u studente 
i studentske projekte dobila 
priznanje Prijatelji studenta 
od poznate udruge studenata 
iz Zagreba – eStudent, koji or-
ganiziraju Zlatni indeks. Mlade 
potiču na kreativnost, ali i 
konkretnost u digitalnom svi-
jetu. Matejinim su radom zato 
jako zadovoljni. -Ideju smo 
mi osmislili, Mateja je trebala 
provesti projekt i učiniti ga 
zanimljivim i besplatnim široj 
zajednici, što je i uspjela – za-
dovoljno ističe Matej Sudar. 

Foto: Plava tvornica

PLAVA TVORNICA STUDENTSKIM PROJEKTOM LANSIRALA STRANICU KLOPA.FACTORY.HR

Na jednoj stranici sada možete 
usporediti cijenu i sastojke svoje 
omiljene pizze u čak osam fast foodova
Marija Lovrenc • Ono što je zanimljivo je da prvi put na jednom mjestu svi oni koji se zažele brze i omiljene hrane mogu 

usporediti koliko će ih pizza, sendvič, kebab ili ražnjić s piletinom koštati u restoranu na koji su navikli, a 
koliko isto jelo naplaćuju u drugim restoranima, kao i što će od sastojaka dobiti.

Ekipa Plave tvornice zadovoljna je Matejinim radom

Matej Sudar

Mateja Podravac uživala je u 
istraživanju

RAZLIKE U CIJENAMA 

Pizza u jednom restoranu 20, u 
drugom 35 kuna  

Na jednoj stranici svi gurmani sada mogu i us-
porediti cijene svojih omiljenih jela, koje se zasta 
razlikuju od restorana do restorana. Tako se ci-
jene obične, normalne pizze kreću u od 20 do 
čak 35 kuna, a jumbo od 55 do 80 kuna, ovisno o 
restoranu i sastojcima. Pojedine salate istog na-
ziva negdje su 25, a u drugom restoranu 10 kuna 
skuplje. Tjestenine istih vrsta se također razlikuju u 
cijeni, u prosjeku od desetak kuna.  

BRIŽNI VIDAKOVI IZ MILANOVCA DANONOĆNO SKRBE ZA TRI MALE KOZICE KOJE SU OSTALE BEZ MAJKE

Crnku, Bjelku i Šarku hrane na improviziranu dudu i brinu se o njima kao o djeci
Da za roditeljsku brigu nikad nije kasno poka-
zuje prekrasna ljudska priča iz Milanovca. 
Baka Božena (81) i Zvonimir (89) Vidak već 
su othranili svoju djecu, podigli unučad i 
obožavaju praunučad, a unatrag nekoliko tje-
dana dobili su nove članove „obitelji“ – tri male 
kozice, koje su preko noći ostale siročad. – Nji-
hova mama Roga, koju smo imali godinama, 
ojarila je njih tri, a iduće jutro pronašli smo je 
uginulu. Mislimo da je još jedan kozlić možda 
ostao unutra i da su se stvari zakomplicirale. 
Malenim kozicama dala je jednom jesti i više je 
nije bilo – tužno kaže Zvonimir, koji je odmah 
sa suprugom Boženom preuzeo ulogu hran-
itelja razigrane „siročadi“. Umiljata Crnka, 
Bjelka i Šarka tako su nakon prvog majčinog 
mlijeka svoje obroke počele dobivati na im-
proviziranu dudu. Domišljati supružnici, koji 
su cijeli život okruženi životinjama, napravili 
su bočice za „bebe koze“ od starih pivskih 
boca i nastavka od gume kroz koji lagano teče 
mlijeko, omiljena poslastica ovih razigranih i 

umiljatih životinja. Maze ih, paze, bdiju nad 
njima od prvog dana, na što kozice itekako 
znaju uzvratiti, na obostrano zadovoljstvo. U 
samo nekoliko dana znatiželjne Crnka, Bjelka 
i Šarka postale su prava atrakcija u susjed-
stvu, srcu su prirasle i malima i velikima. A 
dok Vidakovi obavljaju svoje poslove po vani i 
nemaju vremena za maženje, ulogu zabavljača 
preuzima drugi kućni ljubimac, pas 
kojeg su udomili iz virovitičkog 
Skloništa za životinje. A 
kad se od posla umori, 
vrijedni Zvonimir ovim 
dobrim slušačima, kao 
vrsni pripovjedač, 
priča o svojem životu, 
dogodovštinama koje 
je prošao i o svemu 
što kao knjiga pamti, 
iako će navršiti deve-
deset punih ljeta. 

M. Lovrenc 
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Sport Pripremili:
 Mario Šolc, 
Tin Szabo

U utakmici svih utakmica,    
virovitičke košarkašice do 11 godina 
starosti pobijedile su vršnjakinje 
iz Koprivnice i treći put zaredom 
plasirale se na Prvenstvo Hrvatske, 
među deset najboljih ekipa u 
Hrvatskoj. Prvenstvo Hrvatske u 
mini basketu (kako se službeno 
zove) do sada je održano dva puta, 
a rezultat ravan Virovitičankama 
ostvarila su samo tri prvoligaška 
kluba: Medveščak Zagreb, Ragusa 
Dubrovnik i aktualne prvakinje 
Hrvatske, Podravac iz Virja. 

ZDUŠNA BORBA 
No, krenimo redom. Nakon što su 
se plasirale u završnicu Prvenstva 
Regije Sjever, koja okuplja klubove 
iz pet županija sjeverozapadne 
Hrvatske, raspored im je nami-
jenio vršnjakinje iz Koprivnice, ne 
bi li u izravnom dvoboju odlučili 
o putniku na Prvenstvo Hrvatske. 
Početak utakmice nagovještavao 
je neizvjestan dvoboj, što je poka-
zivao i rezultat na semaforu nakon 
prvog poluvremena, odnosno 17:14 
za raspoložene Virovitičanke. Brojni 
navijači, koji su u „svatovskoj koloni” 
pristigli u Virje na utakmicu, nervoz-
no su se vrtili po dvorani očekujući 
drugo poluvrijeme. Čak je i uvijek 
dobro raspoloženi navijač Davor 
Deskar ostao ukopan u svojoj stolici. 
Ubrzo je krenuo virovitički „tajfun“. 
Vođeni vrlo raspoloženom Nikom 
Gverić (utakmicu je završila sa čak 
22 postignuta koša), Virovitičanke 
su mljele sve pred sobom. Borile 
su se kao lavice, skakale za svaku 
loptu i uskoro ugasile svaku nadu 
vršnjakinjama iz Koprivnice. Uz 
fenomenalnu Niku Gverić, u strijelce 
su se upisale i Hana Deskar te Ena 
Salajić sa šest postignutih koševa, 
Alisa Lovreković sa četiri koša, 
Monika Požežanac Sabolić s tri koša 

te Mia Jerbić s dva postignuta koša. 
Nekoliko presudnih lopti uhvatila je 
Nikolina Hetzel, a ukrala Margareta 
Cenger, dok su Lucija Grgurević, 
Dorotea Blažičević, Nika Miljak i 
Korina Bosnić savjesno odradile 
obrambene zadatke koji su im bili 
povjereni. Kada je sudac označio 
kraj utakmice, semafor je pokazao 
43:27, a vesele djevojčice uletjele 
su jedna drugoj u zagrljaj, uz stih 
“Idemo na prvenstvo”. Navijači su 
ih ispratili gromoglasnim pljeskom 
te im se pridružili u slavlju. 

ZAVRŠNI TURNIRI 
Treće Prvenstvo Hrvatske u mini 
basketu, pod pokroviteljstvom FIBE 
(Međunarodne košarkaške feder-

acije) u mjesecu svibnju održat će se 
u Đurđevcu te se i ovaj put očekuje 
velik broj virovitičkih navijača, kako 
bi ekipa ŽKK Virovitice pokušala 
ostvariti što bolji plasman. Do sada 
su plasman na prvenstvo osigurali 
ŽKK Ragusa Dubrovnik, ŽKK Split, 
ŽKK Gospić, ŽKK FSV Rijeka, ŽKK 
Podravac iz Virja i ŽKK Virovitica, a 
završni turniri još se trebaju odigrati 
za Zagrebačku i Slavonsku regiju.
ŽKK Virovitica – ŽKK Koprivnica 
43:27
ŽKK Virovitica: Mia Jerbić 2, Mar-
gareta Cenger, Alisa Lovreković 4, 
Lucija Grgurević, Monika Požežanac 
Sabolić 3, Nika Gverić 22, Nika      
Miljak, Hana Deskar 6, Nikolina 
Hetzel, Ena Salajić 6, Korina Bosnić 

i Dorotea Blažičević.
Nakon ostvarenog povijesnog 
uspjeha, umorne Virovitičanke 
odigrale su i finalnu utakmicu pro-
tiv aktualnih prvakinja Hrvatske 
– s ekipom Podravca iz Virja, 
predvođenom najboljom hrvatskom 
igračicom u ovoj kategoriji, Ivom 
Šoš. Iako su pružile dostojanstven 
otpor, više od toga nisu mogle. Na 
kraju je bilo 40:22 za Virjanke, no 
utakmica prije nepunih mjesec dana 
između ova dva protivnika pokazala 
je da odmorne Virovitičanke mogu 
gadno zaprijetiti neprikosnovenim 
Virjankama.
ŽKK Virovitica – ŽKK Podravac 
Virje 22:40
ŽKK Virovitica: Mia Jerbić, Marga-

reta Cenger 2, Alisa Lovreković 2, 
Lucija Grgurević, Monika Požežanac 
Sabolić 4, Nika Gverić 12, Nika Mil-
jak, Hana Deskar 2, Nikolina Hetzel, 
Ena Salajić, Korina Bosnić i Dorotea 
Blažičević.

BROJNI VIROVITIČKI NAVIJAČI U VIRJE STIGLI U “SVATOVSKOJ KOLONI“

Fenomenalne virovitičke košarkašice treći put 
zaredom plasirale se na Prvenstvo Hrvatske

• Uz fenomenalnu Niku Gverić, u strijelce su se upisale i Hana Deskar te Ena Salajić sa šest postignutih koševa, 
Alisa Lovreković sa četiri koša, Monika Požežanac Sabolić sa tri koša te Mia Jerbić s dva postignuta koša.

Virovitičke košarkašice treći put zaredom plasirale se na Prvenstvo Hrvatske

Tin Szabo

Alisa Lovreković 
najbolja u slobodnom 
bacanju,   Hana Deskar 
najbrža u vođenju lopte 

U sklopu već spomenutog turnira u 
Virju, koje je odlučivalo o plasmanu 
na Prvenstvo Hrvatske, održane 
su igre u izvođenju slobodnih ba-
canja te košarkaški slalom, odnosno 
disciplina brzog vođenja lopte, a 
upravo u tim igrama proslavile su se 
dvije igračice ŽKK Virovitica. Alisa 
Lovreković natjecala se u izvođenju 
slobodnih bacanja i bila najprecizni-
ja, dok se Hana Deskar natjecala 
u slalomu i bila najbrža. To je još 
jedan u nizu dokaza odličnog rada u 
virovitičkom ženskom košarkaškom 
klubu i poticaj djevojkama da i dalje 
nastave trenirati istim intenzite-
tom te nas uskoro razvesele novim 
uspjehom.

SLATINSKI HRVAČI 
USPJEŠNI NA 
PRVENSTVU 
HRVATSKE U ZAGREBU
Pavić srebrni, 
Knežavić 
brončani
U Zagrebu je u subotu u 
sportskoj dvorani Pešćenica 
održano pojedinačno Prven-
stvo Hrvatske u hrvanju 
grčko-rimskim načinom za 
uzrast starijih dječaka. Više 
od stotinu mladih natje-
catelja iz 23 hrvatska hrvačka 
kluba sudjelovalo je na ovom 
prvenstvu, a Hrvački klub 
Slatina nastupio je s tri borca. 
Ino Pavić u kategoriji do 
44 kilograma bio je drugi, 
Mateo Šarabok u kategoriji 
do 62 kilograma deveti, a 
Ivan Knežavić osvojio je treće 
mjesto u kategoriji do 68 kilo-
grama. Hrvački klub Slatina 
tim je rezultatima zauzeo 
ekipno deveto mjesto. Slatin-
ske je hrvače na prvenstvu 
vodio trener Novica Kocić.

D. F.

VELIKI TURNIR U ZAGREBAČKOJ “KUTIJI ŠIBICA” 
Male rukometašice 1234 Virovitice 
osvojile sjajno treće mjesto
U sportskoj dvorani Trešnjevka, popularnoj „Kutiji šibica” u 
Zagrebu, održan je veliki turnir u mini rukometu na kojemu 
su sudjelovale igračice 1234 Virovitice.
U skupini su pobijedile Sesvete II 10:6, Udarnik iz Velike 
Gorice 8:6, Vinodol 6:5 i s Trešnjevkom odigrale 9:9. U razi-
gravanju za poredak Virovitičanke su izgubile od Laurusa 8:9 i 
pobijedile Trešnjevku 11:7. Tako su osvojile treće mjesto.

KADETSKA SELEKCIJA NA PRIPREMAMA 
S VIROVITICOM 
Stigle iz daleke Kine na utakmicu s 
virovitičkim Lavicama
U međunarodnoj pripremnoj utakmici pomlađeni sastav 1234 Viro-
vitice bez Tamare Hudoletnjak, Ive Biuk, Lorene Hrvoić, Andrijane 
Miklić i Tanje Đud, pobijedio je kinesku kadetsku selekciju 29:26.
Nakon prvih desetak minuta izjednačenog rezultata, domaće su se 
rukometašice odvojile i na odmor odlaze s prednošću 19:11.
U drugom dijelu Lavice odlaze na prednost od deset zgoditaka 
(26:16). U tom trenutku domaća trenerica Zdenka Premužić uvodi 
sve raspoložive igračice. U posljednjih desetak minuta domaća 
obrana malo popušta pa su gošće iz daleke Kine na kraju ublažile 
uvjerljiv poraz.
1234 Virovitica: Devald (10+0), Grgić, Jezerčić 1, Veršec 4, Blažev 1, 
Dujmović, Maja Biuk 1, Mustač (10+0), Medved 7, Zupčić 3, Bardić 
2, Prpić, Deskar 10 i Oštrić. Trenerica: Zdenka Premužić.
Sedmerci: 4(2); Isključenja: 2 minute (Oštrić dvije minute).

ZA HEROJE DOMOVINSKOG RATA ISTRČALI 349 KILOMETARA 
Sudionici ultramaratona “Od velikog do malog Vukovara“ 
prošli kroz Viroviticu i Virovitičko-podravsku županiju
U petak je iz Vukovara startao 2. Memorijalni ultra-
maraton „Od velikog do malog Vukovara”. Cilj je ovog 
ultramaratona, koji organiziraju Udruga maratonaca 
Virovitičko-podravske županije „Glasnici istine”, Udru-
ga maratonaca Sisačko-moslavačke županije „Heroji 
ne umiru”, Udruga rekreativnog trčanja „Nexe Team” 
iz Našica te Udruga hrvatskih branitelja liječenih od 
PTSP-a Virovitičko-podravske županije, simbolično 
spojiti dva herojska mjesta – Vukovar i Sunju koji su 
do temelja uništeni u Domovinskom ratu. Prolazeći 
kroz brojna mjesta i gradove, na svojem su putu odali 
počast ispred svih spomen-obilježja poginulim hrvats-
kim braniteljima, a tako je bilo i na području naše 
županije. U subotu su u poslijepodnevnim satima stigli 
u Viroviticu, gdje su ih dočekali i pozdravili virovitičko-
podravski župan Igor Andrović sa zamjenikom Mari-
jom Klementom, gradonačelnik Virovitice Ivica Kirin sa 
zamjenicom Vlastom Honjek – Golinac te predstavnici 

PU virovitičko-podravske i udruga proisteklih iz Do-
movinskog rata s područja grada Virovitice. Prije Viro-
vitice, prošli su kroz Slatinu te Orahovicu.
– Memorijalni ultramaraton kojim spajamo dva herojs-
ka grada, Vukovar i Sunju, dug je 349 kilometara, a 
sudjeluje 40-ak maratonaca iz više dijelova Hrvatske 
- rekao je Pavo Tutenov, predsjednik Udruge mara-
tonaca „Glasnici istine”. Među maratoncima bio je i 
jedan biciklist, Tomislav Kolec, koji, kako kaže, u ovom 
ultramaratonu sudjeluje iz dvaju razloga.
– Prvi je taj da sam i sam hrvatski branitelj te se na ovaj 
način poklanjam svim žrtvama Domovinskog rata. 
Drugi razlog je emotivne prirode. Moj otac je rodom iz 
Sunje, tamo sam proveo svoju mladost i za to mjesto me 
vežu zaista lijepi trenuci. Pola moga srca kuca za Viro-
viticu gdje sam rođen, gdje živim i imam obitelj, a druga 
polovica kuca za moju Sunju – rekao je Tomislav Kolec.                            

M.Š., T.S., A.D.F., V.G. 
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Nogometaši Virovitice na 
nogometnom igralištu u Gra-
brovnici odigrali su utakmicu 
15. kola 4. lige Bjelovar-Ko-
privnica-Virovitica protiv Mla-
dosti iz Kloštra Podravskog. 
Lijepo i sunčano vrijeme u Gra-
brovnicu je privuklo oko 250 
gledatelja, koji su u prvom po-
luvremenu gledali jednu čvrstu 
utakmicu, ali bez pogodaka. 
Obje momčadi imale su neko-
liko izglednih šansi koje nisu 
iskoristile. Na predah se otišlo s 
0:0. Za vrijeme pauze, trener Vi-
rovitice Samuel Spudić očito je 
pronašao recept za još bolju igru 
svojih pulena, koji su u drugo 
poluvrijeme ušli s  velikom 
željom da što prije postignu 
vodeći zgoditak, a želja im se os-
tvarila već u 61. minuti. Nakon 
nekoliko kvalitetnih dodavanja 
koja su „spojili” Denis Kovač i 
Rok Horaček, loptu je primio 
Luka Skoko i opalio iz prilično 
teške pozicije, ali mala nesig-
urnost domaćeg vratara bila 

je dovoljna za vodeći pogodak 
Virovitičana. Skoko je pro-
slavio pogodak otrčavši prema 
Građanima, vjernim navijačima 
Virovitice, koji su i ovu utak-
micu ispratili pjesmom od prve 
do posljednje minute. Vodstvo 
Virovitičana trajalo je samo dvi-
je minute. U 63. minuti domaća 
momčad pripremila je akciju, 
koja je bila kobna za vratara 
Krešimira Tomljanovića. S ruba 
16 metara, iskosa, eurogolom u 

suprotne rašlje fantastično je 
pogodio inače trener-igrač Mla-
dosti, Ivan Presečan, a proslava 
pogotka podsjećala je na onu 
Robbiea Keanea, legende ir-
ske nogometne reprezentacije. 
Imala je Virovitica do kraja 
utakmice nekoliko dobrih pri-
lika, ali rezultat se nije mijen-
jao. Nogometaši obaju sastava, 
kao i treneri, nisu bili zadovoljni 
igralištem u Grabrovnici, jer, 
kako kažu, nisu mogli razviti 

igru kojoj inače teže.
BOLJI NA TERENU 

-Mislim da smo bili bolja ekipa 
na terenu, ali ne pobjeđuje 
uvijek bolja ekipa. Oni su 
čekali kontre i dugim loptama 
pokušavali prebacivati igru, a s 
jednom takvom loptom i nara-
vno eurogolom njihova trenera-
igrača, došli su do izjednačenja 
– rekao je strateg Virovitice S. 
Spudić.
Novu priliku za tri boda Vi-
rovitica će imati ovog vik-
enda, kada im u goste dolazi 
četvrtoplasirana momčad lige, 
Dinamo iz Predavca.
-Dinamo je uvijek teška i neu-
godna ekipa, s nekoliko odličnih 
pojedinaca. U našem sastavu 
imamo malih problema s ozlje-
dama, zasad su upitni Crvenka 
i Blažević, ali nadam se da će 
ipak biti spremni za subotnju 
utakmicu – zaključio je Spudić.
Utakmica se igra u subotu 30. 
ožujka na Vegeški s početkom 
u 15 sati.

VIROVITICA ŽELI ISKORAK U 3. LIGU, OVOG VIKENDA U GOSTE STIŽU PREDAVČANI

Spudićevi puleni remizirali u Grabrovnici, 
čeka ih izazovni Dinamo 
• Dinamo je uvijek teška i neugodna ekipa, s nekoliko odličnih pojedinaca. U našem sastavu imamo malih problema s ozljedama, zasad su 
upitni Crvenka i Blažević, ali nadam se da će ipak biti spremni za subotnju utakmicu – zaključio je Spudić.

Nogometaši orahovačkog Pap-
uka upisali su vrijedne domaće 
bodove u derbiju 15. prvenst-
venog kola 4. lige, kontra Fer-
dinandovca, trećeplasirane 
momčadi ljestvice.
Papuk je poveo već u šestoj 
minuti susreta pogotkom Ma-
rina Vukomanovića. Nakon niza 
sjajnih prigoda, 2:0 postignuto 
je tipično „papukovski”, duga 
lopta prema neuhvatljivom 
Marinu Čaviću koji je pretrčao 
braniča gostiju, došao oči u oči 
s vratarom i mirno pokraj njega 
poslao loptu u mrežu. Činilo 
se kako je Papuk sve riješio, 
ne samo pogocima, već odno-
som snaga na terenu, jer su 
Orahovčani dominirali svih 45 
minuta.
No, u drugom dijelu potpu-
no drugačija slika. Papuk se 
neobjašnjivo povukao, prepustio 

inicijativu gostima, što je Ferdi-
nandovac kao iskusna i čvrsta 
momčad znalački iskoristio.
Uslijedilo je niz napada i pri-
goda, a najveća prijetnja Papu-
kovom golu bili su ubačaji u 
šesnaesterac. Jedan takav u 
55. minuti krivo je procijenio 
Papukov vratar Varjačić koji 
je odletio u prazno, a Robert 
Kožar parabolom šalje loptu u 
mrežu. Taj je pogodak podigao 
goste koji su odlučno krenuli 
po izjednačenje i to su postigli u 
77. minuti iz jedne brze kontre, 
kada je sam na drugoj vratnici 
ostao Luka Jasenko i zakucao 
loptu u mrežu.

POKAZALI KARAKTER
Utakmicu je riješio Marin Čavić. 
Primio je jednu loptu na nekih 

20 metara od gola, sjajno se 
riješio svog čuvara i sjurio pre-
ma kaznenom prostoru, rutinski 
zaobišao vratara i poslao loptu u 
mrežu za veliku Papukovu pob-
jedu.
- Pokazali smo još jednom kara-
kter i odnijeli važne bodove. Ne 
tražim alibi, ali doista imamo 
puno ozlijeđenih i načetih  
igrača, srećom, pa sada ima-
mo i dužu klupu pa se nekako 
‘krpamo’ – rekao je trener 
Papuka Darko Krsnik, koji će 
svoju momčad idućeg vikenda 
povesti na novi derbi i to onaj 
županijski, u Pitomaču.
Hoće li ekipa biti kompletna? 
- Nastavljamo onako kako 
idemo od početka prvenstva, 
smireno utakmicu po utakmicu. 

Tjedan dana je pred nama da se 
dobro pripremimo za taj derbi, 
vjerujem da će se svi dečki opo-
raviti i tako ćemo lakše do pozi-
tivnog rezultata. Mi igramo bez 

imperativa, za sebe, dečki daju 
sve od sebe jer vole ono što rade 
i to je ono najvrjednije u ovoj 
momčadi – zaključio je Krsnik.

V. Grgurić

ORAHOVAČKI PAPUK PROTIV FERDINANDOVCA UPISAO VRIJEDNE DOMAĆE BODOVE 
Marin Čavić donio Papuku pobjedu u dramatičnoj utakmici

• Nastavljamo onako kako idemo od početka prvenstva, smireno utakmicu po utakmicu – kaže Krsnik. 

Papuk: Varjačić, Rukavina 
(od 55. Vidaković), Šantić, B. 
Mimić, Radinković, Krsnik, 
Bušljeta, Ninčević (od 68. 
Knežević), S. Mimić (od 84. 
Podboj), Vukomanović i Čavić. 
Trener: Darko Krsnik.
Ferdinandovac: Peršić, L. 
Bošnjak (od 46. Jasenko), Ku-
cel, Kožar, I. Turković, Fuček 
(od 74. Borovac), G. Bošnjak, 
Zvonar (od 46. Karan), Peršić, 
Turković i Rukavina. Trener: 
Mladen Karan.
Suci: Stjepan Hruškar 
(Bjelovar), Tomislav Jeličić 
(Bjelovar) i Dino Šuveljak 
(Nova Diklenica)
Orahovica. Igralište Papuk. 
Gledatelja: 200
Strijelci: 1:0 - Vukomanović 
(6), 2:0 - Čavić (34), 2:1 - 
Kožar (59), 2:2 - Jasenko (77), 
3:2 - Čavić (85)
Žuti kartoni: Vukomanović 
(53), Knežević (89), Varjačić 
(89) i Bušljeta (90) - Papuk; 
Kožar (65), Jasenko (89) i 
Borovac (89) - Ferdinandovac
Crveni kartoni: -

Papuk Orahovica 3 (2)
Ferdinandovac 2 (0)

PRVA GOSTUJUĆA POBJEDA U OVOJ SEZONI
Slatina i bez nekoliko prvotimaca svladala Čazmu

Nogometaši Slatine su na gostovanje u Čazmi, u sklopu 15. kola 4. lige Bjelovar-Koprivnica-
Virovitica, otputovali s vjerom u svoje domete, ali sa sastavom koji je bio načet ozljedama.
To se na terenu nije osjetilo, jer je momčad težila pobjedi. Gosti su poveli u 18. minuti 
zgoditkom Dominika Hodaka. U 35. minuti domaći poravnavaju rezultat, kada je slatin-
ski vratar Dino Radonjić sam ubacio loptu u mrežu. Već tri minute kasnije Matija Bubaš 
ponovno dovodi goste u prednost. U posljednjoj minuti prvog dijela utakmice Luka Čubelić 
povećava gostujuću prednost na 3:1. U petoj minuti nastavka utakmice nogometaši Čazme 
smanjili su slatinsku prednost na 3:2. Konačan rezultat postavio je Luka Čubelić, svojim 
drugim, a slatinskim četvrtim zgoditkom na ovoj utakmici.
– Zadovoljan sam pristupom i angažmanom svojih igrača. Nismo kukali zbog ozljeda, već 
smo se nastavili boriti, što nam je donijelo prvu gostujuću pobjedu u ovoj sezoni. Mislim da 
momčad ima još prostora za napredak, već u subotu dočekujemo Radnik iz Križevaca. Vje-
rujem u pozitivan rezultat i u tom susretu – sretan je bio slatinski trener Damir Pemper.

Čazma: Grebenar, Novaković 
(od 69. Turk), Bošnjak, J. 
Stjepanović, Kirin, Cvitković, 
Želimorski, Horvat, Vuković 
(od 81. Cecelja), Grgić (od 79. 
I. Stjepanović) i Tomašević. 
Trener: Borislav Bošnjak.
Slatina: Radonjić (od 40. 
Tunić), Petrinjak, Pecolaj, Vur-
delja, Bubaš (od 90. Brozović), 
Jozić, Jendrašić (od 59. A. 
Šaponja), Kupres, Čubelić 
(od 88. S. Šaponja), Hodak 
i Šantavec: Trener: Damir 
Pemper.
Suci: Ivan Koprić (Križevci), 
Edvard Jakšić (Starigrad) i 
Domink Juranić (Botinovec)
Čazma. Igralište NK Čazma. 
Gledatelja: 250
Strijelci: 0:1 - Hodak (18), 1:1 
- Grebenar (35), 1:2 - Bubaš 
(38), 1:3 - Čubelić (45), 2:3 
- Vuković (50), 2:4 - Čubelić 
(87)
Žuti kartoni: Vuković (12) - 
Čazma; Šantavec (20) i Pecolaj 
(76) – Slatina
Crveni kartoni: -

Čazma 2 (1)
Slatina 4 (3)

SUSJEDSKI DERBI 
4. NOGOMETNE LIGE
Pitomačani propustili 
osvojiti tri boda protiv Picoka
U susjedskom derbiju 4. lige Bjelovar-Ko-
privnica-Virovitica nogometaši Pitomače os-
vojili su bod na gostovanju kod đurđevačkog 
Graničara, odigravši 0:0.
Gosti na kraju nisu bili zadovoljni postignutim 
rezultatom, jer su tijekom susreta promašili 
prilike koje se moraju realizirati.
-U pet stopostotnih prilika trebali smo postići 
siguran zgoditak, ali moji napadači nisu imali 
dovoljno koncentracije u ključnim trenucima. 
U dva navrata promašili su prazan gol, a u os-
talim prilikama nadmudrio ih je đurđevački 
vratar, koji je bio najbolji igrač utakmice 
– rezignirano je zaključio trener gostujuće 
momčadi Goran Bosilkovski.
Ove subote 30. ožujka, u šesnaestom kolu 4. 
lige Bjelovar-Koprivnica-Virovitica u Pitomači 
se igra županijski derbi između domaćih 
nogometaša i Papuka iz Orahovice.
-Idemo iz derbija u derbi. Pred nama je još 
jedna teška utakmica. Nastojat ćemo tijekom 
tjedna na treninzima popraviti realizaciju, da 
nam se ne ponovi jalovost u napadu iz pro-
tekla dva kola. U tom slučaju možemo, uz 
podršku naših navijača, razmišljati o pobjedi 
nad protivnikom koji se bori za naslov prvaka 
- županijski derbi najavio je trener G. Bosilk-
ovski.

Graničar: Peroković, Žagi, 
Topolčić (od 83. Brusač), 
Stanković (od 46. Mihoković), 
Belobrk, Filipović, Šostarec, 
Gilanj, Karlovčan, Palaić (od 71. 
Lovrak) i Fusić. Trener: -
Pitomača: Zdelar, Jantol, 
Škrinjar, Jularić, Miloš, 
Paradinović, Plavšić, Škaro, K. 
Jakupec (od 74. L. Jakupec), 
Bosilkovski i Begović. Trener: 
Goran Bosilkovski.
Suci: Dražen Fejer (Bjelovar), 
Mario Abdić (Daruvar) i Slavko 
Miklečić (Bjelovar)
Kalinovac. Igralište Kalinovac. 
Gledatelja: 200
Strijelci: -
Žuti kartoni: Šostarec (53) - 
Graničar; Plavšić (4), Škaro (56) i 
Jantol (76) - Pitomača
Crveni kartoni: -

Graničar Đurđevac 0
Pitomača 0

Mladost KP: Balala, Klemen 
(od 46. Gašparov), Presečan, 
Golubić, Matančić, Tenjeri, 
Herent, Šantek, Kovačić, 
Koren i Kapitan (od 68. 
Mađerić). Trener: Ivan 
Presečan.
Virovitica: Tomljanović, 
Blažević, Skoko, D. Kovač, 
Crvenka (od 53. Vinovrški), 
Duvnjak, Vučemilović-Jurić, 
S. Kovač, Reščić, Hudoletnjak 
i Horaček. Trener: Samuel 
Spudić.
Suci: Češko Đorđević (Bjelo-
var), Graziano Višić (Bjelovar) 
i Patrik Tkalčević (Čazma)
Grabrovnica. Igralište Gra-
brovnica. Gledatelja: 250
Strijelci: 0:1 – Skoko (61), 1:1 
– Presečan (63)
Žuti kartoni: Gašparov (57) 
– Mladost KP; Horaček (47) – 
Virovitica
Crveni kartoni: Spudić (68) - 
Virovitica

Mladost KP 1 (0)
Virovitica 1 (0)

8 bodova - Luka Čubelić  
(Slatina) - s dva zgoditka bio je 
ključan igrač na putu do prve 
gostujuće pobjede ove sezone.

6 bodova - Marin Čavić (Pap-
uk) – postigao dva zgoditka i 
ponovno svojim angažmanom 
vodio momčad do pobjede.

4 boda - Krešimir Tomljanović 
(Virovitica) - u nekoliko navra-
ta onemogućio nogometaše 
Mladosti u postizanju sigurnog 
zgoditka.

2 boda - Nikla Plavšić 
(Pitomača) - opet je bio glavni 
igrač pitomačke momčadi, 
koja se na gostovanju zbog loše 
realizacije morala zadovoljiti 
samo bodom.

Igrači kola 4. nogometne 
lige BJ-KC-VT

13 golova – Marin Čavić 
(Papuk)
6 golova – Nikola Suvajac 
(Virovitica) i Filip Škaro 
(Pitomača)
5 golova – Rok Horaček 
(Virovitica)
4 gola – Domagoj Jendrašić 
(Slatina), Benjamin 
Radinković (Papuk), Ivan 
Vuković (Papuk), Luka Čubelić 
(Slatina) i Dominik Hodak 
(Slatina)
3 gola – Nikola Plavšić 
(Pitomača), Milan Prlić 
(Pitomača), Marin 
Vukomanović (Papuk) i Matija 
Bubaš (Slatina)

Lista strijelaca 4. nog. lige 
nakon 15. kolaSamuel Spudić trener Virovitice isključen je na gostovanju u Grabrovnici

Papuk-Ferdinandovac igrač utakmice neuhvatljivi Marin Čavi
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Tin Szabo

Proteklo kolo 1. županijske 
nogometne lige donijelo je niz 
iznenađujućih rezultata. U na-
javi smo rekli da su domaćini 
blagi favoriti, ali su na terenu 
samo dva došla do punog plije-
na. Suhopolje je bilo uvjerljivo 
u derbiju, a Rezovac se dosta 
namučio da svlada posljed-
nju momčad lige, Graničar 
iz Okrugljače, 2:1. U Bušetini 
su gosti iz Čađavice iskoris-
tili nekompletnost domaćeg 
sastava i pobijedili 3:2. Isti 
rezultat je bio i na stadionu 
Školski vrt u Gornjem Bazju, 
gdje je Dinamo iz Četekovca 
nadjačao domaće Bratstvo. U 
Mikleušu je domaća momčad 
podijelila bodove s gostima iz 
Voćina. Zdenačka Sloga svoje 
drugo domaćinstvo u Dolcima 
nije oplemenila drugom pob-
jedom. Susret s Lukačem 05 
završio je bez zgoditaka 0:0. 
Svakoj momčadi pripao je 
po bod. Derbi začelja u Sopju 

između Podravca i Slavonije iz 
Sladojevaca također je završio 
bez pobjednika s 2:2. Domaći 
su dva puta bili u prednosti, ali 
je nisu uspjeli očuvati do kraja 
utakmice.
Ovog vikenda zbog promjene 
vremena igrat će se u dva 
termina. Subotnje utakmice 
igraju se u 15,30, a nedjeljne 
u 16,30. U subotu Bratstvo 

iz Gornjeg Bazja gostuje u 
susjednoj Okrugljači kod 
Graničara, dok u Lukaču ig-
raju stari rivali Lukač 05 i Re-
zovac. Obje utakmice mogle bi 
biti neizvjesne.
U nedjelju vodeće Suhopolje 
gostuje u Četekovcu kod Dina-
ma, koji je uspješno počeo po-
lusezonu. Mladost iz Čačinaca, 
koja ovog proljeća još ne zna za pobjedu, dočekuje Podravac 

iz Sopja, koji se grčevito bori 
za opstanak. Slavonija u Sla-
dojevcima ugošćuje Mikleuš. 
Voćin je domaćin Bušetini 
1947., dok u Čađavici domaća 
Mladost 1930. igra sa Slogom 
iz Zdenaca. Svaka utakmica 
bit će zanimljiva, a rezultati 
neizvjesni.

PRVA ŽUPANIJSKA LIGA POSTAJE SVE ZANIMLJIVIJA

Niz iznenađenja u proteklom kolu, svaka 
sljedeća utakmica bit će neizvjesna 

Duel dva najbolja strijelca lige
S  dva zgoditka postignuta na gostovanju kod Bratstva u Gornjem Bazju igrač Dinama iz 
Četekovca Darko Kokoška se na čelu liste strijelaca prve županijske nogometne lige izjednačio 
s Ivanom Ibriksom iz Suhopolja. Obojica su postigla po dvadeset zgoditaka. U nedjelju 
međusobno igraju u Četekovcu Dinamo i Suhopolje. Hoće li se nakon nedjeljne utakmice 
jedan od njih dvojice odvojiti na čelnom mjestu liste strijelaca?

7 bodova - Ivan Egri 
(Suhopolje) –atraktivnim 
zgoditkom potvrdio pobjedu u 
derbiju polusezone
6 bodova - Danijel Tunić 
(Dinamo Četekovac) – rastrčan, 
raspoložen i efikasan, za 
domaću obranu bio je neuh-
vatljiv
5 bodova - Tomislav Ribić 
(Mladost 1930. Čađavica) – u 
ključnom trenutku poentirao za 
gostujuću pobjedu na vrućem 
terenu u Bušetini
4 boda - Dario Kovačević 
(Rezovac) – jedan od ključnih 
igrača u preokretu i osvajanju 
tri vrijedna boda
3 boda - Alen Hodak (Slavonija 
Sladojevci) – zgoditkom dvije 
minute prije kraja utakmice 
donio vrijedan bod
2 boda - Mateo Jugović(Lukač 
05) - razigranošću pridonio 
osvajanju boda u Dolcima.
1 bod - Pavao Vicić (Voćin) 
- svojim pogotkom osigurao 
gostujući bod u Mikleušu 

Igrač kola:

Na stadionu Park u Suhopolju 
odigrana je utakmica 15. kola 1. 
županijske nogometne lige. U 
derbiju kola snage su odmjerili 
jesenski prvak i vodeća momčad 
lige Suhopolje te jesenski vicepr-
vak, čačinačka Mladost, drugo-
plasirana momčad na ligaškoj 
ljestvici. Sudeći po svemu, ovo 
je trebala biti uzbudljiva i neiz-
vjesna utakmica do posljed-
nje minute, ali epitet derbija nije 
opravdan.
Nije to bila utakmica u kojoj su 
prilike sijevale sa svih strana. U 
prvom dijelu apsolutna domi-
nacija domaće momčadi rezulti-
rala je s dva zgoditka. Nakon što 
je u protivničkom šesnaestercu 
srušen Prugovečki, glavni sudac 
pokazao je na bijelu točku. Pre-
cizan je bio domaći kapetan Me-
negati. Vrlo borben u domaćim 
redovima bio je i M. Sertić, pa 
se pred kraj prvog dijela izborio 
za jednu loptu na dvadesetak 
metara i neobranjivo pogodio 
u donji desni kut gostujućeg 
vratara Nađa. Najrazigraniji 
u gostujućim redovima bio je 
Jukić, ali momčad iz Čačinaca 
u prvom je dijelu bila prilično 
bezopasna. Nakon samo deset 
minuta igre u nastavku, nakon 
drugog žutog kartona igru je 
morao napustiti Sertić, stri-
jelac drugog pogotka. Gosti iz 
Čačinaca počeli su vršiti pritisak 

i igrati ofanzivnije, ali bez pravog 
učinka u završnici. Takva igra 
omogućila je domaćoj momčadi 
nekoliko sjajnih kontri, a dvije 
su bile kobne za gostujućeg vra-
tara. Egri je zabio golčinu s otpri-
like 25 metara. Vratar čačinačke 
Mladosti „izašao je s vrata”, a 
Egri je fantastičnim lobom pogo-
dio za, sada već nedostižnih, 3:0. 
Do kraja utakmice treba izdvojiti 
nekoliko gostujućih pokušaja, ali 

svaki od njih završio je pokraj 
gola, vrlo sigurnog domaćeg vra-
tara Dumenčića.
Desetak minuta prije kraja utak-
mice Suhopolje je stiglo do 4:0, 
što je bio i konačan rezultat. Neu-
morni Lončarek nekoliko je puta 
probijao po lijevoj strani, a na 
kraju takav jedan proboj okrunio 
je i zgoditkom, i to ne bilo kak-
vim. Nakon dugog remplanja s 
gostujućim igračem izborio se 

za poziciju, iz koje je fantastično 
pogodio lijevom nogom iskosa. 
Lopta je imala prilično čudnu 
putanju, a gostujući vratar Nađ 
bio je i ovog puta nemoćan.
Sve u svemu, lagana pobjeda 
domaće momčadi. Čačinčani 
nisu uspjeli iskoristiti domaći 
igrački deficit nakon Sertićevog 
crvenog kartona, pa su tako os-
tali uskraćeni za pogodak.
Titulu igrača utakmice zaslužio 

je domaći nogometaš Ivan Egri. 
Osim sjajnog pogotka za 3:0, 
odradio je odličan posao u veznoj 
liniji, a izuzetno uspješan bio je 
kako u napadačkom dijelu tako i 
u obrambenim zadacima.

FER IGRA 
-Ovim putem čestitam gostujućoj 
momčadi na fer igri, a najveće 
čestitke idu našim dečkima. 
Super smo se borili, imali smo 
igrača manje, postigli četiri 
pogotka drugoplasiranoj ekipi 
na tablici i vrlo sam zadovoljan 
konačnim ishodom – rekao je 
nakon utakmice I. Egri te proko-
mentirao eurogol.
-Tako nešto slično isprobao sam 
u jednoj pripremnoj utakmici, ali 
neuspješno, no eto, ovaj put je 
sjelo kako treba.
Suhopolje je ovom pobjedom 
skočilo na 39 bodova, šest više 
od drugoplasirane Mladosti, 
izravnog konkurenta za naslov 
prvaka.
-Očekivao sam puno više od 
Suhopolja, imali su ukupno četiri 
prave prilike i to su iskoristili, ali 
sve u svemu, ništa posebno nisu 
pokazali i nisam fasciniran njiho-
vom igrom. Zabili su četiri gola, 
ispada da su jaki, ali zapravo, 
ne igraju ništa posebno. Mi smo 
dominirali cijelim drugim polu-
vremenom, ali nažalost nismo 

iskoristili svoje šanse – riječi su 
ogorčenog gostujućeg stratega 
Velimira Treska, koji je zbog sus-
penzije utakmicu gledao s tribina 
suhopoljskog stadiona.

GROFOVI SRUŠILI ČAČINAČKU MLADOST, EUROGOLOVI EGRIJA I LONČAREKA  

Nogometaši Suhopolja u derbiju kola svom vrataru 
Dumenčiću za rođendan poklonili glatku pobjedu  

• Ovim putem čestitam gostujućoj momčadi na fer igri, a najveće čestitke idu našim dečkima. Super smo se borili, imali smo igrača manje, 
postigli četiri pogotka drugoplasiranoj ekipi na tablici i vrlo sam zadovoljan konačnim ishodom – rekao je nakon utakmice I. Egri.

Suhopolje: Dumenčić, 
Šoštar (od 75. Buzuk), Sertić, 
Prugovečki (od 67. Ivić), 
Ibriks, Lončarek, Javorović, 
Čolić (od 79. Nemet), Men-
egati, Babec (od 78. Grljak) i 
Serenčeš (od 19. Egri). Trener: 
Mario Tolo.
Mladost Čačinci: Nađ, Žagar, 
Jusup (od 83. M. Jukić), Čilag, 
Ćavić, I. Jukić, Buneta (od 63. 
Kiš), Ramić, Nemeth (od 86. 
Milak), Biondić i Ugarković. 
Trener: Velimir Tresk.
Suci: Ante Vicić (Voćina), 
Nikola Kečkiš (Virovitica) i 
Sandi Kovač (Virovitica)
Suhopolje. Stadion Park. 
Gledatelja: 250
Strijelci: 1:0 – Menegati (21), 
2:0 – Sertić (45), 3:0 – Egri 
(74), 4:0 – Lončarek (88)
Žuti kartoni: Egri (26), 
Javorović (47) i Prugovečki 
(64) – Suhopolje; Nemeth 
(47), Žagar (63) i Biondić (87) 
-Mladost Čačinci
Crveni kartoni: Marko Sertić 
(51) - Suhopolje

Suhopolje 4 (2)
Mladost Čačinci 0

POČEO PROLJETNI DIO 
PRVENSTVA NA 
TRAVNJACIMA ŽUPANIJSKIH 
DRUGOLIGAŠA
Omladinac očerupao 
milanovačke Sokole, 
Borova deklasirala Munju 
u Velikom Rastovcu
Proteklog vikenda započeo je i proljetni dio prvenstva u 
2. županijskoj nogometnoj ligi u objema skupinama. Odi-
grano je 12. kolo.
U skupini Zapad vodeći Omladinac na svojem terenu pot-
puno je raščerupao milanovačke Sokole rezultatom 8:1. 
Drava je u Terezinom Polju bila bolja od Bilogore 1947. 
pobijedivši 2:1. Gradina je rezultatom 1:0 bila bolja na 
svojem terenu od oslabljenog Podgorja. U Vukosavljevici 
su domaća Mladost i Croatia iz Grabrovnice podijelili 
bodove rezultatom 2:2. Sveti Đurađ bio je slobodan.

OPĆINSKI DERBI
Lijepo i sunčano vrijeme privuklo je stotinjak gledatelja 
na nogometno igralište u Lukač, gdje su općinski derbi 12. 
kola 2. ŽNL Zapad odigrali Turanovac i Dinamo iz Kapele 
Dvora. Utakmica je odigrana u Lukaču, zbog radova na 
nogometnom igralištu u Turanovcu. Turanovac je krenuo 
furiozno i već u 13. minuti utakmice došao do vodstva 
1:0, zgoditkom Tomislava Krajačića. Ipak, nešto se pitalo 
i Kapelčane, koji su golovima braće Iličić preokrenuli re-
zultat i pobijedili s konačnih 1:2. Jozo je bio strijelac u 26. 
minuti, dok je sudbinu domaće momčadi zapečatio Mato u 
55. minuti susreta.

IZUZETNO EFIKASNI U SKUPINI ISTOK
U skupini Istok gostujuće momčadi bile su uspješnije, uz 
izuzetnu efikasnost. Vodeća Mladost iz Miljevaca je pobije-
dila u Kozicama domaći sastav rezultatom 11:0. Borova je 
kao drugoplasirana momčad ljestvice odnijela sva tri boda 
iz Velikog Rastovca pobijedivši Munju 8:1. DOŠK iz Dolaca 
je s 3:1 bio bolji od Zrinskog na gostovanju u Novoj Bukovi-
ci. Standard iz Nove Šarovke je minimalno 1:0 pobijedio 
Tehničar na njegovom terenu u Cabuni. U Ćeralijama su 
domaća momčad i Crnac podijelili bodove rezultatom 1:1. 
Slobodna je bila Mladost iz Bakića.
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Predstavnici MOST-a NL-a: 
saborska zastupnica Sonja 
Čikotić, vijećnice Županijske 
skupštine Virovitičko-
podravske županije Marija 
Viljevac i Elvira Grabić te 
Darko Lešković, povjerenik 
Mosta NL za Virovitičko-
podravsku županiju i vijećnik 
Gradskog vijeća Grada Vi-
rovitice održali su u utorak 
ispred zgrade Virovitičko-
podravske županije kon-
ferenciju za medije na ko-
joj su zatražili raspuštanje 
Skupštine Virovitičko-
podravske županije. -S 
obzirom da se Skupština 
nije sastala već tri mjeseca, 
a treba se sastati najmanje 
u tri mjeseca, stvorena je 
zakonska osnova za njeno 
raspuštanje. Na koji način 
se brine o ovim krajevima i o 
ljudima iz ovih krajeva, kada 
se predstavničko tijelo legit-
imno izabrano na izborima 
ne saziva? Molimo i tražimo 
odgovornost određenih 
političkih i stručnih struktu-
ra jer se predstavnici naroda 
ne sazivaju i ne rješavaju 
probleme ovog kraja i ovih 
stanovnika – rekla je sa-

borska zastupnica Sonja 
Čikotić. MOST-ova vijećnica 
u Skupštini Virovitičko-
podravske županije Marija 
Viljevac pozvala se na Za-
kon o lokalnoj i područnoj 
regionalnoj samoupravi, 
prema kojem se, istaknula 
je, predstavničko tijelo, u 
ovom slučaju Skupština 
Virovi t ičko-podravske 
županije „raspušta ako 
ne može donositi odluke 
iz svog djelokruga u roku 
duljem od tri mjeseca“. - 
Zadnja sjednica Skupštine 
Virovi t ičko-podravske 

županije bila je 21. prosinca 
prošle godine, a za danas, 
26. ožujka, zakazana je nova 
skupština. Prošlo je više od 
tri mjeseca i stekli su se za-
konski uvjeti za raspuštanje 
Skupštine, odnosno za 
raspisivanje novih izbora. 
Ovo prekoračenje zakon-
skog roka rezultirat će 
višemilijunskim troškovima, 
tj. višemilijunskim 
oštećenjem proračuna, a sve 
to od strane vladajućih, od 
strane vladajućeg HDZ-a – 
rekla je M. Viljevac.  

PREDSTAVNICI MOSTA ODRŽALI KONFERENCIJU ZA NOVINARE 

Zbog prekoračenja roka 
za održavanje  sjednice, 
traže raspuštanje Skupštine 
Virovitičko-podravske županije  

Predstavnici stranke Most NL

Na konferenciju za novin-
are članova MOST-a NL-a 
i zahtjev za raspuštanjem 
Skupštine Virovitičko-
podravske županije i raspi-
sivanje novih izbora u 
utorak je odgovorio pred-
sjednik Skupštine Miran 
Janečić (HDZ). - Zakonski 
rok nije premašen, zadnja 
sjednica je bila 21. pros-
inca 2018. godine. Sjed-
nica se mora održati svaka 
tri mjeseca, no to ne znači 
i u točno 90 dana. Sama 
skupštinska procedura je 
počela 19. ožujka, sazivan-
jem međustranačkog vijeća. 
Mi na tom međustranačkom 
vijeću definiramo datum i 
vrijeme sjednice, jednoglas-
no smo usvojili da će to biti 
danas (utorak) i svi smo tu – 
rekao je M. Janečić, dodavši 
da smatra kako nema osno-
va za raspuštanje Skupštine 
i  ponovno raspisivanje iz-
bora. - Nema osnova za to. 
Zna se jako dobro kako se 
i zašto raspušta županijska 
Skupština, na prijedlog 
Vlade i nekog upravnog odi-
jela koji to predlaže, a ovo 
sigurno nije pravi razlog 
– naglasio je. Župan Igor 

Andrović (HDZ) istaknuo 
je kako smatra zahtjev 
članova MOST-a NL-a neo-
snovanim. 
 - Županija trenutno pro-
vodi 20 projekata u vrijed-
nosti 300 milijuna kuna, 
a imate ekipu iz MOST-a 
koja traži raspuštanje 
županijske Skupštine bez 
ikakvih osnova. Dakle, za-
konski nema osnove na 
ovakav način raspuštanja 
županijske Skupštine niti 
igdje u Zakonu piše da se 
županijska Skupština mora 
održati točno na dan – re-
kao je župan i naglasio kako 
su s odborima počeli 19. 
ožujka, prije samog roka 
za županijsku Skupštinu. 
- Vaš član odbora je sve to 

podržao, i datum održavanja 
i dnevni red – naglasio 
je I. Andrović. - Tražite 
raspuštanje županijske 
Skupštine na ovakav način, 
kada provodimo projekte, 
samo županija ima projekte 
u vrijednosti 300 milijuna 
kuna, a gdje su još druge 
institucije koje su vezane 
za Županiju. Mislim da ovaj 
potez stvarno nema veze 
sa zdravom pameću. Još je 
gore što ste sve to prihvatili 
na Odborima koji su počeli 
19. ovog mjeseca - rekao 
je I. Andrović koji je cijeli 
potez nazvao demagogijom 
i pokušajem jačanja stranke 
MOST NL, kojoj, „u javnosti 
pada rejting.“   

PREDSJEDNIK ŽUPANIJSKE SKUPŠTINE M. JANEČIĆ (HDZ): 

“Nema nikakve osnove za 
raspuštanje Skupštine“ 

Predstavnici županijske Skupštine 

HDZ OPĆINE SOPJE OBILJEŽIO 29. GODINU POSTOJANJA 

B. Androš: Sopje je jedno 
veliko gradilište, prava realizacija 
projekata tek slijedi 
U Društvenom domu u Sopju 
u petak 22. ožujka svečano 
je obilježena 29. obljetnica 
osnutka i rada Hrvatske 
demokratske zajednice 
općine Sopje. Svečanosti, 
koja je započela paljenjem 
svijeća kod spomen-obilježja 
poginulim hrvatskim bran-
iteljima, uz domaćina, pov-
jerenika Općinskog odbora 
HDZ-a i načelnika općine 
Sopje Berislava Androša, 
nazočili su i drugi visoki 
dužnosnici i predstavnici 
HDZ-a županijskih, grad-
skih i općinskih odbora. 
Berislav Androš nazočne je 
podsjetio na dane osnutka 
HDZ-a u općini Sopje, kao 
i brojne projekte koji se 
u općini provode. – Poh-
valio bih odličnu surad-
nju sa županom Igorom 
Androvićem, saborskim zas-
tupnicima Josipom Đakićem 
i Vesnom Bedeković te pot-
predsjednikom Vlade RH 
Tomislavom Tolušićem, ali 
i članovima HDZ-a koji su 
svojim prijedlozima pomogli 
da se ostvare brojni projekti. 
Općina Sopje trenutno je jed-
no veliko gradilište, ali prava 
realizacija projekata tek sli-
jedi – istaknuo je Androš. 
Sve prisutne pozdravili su 
i predsjednik županijske 

Mladeži HDZ-a Marko Zele-
nika i član predsjedništva 
Županijskog odbora HDZ-a, 
predsjednik Županijske 
skupštine i Gradskog odbora 
HDZ-a grada Slatine Miran 
Janečić.
– Uzimajući u obzir činjenicu 
da je tu osnovan prvi HDZ 
na ovom području te da je na 
čelo općine došao mlad i spo-
soban načelnik, nije nikakvo 
čudo da je općina u posljed-
nje dvije godine ostvarila 
ogroman razvoj – naznačio 
je Janečić, istaknuvši ovu 
općinu kao primjer uspjeha 
i truda. Na kraju je nazočne 
pozdravio dopredsjednik 
Županijskog odbora HDZ-a i 
župan virovitičko-podravski 

Igor Andrović. – Već do 
pola mandata ostvarili smo 
gotovo sve projekte koje 
smo najavili u prošloj kam-
panji i to nam daje legitim-
itet da i dalje obnašamo ove 
dužnosti. Mi nismo oni koji 
„prodaju maglu“, mi smo 
oni koji realiziraju ono što 
obećaju i zato smo najbolji. 
Zato treba nastaviti u tom 
smjeru i na predstojećim 
izborima za EU parlament 
te izaći u što većem broju i 
podržati kandidate HDZ-a 
kako bi nastavili s realizaci-
jom mnogobrojnih zacr-
tanih projekata – zaključio 
je Andrović.

S proslave obljetnice u Sopju

PREDSJEDNIK HRVATSKOG SABORA GORDAN JANDROKOVIĆ 
NAZOČIO SJEDNICI ŽUPANIJSKOG ODBORA HDZ-A 

“Uvjeren sam da će i izborima za 
EU parlament ova županija 
dati jedan veliki doprinos“
Predsjednik Hrvatskog sab-
ora i glavni tajnik Hrvatske 
demokratske zajednice 
Gordan Jandroković u 
utorak je nazočio sjed-
nici Županijskog odbora 
HDZ-a u Virovitici i to 
na dan raspisivanja iz-
bora za Europski parla-
ment. Naime, predsjednica 
Kolinda Grabar-Kitarović u 
utorak je objavila odluku o 
raspisivanju izbora koji će 
se održati 26. svibnja. Sjed-
nicom je predsjedao pred-
sjednik Županijskog odbora 
HDZ-a i saborski zastupnik 
Josip Đakić, a nazočili su 
joj i potpredsjednik HDZ-a 
Republike Hrvatske, pot-
predsjednik Vlade RH i 
ministar poljoprivrede 
Tomislav Tolušić, potpred-
sjednik Županijskog odbora 
HDZ-a i župan virovitičko-
podravski Igor Andrović 
te predstavnici gradskih i 
općinskih odbora HDZ-a 
s područja Virovitičko-
podravske županije. – HDZ 
u Virovitičko-podravskoj 

županiji jedna je od 
najsnažnijih organizacija 
HDZ-a u Hrvatskoj. Ovdje 
uvijek ostvarujemo izvrsne 
rezultate i uvjeren sam da 
će i na ovim izborima ova 
županija dati jedan ve-
liki doprinos sveukupnoj 
pobjedi HDZ-a – rekao 
je Jandroković, dodavši 
kako izborna lista HDZ-a 
još uvijek nije definirana. 
– Ono što vam mogu reći, 
na njoj će sasvim sigurno 
biti najbolje kandidatkinje 

i kandidati. Bit će to ljudi 
koji će itekako dobro bri-
nuti o interesima Repub-
like Hrvatske u Europskoj 
uniji, oni koji poznaju 
Europsku uniju i njezine 
procedure – istaknuo je 
Jandroković, dodavši kako 
će kampanja za izbore biti 
vrlo dugačka, oko 40-ak 
dana te će tako sve stranke 
imati dovoljno vremena da 
predstave svoje kandidate i 
programe.

Tema sjednice bili su izbori za EU parlament
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Oglasi
PRILOG VIROVITIČKOG LISTA

PRIMAJTE Virovitički list na svoju kućnu adresu. 
Pretplatite se ili obnovite pretplatu • 033/740-000

Rok za prijem malih oglasa i javnih zahvala je ponedjeljak, 1. travnja, do 12 sati. Idući 
broj Virovitičkog lista izlazi 4. travnja.

VAŠ GLAS
ČITA VAŠ OGLAS

060 515 515
PRODAJEM namještenu kuću u Virovitici: 
odmah useljiva, sedam soba, kuhinja, tri 
kupaonice, garaža s kanalom za popravke 
automobila, drvarnica, vrt, sve ograđeno i 
funkcionalno, 70 000 eura. Mob. 095/918-
1110, 098/989-8763.
............................................................................
PRODAJEM voćnjak u Podgorju, ulaz kod 
škole. Veličina 1250 m2, pogodna i za vinograd. 
Tel: 099/261-3453.
............................................................................
PRODAJEM kuću u Virovitici, Kraševo 
naselje ili mijenjam za manji stan u Virovitici, 
certifikat P-721 2014 521. Mob. 091/598-
4561.
............................................................................
PRODAJEM gradilište u Virovitici 966 m2, 
na kojem se nalazila stara kuća. Gradilište 
je udaljeno pet minuta hoda od centra grada 
u Ilićevoj ulici 28. Mob. 098/9900-799, 
098/232-548.
............................................................................
PRODAJEM katnicu u Virovitici  od oko 250 
m2 ili ju mijenjam za dvosobni stan u Zagrebu. 
Mob. 098/271-723.
............................................................................
PRODAJEM kuću katnicu u bivšem Kraševom 
naselju u Virovitici, etažno centralno grijanje, 
B energetski certifikat ili zamjena za manji 
stan uz nadoplatu. Mob. 098/170-3457.
............................................................................
PRODAJEM kuću katnicu u bivšem Kraševom 
naselju u Virovitici. Mob. 098/962-6003.
............................................................................
PRODAJEM radni stol, materijal iverica 
18mm, tekstura hrast, radna ploha je kuhinjska 
radna ploča 38mm, tri velike ladice, čvrste 
noge, pozadina također od iverice, dimenzije: 
125x60x75cm...cijena 400kn...informacije na 
mob. 098/130-50-82.
............................................................................
PRODAJEM trosobnu kuću, 104 m2, dvorište, 
vrt, voćnjak, garaža, natkrivena terasa, Jakova 
Gotovca u Virovitici. Mob. 099/701-2968.
............................................................................
IZNAJMLJUJEM namještenu kuću jednoj 
osobi. Mob. 095/868-0525.
............................................................................
PRODAJEM mobitel LG G4, očuvan, otključan. 
Mob. 098/130-5082.
............................................................................
PRODAJEM ili mijenjam rolobale sijena za 
prasad ili janjad. Mob. 091/509-2505.
............................................................................
PRODAJEM žensko prase od 25 kg, dvije 
svinje 130 kg, krmaču 260 kg. Mob. 099/839-
6442.
............................................................................
PRODAJEM sijačicu od četiri reda. Mob. 
099/317-2480.
............................................................................
PRODAJEM koke Hrvatice i pijetla, i koke 
i pijetao uvezeni iz Belgije, perilicu za rublje 
- treba promijeniti ležajeve. Tel. 619-944, 
Mob. 099/213-5595.
............................................................................
PRODAJEM četrverokrilne drljače, mlin, 
stajski gnoj. Tel. 787-207.
............................................................................
PRODAJEM debelu svinju 150 kg. Tel. 546-
210.
............................................................................
PRODAJEM traktor imt 560, 83.g., dvuhe 
gume vanjske i unutarnje, kupujemo tele. 
Mob. 091/585-2676.
............................................................................
PRODAJEM audi a4, 1.9 tdi karavan, 2004.g., 
audi a3 1.9 tdi 2002.g., invalidska kolica, 
alu felge mercedesove 16 cola, stari bilijar, 
jubox, računalo, HP neispravan laptop. Mob. 
098/165-7571.
............................................................................
PRODAJEM Peugeot 206, 2000.g., 1.4, 

Renault Megane 1.6, 97.g., stol za stolni tenis, 
masivni hrastov stol i četiri pletene stolice, 
željezna kolica, dvije plinske peći za grijanje. 
Mob. 098/271-048.
............................................................................
PRODAJEM golf diesel, ispravan, registriran. 
Tel. 774-091.
............................................................................
PRODAJEM jednobrazni plug imt i olt, manji 
dvobrazni plug, rasipač, magarca, nazimicu 
suprasnu, svinje od 120 kg, sadnice oraha, 
peći plinske Maja 8 i 12, crijep bramac 640 
kom 3 kn/kom, iznajmljujem jutro zemlje, 
suprasnu krmaču od dva mjeseca. Tel. 731-
217, 098/503-853.
............................................................................
PRODAJEM džip, Nissan Terano, 2.7 turbo 
diesel, niklovani branici, šiber, kuka. Mob. 
099/416-5632.
............................................................................
PRODAJEM Lancia Libru 2001.g., sva oprema. 
Mob. 098/164-9022.
............................................................................
PRODAJEM ovcu mladu i janjce, stajsko 
gnojivo, skuter za dijelove, dvije prikolice za 
šumu, kupujem dvije domaće ili divlje patke. 
Mob. 098/521-453.
............................................................................
PRODAJEM kocka bale slame, kupujem 
malčer Tel. 736-161.
............................................................................
PRODAJEM rabljeni namještaj iz Njemačke. 
Mob. 098/955-9677.
............................................................................
PRODAJEM golf 5 1.9 tdi 2005.g. servisiran. 
Mob. 092/330-6730.
............................................................................
PRODAJEM jalovu ovcu, kukuruz, šrot, 
crnu zob, balirku, sijeno i slamu, poteznicu, 
drljaču, sjetvospremač, prikolicu za stoku, 
elektromotor, muzilicu, vadilicu krumpira. 
Tel. 787-747, 098/933-5249.
............................................................................
DAJEM agaciju na rušenje napola, dva oraha, 
vrlo povoljno. Tel. 734-461, 099/577-8469.
............................................................................
PRODAJEM grah trešnjar. Mob. 091/501-
2476.
............................................................................
PRODAJEM mercedes t 220, disel, 1998.g. 
prešao 320 000 km, mercedes clk 230, 1998.g. 
prešao 220 000 km. Mob. 098/935-4465.
............................................................................
PRODAJEM masivni stol, starinske ormare, 
dvije kuće u Slatini, svi papiri uredni, manje 
poljoprivredno zemljište. Tel. 552-689, 
Mob. 091/983-7370.
............................................................................
PRODAJEM dva muška teleta simentalska. 
Tel. 737-041, 091/935-4176.
............................................................................
PRODAJEM suncokret. Mob. 098/478-063.
............................................................................
PRODAJEM sadilicu za krumpir. Mob. 
098/181-6300.
............................................................................
PRODAJEM far rotokosu, rasipač 350 kg, 
runilicu, drljaču. Mob. 099/732-5502.
............................................................................
PRODAJEM motornu leđnu špricu u dobrom 
stanju, kupujem pijevce sorte new hampshir. 
Mob. 098/709-277.
............................................................................
PRODAJEM samoutovarnu prikolicu za sijeno 
marke Klas. Mob. 098/922-2621.
............................................................................
PRODAJEM VW Vento 95.g., 1.9 diesel, 
odjavljen, u voznom stanju, tanjurače 20 
diskova. Mob. 091/970-7982.
............................................................................
PRODAJEM debele svinje Tel. 548-010.
............................................................................
PRODAJEM električnu pilu za živicu, fasadnu 
ciglu krem boje, kvake i šarnire. Mob. 

099/801-6481.
............................................................................
PRODAJEM traktor Rakovica 60, reg. Mob. 
091/393-4725.
............................................................................
PRODAJEM drva - hrast, cjepanica. Mob. 
099/808-7678.
............................................................................
PRODAJEM prasce do 25 kg. Mob. 091/981-
1080.
............................................................................
PRODAJEM sijeno u kockastim balama. Mob. 
091/932-4614.
............................................................................
PRODAJEM prasce za tov. Mob. 099/788-
1430.
............................................................................
PRODAJEM samohodni berač kukuruza, 
runilicu kukuruza, kukuruz u zrnu. Mob. 
098/163-0380.
............................................................................
PRODAJEM svinju od 150 kg, domaća jaja. 
Tel. 561-077.
............................................................................
PRODAJEM kombajn Zmaj. Mob. 092/312-
9719.
............................................................................
PRODAJEM golf 4, 1.9 tdi 99.g. Mob. 
098/172-9041.
............................................................................
PRODAJEM mladu crnu slavonsku krmaču. 
Mob. 092/292-6793.
............................................................................
PRODAJEM VW Passat, star sedam godina. 
Mob. 098/524-594.
............................................................................
PRODAJEM šumsku prikolicu, gornju 
poteznicu novu. Tel. 800-941.
............................................................................
PRODAJEM svinje od 60 kg, divlje patke u 
paru, kupujem purana. Mob. 095/517-5830.
............................................................................
PRODAJEM gradilište u Čemernici na 
magistrali, posjeduje projekt i komunalnu 
infrastrukturu. Mob. 098/951-0990.
............................................................................
KUPUJEM prasce do 25 kg. Mob. 095/801-
3619.
............................................................................
KUPUJEM krave za klanje, razduženje papira. 
Mob. 098/174-2736.
............................................................................
PRODAJEM cirkular za drva, plastičnu kacu 
od 300 litara, mlin čekićar. Tražim muško 
mače. Može i za drva. Tel. 731-956.
............................................................................
PRODAJEM traktor imt 542 87.g. Mob. 
098/691-437.
............................................................................
PRODAJEM kuću u Suhopolju, jutro okućnice, 
sve komunalije, ograđeno. Mob. 098/995-
3885.
............................................................................
PRODAJEM kosilicu rotacionu sip, sijačicu 
za žito, silokombajn, samoutovarnu prikolicu. 
Mob. 091/187-4009.
............................................................................
PRODAJEM junicu za obradu, stablo oraha, 
ciglu malu i crijep. Tel. 771-861.
............................................................................
OTKUPLJUJEM stare stvari. Tel. 300-381.
............................................................................
PRODAJEM parcelu. Mob. 095/859-0962.
............................................................................

BESPLATNI MALI OGLASI
DO DESET RIJEČI

Kuće

Stanovi

Vozila

Poslovni prostor

TEKST OGLASA (MOLIMO UPISATI ČITKO, VELIKIM TIS-
KANIM SLOVIMA, IZMEĐU RIJEČI OSTAVITI RAZMAK) 
- MOŽE SE ODNOSITI SAMO NA JEDAN PREDMET ILI US-
LUGU.

PODACI O OGLAŠIVAČU

IME I PREZIME

TELEFON

ADRESA

POTPIS

Oglasi s više od deset riječi neće biti objavljeni. Kupon za besplatne male 
oglase odnosi se samo na navedene rubrike (molimo označiti rubriku). Kupon 
s oglasom treba stići u redakciju najkasnije do utorka u 12.00 sati (poštom 
ili osobno). 

BR. 3153 I 28. 3 2019.

Poznanstva

Poljoprivreda

Ostalo

SLUŽI SAMO ZA POTREBE UREDNIŠTVA

Kupon vrijedi samo do 
izlaska sljedećeg broja.

PRODAJEM cjepanicu hrasta i jasena, 230 
kn/m. Mob. 098/271-762.
............................................................................
PRODAJEM prikolicu, elevator, pauk sunce, 
muzilicu vitrex, tri bačve, kukuruz. Tel. 684-
300.
............................................................................
PRODAJEM runilicu s mlinom čekićarom, 
tri felge 12 i 13 coli, stari radio Tesla. Mob. 
091/751-7447.
............................................................................
PRODAJEM vinograd u Vukosavljevici, 
sijeno u balama, špricu, bojler od deset litara, 
kupujem svinju do 200 kg. Mob. 098/958-
9903.
............................................................................
IZNAJMLJUJEM stan. Mob. 099/357-
3808.
............................................................................
PRODAJEM grah trešnjar, prasce. Mob. 
099/788-6289.
............................................................................
PRODAJEM autoradio. Mob. 098/171-7100.
............................................................................
PRODAJEM sjetvospremač, tanjurače, plug, 
Mob. 098/175-0387.
............................................................................
PRODAJEM kokoši nesilice, stare jednu god. 
Mob. 098/963-7210.
............................................................................
PRODAJEM kultivator, četiri reda. Tel. 548-
208.
............................................................................
PRODAJEM golf, 1.6, diesel, 2013.g., zimske 
i ljetne gume, servisiran. Mob. 091/510-
2013.
............................................................................
PRODAJEM svježu mast, orahe. Tel. 776-
085.
............................................................................
PRODAJEM harmoniku, 120 tipki. Mob. 
099/887-4507.
............................................................................
PRODAJEM sijeno u balama i sobnu peć. Tel. 
734-095.
............................................................................
PRODAJEM 12 točkova za prikolicu Zmaj, 
prikolicu. Mob. 091/509-3630.
............................................................................
PRODAJEM balirku za kockaste bale. Mob. 
099/821-0005.
............................................................................
PRODAJEM sistem za navodnjavanje, 
kultivator, sjetvospremač, sadilicu, kukuruz. 
Tel. 775-281.
............................................................................
PRODAJEM grah kukuruzar 300 kg, dva 
jelova stabla od četiri metra. Tel. 786-108.
............................................................................
PRODAJEM plug jednobrazni 14 coli, sijačicu 
2 reda, pijevce mlade, tri metra drva. Mob. 
099/866-7127.
............................................................................
PRODAJEM miniwash profesionalni, malčer, 
prikolicu, plugove, roto branu, sjetvospremač, 
sijačicu, berač, mlin traktorski, kiperice, 
rotokosu, korpu za traktor. Mob. 098/922-
6088.
............................................................................
PRODAJEM sobnu vitrinu, napu, rosfrajni 
sudoper. Tel. 730-873.
............................................................................
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Uživajte u mozgalicama Mladena Mrčele

PRONAĐI 10 RAZLIKA

VODOSAJLA PRUŽA RAZLIČITE 
VODOINSTALATERSKE USLUGE
Zaboravite začepljene umivaonike, 
sudopere i školjku, Vodosajla Vam je 
na usluzi 24 sata dnevno 

Začepljen Vam je umivaonik, wc školjka, sudoper? Ne brinite, jer nova sajla je u 
gradu! Vodosajla pruža različite vrste vodoinstalaterskih usluga, kao i hitne inter-
vencije od 0 do 24 sata. 

Stručni djelatnici Vodosajle prilikom hitne intervencije nude sljedeće 
usluge: 
• saniranje oštećenih cijevi,
• odčepljivanje začepljenih cijevi ručnom ili motornom sajlom,
• snimanje vodovodnih cijevi,
• sve vrste odštopavanja,
• popravke i/ili zamjene instalacija,
• popravke i/ili zamjene vodokotlića,
• popravke i/ili zamjene wc školjki, sudopera, umivaonika,
• popravke i/ili zamjene ventila,
• popravke na vodovodnoj instalaciji,
• popravke i/ili zamjene na sifonima.

Uz sve navedeno, bave se i projektiranjem te montažom vodovodnih instalacija u 
kupaonicama i kuhinjama, što znači da izrađuju i pripremaju elemente instalacija 
i uređaja za ugradnju te obavljaju pripremne radove na objektu za izvođenje vodo-
vodnih instalacija. Obavljaju poslove montaže i priključivanja sustava za pripremu 
tople vode.
Opremljeni su najmodernijim uređajima i alatima, koji im uz stručno znanje 
omogućuje da brzo i kvalitetno izvrše dogovorene radove. Prilikom rada vode 
računa o poštivanju dogovorenih rokova usluga, što im uz kvalitetu usluga i 
konkurentnih cijena daje veću prednost na tržištu.
Javljaju se za hitne intervencije tijekom cijelog tjedna od 0 do 24 sata, svih se-
dam dana u tjednu. Ako imate problema sa začepljenim cijevima, wc školjkama, 
sifonima, umivaonicima, sudoperima, slobodno im se javite na 098/777-193  ili 
zatražite ponudu usluga na email vodosajla@gmail.com. Dolaze u najkraćem 
mogućem roku do Vas.
Na službenoj web stranici Vodosajle pogledajte njihov cjenik usluga. Nude i poseb-
nu ponudu izvođenja usluga bez naplate dolaska, ako se nalaze u vašoj blizini. 
Znači, ako su trenutno kod Vašeg susjeda i Vi ih pozovete, ne naplaćuju dolazak.
Javite im se ako imate kvar na vodoinstalacijama i sanitarijama. Vodosajla stiže u 
najkraćem mogućem roku! 

Jer kad oni puste vodu, sva s***a iz cijevi odu!
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PREDSTAVE U KINU PARK VIROVITICA:

Prodaja karata počinje sat vremena prije svake projekcije. 
(AKO ULAZNICE NISU RASPRODANE U PRETPRODAJI)

OPSADNO STANJE 30.3. – 19h DUMBO – 3D SINK 31.3. – 17h

KRIŽALJKA

bs
 

JEZERO U 
MAĐARSKOJ

POZNATI 
VIROVITIČKI 
GLAZBENI 
FEST

PENJATI SE

NASELJE U 
SUHOPO-
LJSKOJ 
OPĆINI

KIPIĆ BOGA 
AMORA

PRONAĆI 
LOKACIJU

"AAGE TOM 
KRISTENSEN"

OSOVINA

"OFFICE OF 
RESEARCH 
INTEGRITY"

ŽITELJKA 
KINESKE 
REGIJE TIBET

OMOTNICE

KRUNO 
VALENTIĆ

"EUROPIAN 
SCHOOL OF 
ENGLISH"_________
IVAN LJUBIČIĆ

KOZAČKI 
VOJNI 
POGLAVICE

KNJIŽEVNIK 
SELIŠKAR

ERNIJEVA 
IMENJAKINJA

bs

BOG U 
NORDIJSKOJ 
MITOLOGIJI

bs

TERITORIJALNA 
UPRAVA 
MANJA OD 
ŽUPANIJE

"TOTAL EXPE-
NSE RATIO"_________
NORTH

OPSEG

SKUPINA 
PAPUANSKIH
JEZIKA _________
OKRUGLO 
SLOVO

ISTINOLJU-
BIVOST, 
KREPKOST

POJEDINE, 
ODREĐENE_________

POZDRAV 
CEZARU

ZUBI SLONA_________
EUROPA

"NORTHERN 
ARIZONA 
UNIVERSITY"

NEBESKO 
TIJELO 
SVJETLEĆEG 
TRAGA

PRKOS_________

OTOK NA 
JADRANU

OZNAKA ZA 
SILICIJ_________

KATARINA 
OD MILJA

METAR_________

POLITIČARKA
DAPČEVIĆ 
KUČAR

BUBNJAR 
AZRE BORIS _________

SIDRO

"KRALJ"_________

ČETVRTI I 
PRVI VOKAL

RUSKI 
ZNANSTVENIK 
NIKOLAI _________

ISTA SLOVA

PELUDNA PROGNOZA ZA VIROVITICU I OKOLICU
PELUDNA PROGNOZA ZA VIROVITICU I OKOLICU 

 

 
Datum 

 

 
Drveće 

 
Trave 

 
Korovi 

 
Prevladavajuća pelud 

 

Četvrtak 
28.3.2019.  

 

 
 

 breza, čempresi 

 

Petak 
29.3.2019. 

 
 
 

  breza, čempresi 

 

Subota 
30.3.2019. 

 
 
 

  breza, čempresi 

 

Nedjelja 
31.3.2019. 

 
 
 

  breza, čempresi 

 

Legenda:  
 

 

 

Zelena boja – niska koncentracija 
Označava koncentraciju peludi koja će u malom broju jako osjetljivih osoba uzrokovati alergijske simptome 

 
 

 

Žuta boja – umjerena koncentracija 
Označava koncentraciju peludi koja u većini alergičnih osoba uzrokuje simptome 

 
 

 

Crvena boja – visoka koncentracija 
Označava koncentraciju peludi koja kod svih alergičnih osoba uzrokuje simptome 

 
 

Ljubičasta boja – vrlo visoka koncentracija 
Označava koncentraciju peludi koja kod svih alergičnih osoba uzrokuje simptome, a koji u jako alergičnih osoba 
mogu biti vrlo teški 
 

 
 

 

Nije zabilježena koncentracija peludi  
                                                                   Izvor podataka: Zavod za javno zdravstvo “Sveti Rok” Virovitica   

 
 

 
 
 
 
 
 
 on-line izdanje:

www.icv.hr;
e-mail: vijesti@icv.hr
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prodaje i sl. po posebnom cjeniku. Tisak Tiskara Zagreb d.o.o.



Jedna od rijetkih obitelji koja se može 
pohvaliti da su joj rode „podstanari“ 
je obitelj Moslavac iz Virovitice, Ulice 
Andrije Kačića Miošića, koju svi jed-
nostavno zovu „Kačićeva“. Na dimnjaku 
obitelji Moslavac rode su se smjestile 
prije čak 40 godina i svakog se proljeća 
vjerno vraćaju svojem gnijezdu. Ove 
su godine, koliko pamte stanari, došle 
najranije do sad. Budući da bijele rode 
mogu poživjeti i više od 30 godina, lako 
je moguće da je riječ o istima, koje su 
prvo gnijezdo napravile osamdesetih 
godina prošlog stoljeća. 

„DONIJELE SINA“ 
-Rode su kod nas došle 1979. godine, a te 
godine brat je dobio sina pa dobro pam-
timo tu godinu. Od tada dolaze svake 
godine te su postale obilježje Kačićeve 
ulice – priča nam rodin „stanodavac“ 
Davor Moslavac koji za „stanarinu“ 
godišnje dobije 700 kuna. 
Naime, u sklopu projekta Zaštita i 
očuvanje bijele rode u Virovitičko-
podravskoj županiji vlasnicima kuća na 
čijim su dimnjacima i krovovima gnijez-
da bijele rode isplaćuje se godišnje 700 
kuna. Taj novac s po pedeset posto izno-
sa sufinanciraju Fond za zaštitu okoliša 

i energetsku učinkovitost i Virovitičko-
podravska županija, na čijem je području 
ukupno 77 gnijezda, od čega sedam na 
krovovima kuća i gospodarskih objekata. 
Javna ustanova za upravljanje zaštićenim 
dijelovima prirode i ekološkom mrežom 
Virovitičko-podravske županije, koja je 
nositelj tog projekta, redovito skuplja 
podatke o aktivnosti roda, stanju gni-
jezda i broju mladih roda.
- Svake godine naši djelatnici provode 
redovan monitoring bijele rode na 
području županije koji se obavlja u dva-
ma navratima, prvi od sredine travnja do 
sredine svibnja, a drugi od sredine lip-
nja do sredine srpnja, kada se utvrđuje 
broj mladih ptića po gnijezdima – kaže 
Tatjana Arnold Sabo, ravnateljica Javne 
ustanove, te ističe kako bi se ostvarila 
naknada, gnijezdo mora biti aktivno. 
No, unatoč naknadi, vjerujemo da bi ove 
rode i dalje imale smještaj u Kačićevoj, 
jer se obitelj Moslavac navikla na njih i 
bilo bi im čudno da ih nema. 
- Naviknuo sam na rode i normalno mi 
je da su na krovu. Ne smetaju mi. Istina, 
kad rade oko gnijezda, zna biti grančica 
i drugog materijala, a kad hrane male, 
zna im žaba ili riba ispasti iz kljuna, pa 
nam padnu u dvorište. Na glasan klepet 
smo se već i navikli, osobito se jako čuje 

kada rade na potomcima, 
a kojih godišnje zna biti i 
do četiri u gnijezdu – priča 
nam D. Moslavac. Gnijezdo nije 
smetnja loženju, kaže nam naš 
sugovornik, jer kad se rode vrate u Vi-
roviticu, sezona loženja uglavnom je već 
pri kraju. Ako se ukućani i griju na drva, 
dim izlazi sa strane pa im ne smeta. 
POMOGLI IM NAPRAVITI NOVO 

GNIJEZDO
Prije nekoliko godina obitelj Moslavac 
morala je sanirati dimnjak, budući da 
se počeo naginjati. Gnijezdo su morali 
skinuti, kako bi dimnjak podzidali i iz-
betonirali. 
- Kada smo maknuli gnijezdo, rode su ga 
pokušale ponovno napraviti, ali koris-
tile su suho granje koje je padalo i nije 
im nikako uspijevalo. Odlučili smo im 
pomoći, pa je brat napravio konstrukciju 
od sirovog granja, nakon čega su one za 
dva dana uspjele napraviti novo gnijez-
do – prisjeća se D. Moslavac. 
Kao što znamo, rode su zakonom 
zaštićene i ne smije ih se uznemiravati. 
Većina ljudi je ionako navikla na rode na 
svojim krovovima, ne smetaju im i vole 
da im rode dođu „kući“, bez obzira na to 
što im ponekad rade smeće, ali i štetu. U 
slučaju da netko baš želi izmjestiti gni-

jezdo roda, ne smije to sam raditi, nego 
mora Javnoj ustanovi za to podnijeti 
zahtjev. 
- Prema zakonu, rodama se ne smiju 
rušiti gnijezda, kao ni uznemiravati ih. 
Eventualno, ako se želi izmjestiti gni-
jezdo treba nam podnijeti zahtjev, ali i 
znati da se to može napraviti  samo od 
1. rujna do kraja veljače, odnosno dok 
odu na seobu u Južnoafričku Republiku 
– ističe T. Arnold Sabo.

ROKO
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Željka Đaković Leš

VREMENSKA 
PROGNOZA

Četvrtak
28. 3. 2019.

Petak
29. 3. 2019.

Subota
30. 3. 2019.

Nedjelja
31. 3. 2019.

Ponedjeljak
1. 4. 2019.

Utorak
2. 4. 2019.

Srijeda
3. 4. 2019.
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Nestabilno 
proljeće - malo 
sunca, pa mraz ili 
kiša  
Do kraja tjedna 
očekujemo postupan 
porast temperature 
zraka. Zadržat će se suho i 
stabilno vrijeme. Tijekom 
četvrtka očekujemo mraz! 
Jutarnje temperature 
zraka od -1°C do 7°C 
tijekom nedjelje. Najviše 
dnevne od 12°C do 19°C 
tijekom nedjelje. Vjetar 
slab do umjeren, sjevernih 
i istočnih smjerova. UV- 
indeks umjeren.
U tjednu pred nama 
očekujemo izmjenu 
sunčanih i oblačnih razdo-
blja. Sredinom tjedna sve 
je  izglednije pogoršanje 
vremena praćeno kišom 
i pljuskovima. Proljetne 
nestabilnosti. Jutarnje 
temperature zraka od 6°C 
do 10°C. Najviše dnevne 
od 14°C do 17°C ili koji 
stupanj više. Vjetar slab do 
umjeren, sjevernih smje-
rova početkom tjedna. 
Sredinom tjedna u okre-
tanju na južne smjerove.  
UV- indeks umjeren.

 K P., DHMZ

Na području 
naše županije 

ukupno je 77 gnijezda 
roda, od čega sedam 
na krovovima kuća i 
gospodarskih objekata 

• Rode su kod nas došle 1979. godine, a te godine brat je dobio sina pa dobro pamti-
mo tu godinu. Od tada dolaze svake godine te su postale obilježje Kačićeve ulice – priča 
nam rodin stanodavac Davor Moslavac koji za „stanarinu“ godišnje dobije 700 kuna. 

Bok ja sam Nera. U 
virovitičko sklonište sam 
došla sa svojom sekom 
Biancom. Ona je nedavno 
udomljena, a ja sam ostala 
sama. I ja bih voljela imati 
sreće da se nekome svidim. 
Voljela bih imati dom i 
biti sretna. Sanjam o tome 
kako će moj dom i ljudi 
izgledati, kako će mi se 
smiješiti kada im dotrčim u 
zagrljaj. Nadam se da neću 
dugo čekati da se moji snovi 
ostvare. Pomozi mi pronaći 
dom.

M.L. 

NJUŠKA TJEDNA
Nera (5 mjeseci)

DRAGE SELICE POSTALE SU OBILJEŽJE KAČIĆEVE ULICE

Na dimnjak obitelji Moslavac bijele 
se rode vraćaju punih 40 godina  




